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BOSNA I HERCEGOVINA 

FEDERACIJA BOSNE I HERCEGOVINE 

               Tuzlanski kanton 

                GRAD TUZLA 

           GRADSKO VIJEĆE 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
 

SA DVADESETSEDME SJEDNICE GRADSKOG VIJEĆA TUZLA ODRŽANE 

30. MAJA 2023. GODINE U POSLOVNOM OBJEKTU „GRAFIČAR“ SA POČETKOM 

U 10,00 SATI. 

 

- SJEDNICI PRISUSTVUJE  31 VIJEĆNIK. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

U Tuzli, maj 2023. godine 
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NATAŠA PERIĆ – predsjedavajući  Gradskog vijeća Tuzla  

 

Pozivam vijećnike da uđu u salu. Počinjemo sa radom. 

(Intoniranje himne Bosne i Hercegovine.) Poštovani vijećnici Gradskog vijeća Tuzla, 

poštovani gradonačelniče, obrađivači materijala, predstavnici medija, otvaram 27. redovnu 

sjednicu Gradskog vijeća.  

Konstatujem da prema evidenciji Stručne službe Gradskog vijeća, sjednici prisustvuje 

31 vijećnik. 

Poslovnička? (ŠEFIK HUSIĆ – Poslovnička). Poslovnička, vijećnik Šefik Husić. 

Izvolite.  

 

ŠEFIK HUSIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Evo samo ja bih, onaj, da objavim danas da istupam iz Kluba, onaj, u kojem sam bio i 

osnivamo novi Klub, kolega Zoran Jovanović i ja, s tim da evo ja ću biti predsjednik Kluba, a 

zamjenik Kluba je, onaj, gospodin Jovanović.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Ja ću samo zamolit da, ovaj, dostavite u pisanoj formi (ŠEFIK HUSIĆ – U redu). 

Hvala.  

 

Podsjećam vijećnike da su, uz materijale za današnju sjednicu, dobili i Zapisnik, a svaki 

klub vijećnika i Stenogram sa 26. redovne sjednice Gradskog vijeća Tuzla, održane 27.4.2023. 

godine. 

Da li ima primjedbi na Zapisnik sa prošle sjednice? 

Ako ne, molim vijećnike da se izjasne.  

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je Zapisnik sa 26. redovne sjednice Gradskog vijeća, održane 27. aprila 

2023. godine, usvojen sa 

28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Za današnju 27. redovnu sjednicu Gradskog vijeća Tuzla predlažem Dnevni red koji ste 

dobili u materijalu. 

Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica je 29.05.2023. 

dostavila Obavijest o povlačenju iz Dnevnog reda današnje 27. redovne sjednice Gradskog 

vijeća Tuzla, tačke pod nazivom RAZMATRANJE I DONOŠENJE RJEŠENJA O 

IMENOVANJU KOORDINACIJSKE RADNE GRUPE ZA IZRADU PROGRAMA 

KAPITALNIH INVESTICIJA GRADA TUZLE.  

Obavijest Službe za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica ste 

dobili putem maila, kao i u materijalu podijeljenom pred početak današnje sjednice. 

Konstatujem da je iz Dnevnog reda današnje 27. redovne sjednice Gradskog vijeća 

povučena tačka pod nazivom RAZMATRANJE I DONOŠENJE RJEŠENJA O 

IMENOVANJU KOORDINACIJSKE RADNE GRUPE ZA IZRADU PROGRAMA 

KAPITALNIH INVESTICIJA GRADA TUZLE, te da se ostale tačke redoslijedom pomjeraju. 

 

Gradonačelnik Grada Tuzle je u poslovničkom roku, 26.05.2023. dostavio prijedlog da 

se u Dnevni red 27. redovne sjednice uvrsti tačka pod nazivom: 
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RAZMATRANJE I DONOŠENJE: 

- ODLUKE O OSNIVANJU POSLOVNO-PROIZVODNE ZONE „POLJANA“ U 

TUZLI 

- ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „ŠIĆI“ U TUZLI 

- ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „MLAKE“ U TUZLI 

- ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „PISKAVICA“ I „GRIJAČICE“ 

U TUZLI. 

 

Prijedlog gradonačelnika ste dobili putem maila, kao i u materijalu podijeljenom 

neposredno pred početak sjednice. 

Sada stavljam na izjašnjavanje prijedlog Gradonačelnika Tuzla da se pomenute odluke 

stave u Dnevni...Možete. Izvolite. (MENSUR ALIĆ – Piskavica - Gornja Tuzla, zbog 

zapisnika). Samo recite. Gdje? Privredne zone Piskavica? (MENSUR ALIĆ – Gornja Tuzla). 

Gornja Tuzla. Dobro. (MENSUR ALIĆ – Grijačice – Gornja Tuzla. Zbog samo zapisnika.). U 

redu. Uvažavam.  

Znači, stavljam ove odluke na izjašnjavanje.  

Predlažem vijećnicima da se izjasne.  

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je prijedlog Gradonačelnika Tuzle da se u Dnevni red 27. redovne 

sjednice Gradskog vijeća uvrsti tačka pod nazivom: 

RAZMATRANJE I DONOŠENJE: 

- ODLUKE O OSNIVANJU POSLOVNO-PROIZVODNE ZONE „POLJANA“ U 

TUZLI 

- ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „ŠIĆI“ U TUZLI 

- ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „MLAKE“ U TUZLI I 

- ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „PISKAVICA“ I „GRIJAČICE“ 

GORNJA TUZLA U TUZLI,  

kao i prijedlog da se navedene odluke razmatraju kao tačka 4. a da se ostale tačke 

pomjere, usvojen sa 

29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Sada stavljam na izjašnjavanje Dnevni red u cjelini. Molim vijećnike da se izjasne.  

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je Dnevni red u cjelini usvojen sa  

29 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

D N E V N I  R E D 

 

- Usvajanje Skraćene verzije Zapisnika sa 26. redovne sjednice Gradskog vijeća 

Tuzla, održane 27.4.2023. godine  

1. VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

2. RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a) IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 1.1.-

31.12.2022. GODINE  

b) IZVJEŠTAJA KORIŠTENJA SREDSTAVA TEKUĆE REZERVE ZA 

PERIOD 1.1.-31.12.2022. GODINE 

c) IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 1.1.-

31.3.2023. GODINE 

d) ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

PERIOD 1.1. – 31.12. 2023. GODINE 
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e) ODLUKE O IZMJENI I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU 

BUDŽETA GRADA TUZLEZA  2023. GODINU 

f) GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O REALIZACIJI ODOBRENIH INVESTICIJA 

GRADA TUZLE ZA PERIOD 01.01. – 31.12.2022. GODINE 

3. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRISTUPANJU DRUGOJ 

IZMJENI DIJELA OBUHVATA „IZMJENE REGULACIONOG PLANA 

PROSTORNE CJELINE STUPINE“ U TUZLI 

4. RAZMATRANJE I DONOŠENJE: 

a) ODLUKE O OSNIVANJU POSLOVNO-PROIZVODNE ZONE „POLJANA“ 

U TUZLI 

b) ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „ŠIĆI“ U TUZLI 

c) ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „MLAKE“ U TUZLI 

d) ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „PISKAVICA“ I 

„GRIJAČICE“ U GORNJOJ TUZLI 

5. RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O USLOVIMA I NAČINU 

ORGANIZOVANJA KOMUNALNOG JAVNOG LINIJSKOG PRIJEVOZA PUTNIKA 

NA PODRUČJU GRADA TUZLE 

6. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

a) IZVJEŠTAJA O RADU KOMISIJE ZA UTVRĐIVANJE PROMETNE 

VRIJEDNOSTI NEPOKRETNOSTI I PRAVA 

b) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA UTVRĐIVANJE PROMETNE 

VRIJEDNOSTI NEPOKRETNOSTI I PRAVA 

7. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

a)  ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA ODLUKU O 

UTVRĐIVANJU CIJENA ODVOZA I DEPONOVANJA KOMUNALNOG OTPADA 

NA PODRUČJU GRADA TUZLA 

b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA ODLUKU 

JAVNE USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE „NAŠE 

DIJETE“ TUZLA O VISINI PARTICIPACIJE KORISNIKA USLUGA SA 

KRITERIJIMA ZA UMANJENJE 

8. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

a) ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNIH 

ZGRADA, POSLOVNIH PROSTORIJA I GARAŽA  

b) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI ZAVNOBIH-a BROJ 13 

c) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI ZAVNOBIH-a BROJ 13 

d) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI SLATINA BROJ 8 

e) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TURALIBEGOVA BROJ 24 

f) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI HADŽIBAKIRBEGA TUZLIĆA BROJ 

1 

g) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TRG STARA TRŽNICA BROJ 2  

h) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TURALIBEGOVA BROJ 18 
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9. RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

a) ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA IMENOVANJE NA 

UPRAŽNJENA MJESTA ČLANA NADZORNOG ODBORA IZ REDA DRŽAVNOG 

KAPITALA U JKP „CENTRALNO GRIJANJE“ D.D. TUZLA. (sa Rang  listom 

najuspješnijih kandidata) 

b) ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA IMENOVANJE NA 

UPRAŽNJENA MJESTA ČLANA NADZORNOG ODBORA IZ REDA DRŽAVNOG 

KAPITALA U JP RAZVOJNO PODUZETNIČKI CENTAR TUZLA – INKUBATOR 

„LIPNICA” D.O.O. TUZLA. (sa Rang  listom najuspješnijih kandidata) 

c) INFORMACIJE O PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA 

IZBOR I IMENOVANJE ČLANA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI 

„CENTAR ZA KULTURU“ TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA SA RANG 

LISTOM KANDIDATA.                               

10. RAZMATRANJE I DAVANJE SAGLASNOSTI NA PRAVILNIK O 

IZMJENAMA I DOPUNAMA PRAVILNIKA O UNUTRAŠNJOJ ORGANIZACIJI 

GRADSKIH ORGANA UPRAVE I STRUČNIH SLUŽBI GRADA TUZLE 

11. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU I POSLOVANJU 

JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD 

TUZLA ZA 2022. GODINU:  

a) JP Gradska veterinarska stanica d.o.o.Tuzla                                        

b) JP SKPC „Mejdan“ d.o.o. Tuzla                                                          

c) JP RPC Tuzla-Inkubator „Lipnica” d.o.o. Tuzla                                  

12. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JAVNIH 

USTANOVA ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2022. GODINU: 

a) JU Gradski stadion „Tušanj” Tuzla        

13. UTVRĐIVANJE PREČIŠĆENOG TEKSTA ODLUKE O KOMUNALNOM 

REDU         

14. RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

15. TEKUĆA PITANJA 

a) Obavještenje JKP Komemorativni centar d.o.o. Tuzla o razlozima 

prolongiranja izrade Izvještaja o radu i poslovanju za 2022. godinu       

b) Obavještenje Službe za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu o razlozima 

prolongiranja izrade Gender akcionog plana Grada Tuzle za period 2022.-2024. godina 

c) Obavještenje Stručne službe za poslove gradonačelnika o razlozima 

prolongiranja izrade Izvještaja o realizaciji Strategije razvoja grada Tuzla do 2026. 

godine.                            

 

Prelazimo na prvu tačku Dnevnog reda: 

 

VIJEĆNIČKA PITANJA I INICIJATIVE 

 

Zamoliću vas zbog obimnosti Dnevnog reda današnjeg, da ukratko obrazložite i pitanja 

i inicijative. Vijećnik Elvir Bijedić. Izvolite. 

 

ELVIR BIJEDIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća, pozdravljam sve prisutne. Vijećničko pitanje ću priložit. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Vijećnik Anel Ibeljić. Trenutno nije ovdje. Klub samostalnih vijećnika 

Mirel Mišković i Damir Muratović. 

 

MIREL MIŠKOVIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Evo sve pozdravljam. Za danas smo pripremili tri 

vijećnička pitanja.  

 Prvo pitanje je upućeno Službi za komunalne poslove i pitanje mjesnih zajednica, a 

glasi: Zašto se ne poštuju zaključci i odluke Gradskog vijeća još iz 2011. godine, gdje smo se 

svi jednoglasno složili da se prioritetno toplificiraju kompletno mjesne zajednice Bukinje i Šićki 

Brod od sredstava koje Grad dobija od Termoelektrane i Elektroprivrede. Svjedoci smo da 

poslije desetak godina i preko pedeset miliona dobijenih na osnovu izdvajanja za ove namjene, 

mjesne zajednice nisu toplificirane i da li i da je upitno, da li je do sada izrađeni projekat za 

njihovo kompletno toplificiranje?  

 Nadam se da ovaj zaključak i odluka u cijelosti će se ispuniti i na taj način pokazati 

poštovanje prema Gradskom vijeću, vijećnicima, a i građanima ove dvije mjesne zajednice. 

 Drugo vijećničko pitanje upućujem Službi za inspekcijske poslove. Ono ima pod a, b i 

c.  

Evo pod a) bez obrazloženja ga čitam: Koliko je Služba za inspekcijske poslove u ovoj 

i prošloj godini izvršila inspekcijskih nadzora a da za to nisu dobili prijavu? Molim da mi se 

dostavi broj samostalnih inspekcijskih nadzora i problematika istih? To je pod a). 

Pod b): Da li Služba za inspekcijske poslove planira izaći na lokaciju bazena Moluhe 

koji je postao jedna divlja deponija i okupljalište narkomana, kao i deponija šprica i igala? Kao 

takav, trenutno ugrožava sigurnost i bezbjednost građana koji ga okružuju. Postoji li ikakav 

način da se natjera vlasnik da uredi pomenuti prostor? 

Pod c): Da li će građani, istoj Službi se upućuje pitanje. Da li će građani Mjesne 

zajednice Slatina dobiti prijave od nadležne inspekcijske službe ako samoinicijativno pokose i 

urede zelene površine, orežu grane na stablima i očiste ih od najezde krpelja, jer je trava preko 

pola metra? Mobilijar, klupe, tobogani, ljulje se ne mogu koristiti, jer se ne može prići istim, a 

djeca se ne vide na igralištu jer je trava prerasla njihovu veličinu. 

Treće vijećničko pitanje upućujem Gradonačelniku Tuzle, kolegiju Gradskog vijeća, 

Javnoj ustanovi Stadion Tušanj, Službi za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu. Takođe ima 

pod a, b, c i d. Evo ubrzaću. 

Koliko i koje sve usluge Javna ustanova Stadion Tušanj pruža Fudbalskom klubu 

Sloboda, uključujući sve selekcije po pitanju trenažnog procesa, odigravanja utakmica i 

korištenja prostora javnih ustanova? I koja bi bila cijena svih tih usluga na komercijalnom 

noivu, tj. kada bi se one naplatile? 

Pod b): Ko su članovi komisije Službi za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu, kojima 

se pravdaju dodijeljena sredstva za Fudbalski klub Sloboda i da se Gradskom vijeću dostavi 

mjesečno i zbirno pravdanje sredstava za ovu i prošlu godinu? 

Pod c): Tražim od nadležne službe da mi dostavi dinamiku otplate poreznog duga za 

ovu i prošlu godinu po mjesecima i da li je ispoštovana odluka Gradskog vijeća u vezi poreznog 

duga? 

I pod d). Pitam Gradonačelnika, Gradsko vijeće, kolegij Vijeća i vijećnike, nadležnu 

službu: Da li za uplaćena sredstva i date usluge postoji bilo kakav uticaj u upravljačkim 

strukturama Fudbalskog kluba Sloboda, u Skupštini i Upravnom odboru ili je to prepušteno da 

neko sa tim sredstvima koja su budžetska i koja su od svih građana upravlja i raspoređuje kako 
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god hoće i misli da bez ikakve odgovornosti i misli bez ikakve odgovornosti prema onom ko 

mu to obezbjeđuje? Evo hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Senad Mehmedinović. Izvolite. Neka se pripremi vijećnik 

Hirkić.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ – vijećnik Pokreta demokratske akcije 

 

 Vijećnička pitanja, je li tako? (NATAŠA PERIĆ – Jeste, jeste). Dobro.  

 Službi za budžet i finansije: Molim vas da mi dostavite informaciju o finansiranju 

klubova samostalnih vijećnika u Gradskom vijeću? 

 Svjedoci smo da se u Gradskom vijeću u proteklom periodu formiralo nekoliko klubova 

samostalnih vijećnika u Gradskom vijeću Tuzla. Finansiranje parlamentarnih grupa definisano 

je Zakonom o finansiranju političkih stranaka Izbornim zakonom Bosne i Hercegovine. 

Obzirom da Zakon o finansiranju političkih stranaka prepoznaje nezavisne samostalne 

vijećnike, molim vas da mi dostavite informacije na koji način se vrši raspodjela sredstava iz 

budžeta Tuzle navedenoj kategoriji? Ukoliko se ne vrši raspodjela sredstava, molim vas da mi 

dostavite informaciju da li u narednom peridou planirate inicirati prijedlog odluke o finansiranju 

političkih subjekata i klubova vijećnika u Gradskom vijeću Tuzla? Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Hasib Hirkić. Izvolite. (HASIB HIRKIĆ – Prilažem). Prilažete. 

U redu. Hvala. Vijećnica Selma Ćatibušić. Izvolite. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

 Evo ovako. Dobar dan svima. Imam tri vijećnička pitanja. 

 Prvo vijećničko pitanje upućujem Javnoj ustanovi Narodnoj Univerzitetskoj biblioteci 

„Derviš Sušić“ i Gradonačeniku Grada Tuzle: Da li će uskoro doći do formiranja takozvanog 

čitalačkog kutka u biblioteci koji će biti namijenjen romskoj literaturi, kulturi i tradiciji? Kada 

je bio Dan Roma, odnosno kada je organizovan obilježavanje Dan Roma, bilo je govorao tome 

i Gradonačelnik je na neki način dao odgovor da će uskoro doći do toga, pa me interesuje dokle 

je to došlo i kad se može očekivati da će to biti realizirano? 

 Drugo vijećničko pitanje odnosi se na to, zapravo da nadležna inspekcija izađe na teren 

i izvrši inspekcijski nadzor nad zatvorenim privatnim objektom, takozvana „Kazablanka“ u 

zgradi Stupine B-6. Objekat je već nekoliko godina zatvoren. Zauzima više od pola ulice, 

tačnije bašta zauzima više od pola ulice, gdje skoro da vatrogasno vozilo nebi moglo ni proći, 

a pri tome ne vodi se računa o istom zatvorenom objektu koji je zarastao, nakupljaju se 

raznorazni gmizavci i slično i stanari su me zamolili da predložim da inspekcija izađe na teren 

da vidimo šta će se desiti sa tim objektom. 

 I treće vijećničko pitanje odnosi se na to da mi nadležna služba podnese izvještaj, 

odnosno registar o broju podnesenih inicijativa od početka mandata koje su uputili savjeti 

mjesnih zajednica. Evo svjedoci smo da nakon što smo kolega Senad i ja tražili izvještaje o 

savjetima mjesnih zajednica, da je samo Mjesna zajednica Mramor do tada dostavila izvještaj, 

a evo sada su i ostali kao dostavili izvještaj, iako, mislim, tri godine tražimo te izvještaje i savjet 

mjesne zajednice dostavi izvještaj na četri, od četri rečenice ukupno. Tako da me zanima broj 

inicijativa koje su savjeti mjesnih zajednica podnosili da vidimo da li se tu šta radi? Hvala.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala Selma. Da li se još neko javlja ko nije priložio? Vijećnik Omer Delalić. 

Izvolite.  

 

OMER DELALIĆ – samostalni vijećnik 

 

 Hvala predsjedavajuća. Imam tri vijećnička pitanja.  

 Prvo vijećničko pitanje postavljam Saobraćaju i komunikacijama i Službi za komunalne 

poslove. Kada ćete produžiti pješački trotoar na raskrsnici kod Prinčeve džamije? Na raksrsnici 

kod Prinčeve džamije pri izlasku sa parkinga kod Hametove pijace postoji prekid trotoara i 

usljed toga pješaci koji idu prema Ši Selu u jednom dijelu moraju da prođu čak i kroz kolovoznu 

traku namjenjenu za motorna vozila. Svi znamo kolika je frekvencija vozila na južnoj magistrali 

i po tome možemo vidjeti koliko je to rizično mjesto.  

 Drugo vijećničko pitanje Službi za komunalne poslove: Kada ćete postaviti saobraćajno 

ogledalo na raskršću ulica Nesiba Malkića, Vakufska i Vršani? Na raskrsnici ulica Nesiba 

Malkića, Vakufska i Vršani potrebno je postaviti saobraćajno ogledalo, jer vozači pri uključenju 

na glavnu cestu imaju malu preglednost, tako da je otežano odvijanje saobraćaja i česti su udesi. 

Postavljanjem saobraćajnog ogledala bi se poboljšala bezbjednost saobraćaja na ovoj raskrsnici. 

Takođe, zamolio bi Službu da razmotri mogućnost za postavljanje takvog ogledala i kod 

skretanja u Vukovarsku ulicu, jer se radi o istom problemu.  

 Treće pitanje ću priložiti. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Dal još neko ima? Imate vi. Zoran Jovanović. Izvolite.  

 

ZORAN JOVANOVIĆ – samostalni vijećnik 

 

Ja ću poslaničko pitanje prema Službi za komunalne poslove. Na prošloj sjednici Vijeća 

uputio sam jednu inicijativu da se uputi zahtjev prema nadležnoj instituciji Tuzlanskog kantona 

u vezi prekategorizacije putnog pravca Požarnica -Vis Požarnice – Tojšići prema Kalesiji. U 

kontaktu sam sa ministrom. Nije dobio ništa, ministrom prometa turizma i... kako se zove ono 

ministarstvo, nisam zapamtio i komunikacija, nije dobio ništa, a žuri nam se da se taj put vrati 

u puteve druge kategorije na području Tuzlanskog kantona i da njim preuzme upravljanje 

Kantonalna direkcija cesta. Pa evo molim odgovor. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Dal još neko ima pitanja? Ako ne, prelazimo na  

 

 VIJEĆNIČKE INICIJATIVE 

  

 Vijećnik Elvir Bijedić. Izvolite. 

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Dakle, ja imam jednu inicijativu prema Javnom 

komunalnom preduzeću Sportsko kulturno privredni centar „Mejdan“. 
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 Dakle, tiče se inicijative za numeraciju sjedišta, znači, na tribinama u Sportsko kulturno 

privredni centar „Mejdan“ u velikoj u maloj dvorani. Dakle, svjedoci smo velikih gužvi u 

Mejdanu kad su u pitanju sportske manifestacije, naročito kad je reprezentacija u pitanju i 

ogromne gužve na koncertima. Ono što je primjetno da značajan broj gledalaca sa kupljenim 

kartama ostane uskraćen za posmatranje nekih tih događaja, a oni koji su sreće da dođu i da 

zauzmu svoja mjesta, moraju doć po par sati ranije prije održavanja utakmice ili koncerta. E 

sad, s obzirom da su obje dvorane, dakle, konstruisane na način da postoji mogućnost 

kvalitetnog regulisanja ulaska na obje tribine i u velikoj i maloj dvorani i na teleskope, kao i 

poseban ulaz na parter za koncerte, pokrećem ovu inicijativu za numeraciju sjedišta, kao i 

procjenu posjetilaca na parteru za održavanje koncerata, te da na osnovu toga, a pri sklapanju 

ugovora s organizatorima utakmica i manifestacija, na kojima se očekuje veći broj gledalaca, 

da se poštuje šema rasporeda sjedenja i na osnovu toga štampaju karte sa numerisanim 

sjedištem.  

 Također obaveza bi bila da se ugovorom obaveže organizator da štampa onoliki broj 

ulaznica za parter koliko to menadžment Mejdana predloži na osnovu svoje procjene, a 

uzimajući u obzir sve aspekte, naročito bezbjedonosne aspekte.  

 Na ovaj način bi znatno poboljšalo bezbjedonosni segment, olakšao bi se rad redarima, 

igračima na terenu, izvođačima na bini, medicinskom dežurnom osoblju u slučaju potrebe da 

djeluje, te u velikoj mjeri bi se povećao konfor gledalaca. Bilo bi znatno manje gužve bez 

zagušljivog zraka, prilaz wc-u i tako dalje.  

Također, izbjegle bi se situacije da se građani sa kupljenim kartama ostanu uskraćeni za 

željeni događaj. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Sljedeće tri inicijative su od vijećnika Anela Ibeljića, a njega trenutno 

nema u sali. Vijećnica Ana Pejić. (ANA PEJIĆ – Prilažem). Prilažete. Vijećnik Nikica Vidović. 

Izvolite. Neka se pripremi vijećnik Mehmedinović.  

 

NIKICA VIDOVIĆ – vijećnik Hrvatske demokratske zajednice BiH 

 

 Sve vas srdačno pozdravljam. Podnosim jednu vijećničku inicijativu, kojom se poziva 

nadležna služba da u saradnji sa Domom zdravlja, nadležnim službama iznađe žurno rješenje 

za ubrzanje izdavanje potvrde o smrti, kako bi umrli mogao, kako bi se umrli mogao ispisasti 

da se dobije izvod iz knjige umrlih. 

 Obrazloženje. Kratko ću. Stanovnici Tuzle koji stalno žive u Tuzli ili oni koji žive na 

privremenom radu u svijetu se susreću s problemom koji stvara velike nelagode. Prilikom smrti 

osobe potvrda o smrti se čeka predugo po nekim izvorima i do desetak dana, što je ispis iz 

knjige umrlih i dobivanje izvoda iz Matične knjige umrlih produljuje na predug period. Sve 

navedeno dovodi do toga da osobe koje stanuju izvan BiH moraju i dva do tri puta doći kako 

bi navedenu proceduru završili ili je ne dovrše. Incijativom pozivamo nadležne službe da 

ukoliko je moguće ubrzaju ove procedure kako bi barem u jednom dijelu olakšale navedene 

procedure. 

 Tražim i očekujem da će nadležna Gradska služba i Gradonačelnik razmotriti ovu 

inicijativu, te žurno pristupiti realizaciji iste, jer su potrebe u tijeku. Hvala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Sljedeća inicijativa. Vijećnik Mehmedinović. Neka se pripremi vijećnik 

Hasanbašić.  
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SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

 Prva inicijativa je Službi za komunalne poslove. Zbog ažurnosti rada službe, ponavljam 

inicijativu od prije od prije petnaest mjeseci. U naselju Slatina izgradio se Stambeno – poslovni 

objekat 09, takozvani „Pemetna zgrada“ do koje vodi pristupni put iz ulice Albina i Franje 

Herljevića. Preciznije, pristupni put se nalazi između Ćevabdžinice „Imbis“ i Apoteke „Ibn 

Sina“ koja se nalazi u ulici Albina i Franje Herljevića broj 5. Obzirom da je pristupni put 

frekventan, jer u okolnim zgradama živi veliki broj građana, te zbog ne propisanog parkiranja 

na istom duž ulice, stanari često ne mogu sa automobilom doći do zgrada na kojima žive. Kako 

bi se prevazišao problem, podnosim inicijativu da se pri ulazu iz ulice Albina i Franje Herljevića 

prema „Pametnoj zgradi“ postavi saobraćajni znak „Zabrana parkiranja na putu“. 

 Napomena: Prije nekoliko dana zbog parkiranih automobila vatrogasno vozilo teško je 

došlo do mjesta intervencije. Prva inicijativa.  

 Druga je: Uredu gradonačelnika, Službi za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu, 

Službi za opću upravu i društvene djelatnosti i Službi za budžet i finansije. Inicijativa da se 

nevladine organizacije na nivou grada Tuzle oslobode plaćanja troškova ovjere dokumenata za 

apliciranja na projekte.  

 Obrazloženje: Nevladine organizacije prepoznate su kao ozbiljan partner javnim 

institucijama pri rješavanju problema koje inhibiraju razvoj društvene zajednice. U Tuzli djeluje 

veći broj nevladinih organizacija koje se finansiraju apliciranjem na različite lokalne, 

kantonalne, federalne, državne i EU pozive. Poznato je da se pri apliciranju mora ovjeriti veći 

broj dokumenata, a samo apliciranje projekata na pozive ne znači da će isti biti i odobreni. 

Obzirom da nevladine organizacije veoma teško dolaze do izvora finansiranja, te da su im 

neophodna finansijska sredstva pri apliciranju, podnosim inicijativu da budu oslobođene 

plaćanja troškova ovjere dokumenata. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Admir Hasanbašić. (ADMIR HASANBAŠIĆ – Prilažem). 

Prilažete. Vijećnik Ćerim Rastoder. Izvolite. Neka se pripreme vijećnici (ĆERIM RASTODER 

– Prilažem) Mirel i Damir. I vi prilažete. Vijećnik Mirel Mišković i Damir Muratović. (DAMIR 

MURATOVIĆ – Prilažemo). Prilažete. Vijećnik Zoran Jovanović. Izvolite. (ZORAN 

JOVANOVIĆ – Evo i ja ću priložit). Dobro. Hvala. Vijećnik Hirkić. (HASIB HIRKIĆ – 

Prilažem). Svaka čast. Imam ja jednu inicijativu. Prilažem je. Da li još neko ima? Ima. Vijećnik 

Omer Ber...jel? (OMER BERBIĆ – I ja ću priložit). I vi ćete priložit. Koliko? (OMER BERBIĆ 

– Tri). Tri. Selma, izvolite.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Pa ja neću priložit. Ja imam isto tri vijećničke inicijative.  

 Prva vijećnička inicijativa odnosi se na crtanje murala na Panonskim jezerima u režiji 

lokalnih umjetnika i slikara. Naime, ova moja inicijativa zapravo odnosni se, odnosno 

nadovezuje se na inicijativu kolege Anela Ibeljića, koji je već podnio, ovaj, ovu inicijativu za 

crtanje murala, al mu je odgovoreno da je već bila neka ideja o crtanju murala Panonskih jezera 

na Panonskim jezerima, što mi je neka totalna nelogičnost i da je to trebalo da košta tridesetpet 

hiljada maraka. Meni nije jasno kako mi uvijek nađemo neki najskuplji mogući, najskuplju 

moguću opciju, koju pri tome, ovaj, na kraju ne možemo ni, je li, odraditi. Tako da moja 

inicijativa odnosi se na to da se murali crtaju na navedenim betonskim pločama, ali u režiji, 

dakle, naših lokalnih, mladih umjetnika kojih je na svakom koraku i koji nažalost koriste zgrade 

i slično da crtaju svoje, je li, crteže. Ja sam navela ne znam primjer momka Vanje Stankića, koji 
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je nako poznat po tome, samo da završi telefon, pa onda, koji je poznat po svojim crtežima, 

zaista momak super radi, tako da bi se eventualno mogao napraviti javni poziv da se jave ti naši 

umjetnici da, da donesu neke svoje prijedloge i da na neki način uredimo veoma jeftino taj dio 

grada, centralni dio grada, gdje ono funkcioniše toliki broj automobila i slično i da ne moramo 

imat mural Panonskih jezera na Panonskim jezerima, nego da imamo po uzoru na primjer na 

grad Atinu, svakojake murale koji će na neki način ukrasiti naš grad, a da pri tome ne koštaju 

skoro četrdeset hiljada maraka.  

Druga inicijativa odnosi se na nabavku printera u Mikro stanici Doma zdravlja na 

Bulevaru. Naime, Mikro stanica ima jedan printer i svaka doktorica, medicinska sestra i drugo 

medicinsko osoblje moraju svaki put da izlaze iz ordinacija da se šetaju, da bi isprintali nalaz, 

što predstavlja dodatnu poteškoću, gdje ljudi mnogo čekaju, tako da smatram da nabavka 

printera bi svakako olakšala evo njihov rad i nevjerovatno mi je da, da u 2023. godini, 

raspravljamo o tim stvarima.  

I treća inicijativa se nadovezuje na inicijativu kolege Mirela. Traženje kompletnog 

izvještaja o dosadašnjem radu trenutačne uprave Fudbalskog kluba „Sloboda“. Kolega Mirel se 

na neki način nadovezao isključivo na taj finansijski dio, što je na neki način i opravdano, jer 

mi tražimo izvještaje za ono za šta dajemo novac, al smatram da kao građani i građanke koji 

smo srčano vezani svakako za taj klub, da je na neki način ta uprava dužna da nam ponudi 

kompletan izvještaj o njihovom radu, da vidimo zbog čega i na koji način je evo u mojoj 

dvadesetsedmoj godini već dvaput doživljavam ispadanje iz lige, u klubu koji postoji et skoro 

sto dvadeset godina. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vama. Dal se još neko javlja, ko nije priložio? Izvolite Mensure. 

 

MENSUR ALIĆ – vijećnik Tuzlanske alternative 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Hvala predsjedavajuća. Ja ću jednu inicijativu samo priložit 

ću, ovaj, naknadno. Inicijativa se odnosi za, prema Domu zdravlja, a radi se o izmještanju 

stomatološke stolice iz Mikro stanice, čime bi se stvorili uslovi da se može tu postaviti mobilni 

tim za istočni dio grada Tuzle. Naime, u prostoru Domu zdravlja postoji u Sportskoj medicini 

gdje se može smjestit ta stolica. Time bi, na taj način bi izbjegli da nam invalidi i djeca mala sa 

koji imaju poteškoća ili kad se javljaju stomatologu, da se ne penju uza stepenice gore, nego bi 

upravo riješio onaj problem koji je stalno na Vijeću, pretpostavljam da zbog tih stepenica 

nemaju prilaz gore. Na ovaj način riješili bi i djecu i invalide kad je u pitanju zubna ambulanta, 

a drugo riješili bi i mobilni tim koji ima tri mobilna tima imaju. Jedan bi se prebacio u, u gore, 

u, u, (NATAŠA PERIĆ – Mikrostanicu), Mikrostanicu bi se prebacio i tu bi radio od sedam 

ujutru do devetnest naveče, znači, kad je najveća gužva u saobraćaju da mogu taj istočni dio 

pokrivat i vraćali bi se ponovo u večernjim satima u Dom zdravlja. Evo, time bi olakšali, 

privremeno rješenje. To bi bilo dok ne iznađe se prostor za, ovaj, postavljanje i hitne pomoći 

kad je u pitanju istočni dio grada prema Slavinovićima i Simin Hanu. Zahvaljujem. (vijećnik 

Elvir Bijedić govori bez uključenog mikrofona op.a.). 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Aha. Može. (vijećnik Elvir Bijedić govori bez uključenog mikrofona op.a.). Sačekajte 

samo. Ja, ja. Dobro. Mislila sam pitanje. U redu. Izvolite. 

 

 



12 
 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Dopuna ova, a da zadužimo, ovaj, Javno Komunalno, odnosno, naše preduzeće 

Saobraćaj i komunikacije da obezbijedi jedan parking prostor za, ovaj, ambulantno vozilo koje, 

ukoliko ste saglasni kolega Aliću. (vijećnik Mensur Alić govori bez uključenog mikrofona 

op.a.). Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Dobro. Konstruktivno. Hvala. Da li još neko? Molim? (vijećnik Hasib Hirkić 

govori bez uključenog mikrofona op.a.). Pa evo ako dozvoli vijećnik Alić. (vijećnik Mensur 

Alić govori bez uključenog mikrofona op.a.). Izvolite. 

 

HASIB HIRKIĆ – samostalni vijećnik  

 

 Da se isto, znači, to uradi na zapadnom dijelu grada, a već imamo ambulantu spremnu, 

znači, nema nikakvih ulaganja, ništa, tako da mobilni tim može raditi već od sutra u Ambulanti 

Mramor na zapadnom dijelu grada. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Jel se slažete vi? Dobro. Dal se još neko javlja za inicijative? Ako ne, 

zaključujem prvu tačku.  

 

Prelazimo na drugu tačku Dnevnog reda:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

  a) IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 1.1.-

31.12.2022. GODINE  

  b) IZVJEŠTAJA KORIŠTENJA SREDSTAVA TEKUĆE REZERVE ZA 

PERIOD 1.1.-31.12.2022. GODINE 

  c) IZVJEŠTAJA O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 1.1.-

31.3.2023. GODINE 

  d) ODLUKE O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

PERIOD 1.1. – 31.12. 2023. GODINE 

  e) ODLUKE O IZMJENI I DOPUNAMA ODLUKE O IZVRŠAVANJU 

BUDŽETA GRADA TUZLE ZA  2023. GODINU I 

  f) GODIŠNJEG IZVJEŠTAJA O REALIZACIJI ODOBRENIH INVESTICIJA 

GRADA TUZLE ZA PERIOD 01.01. – 31.12.2022. GODINE 

 

Predlagač je: gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač: Služba za budžet i finansije. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise (pod d i e), Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za poduzetništvo, Komisija za prostorno uređenje i zaštitu 

okoline, Komisija za komunalne poslove i pitanja mjesnih zajednica i klubovi vijećnika. 

 

Podsjećam vijećnike da su u dopuni materijala dobili i Mišljenje Ministarstva finansija 

Tuzlanskog kantona, broj 07/1-11-12526/23 od 22.05.2023., o usklađenosti planiranih prihoda 

i primitaka i planiranog tekućeg bilansa iskazanih u prijedlogu Budžeta Grada Tuzla za 2023. 
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godinu sa članom 33. stav 2. i članom 43. stav 1. Zakona o budžetima u Federaciji Bosne i 

Hercegovine. 

 

Od strane obrađivača materijala, Službe za budžet i finansije, obavještena sam da se u 

prijedlogu Odluke o izmjeni i dopunama Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Tuzle za 2023. 

godinu potkrala tehnička greška prilikom numerisanja članova Odluke. 

Napominjem da je Služba za budžet i finansije izvršila ispravku, te da je korigovana 

Odluka o izmjeni i dopunama Odluke o izvršavanju Budžeta Grada Tuzle za 2023.,podijeljena 

svim vijećnicima naposredno pred početak sjednice. 

 

Obavještavam vijećnike da je amandman na prijedlog Odluke o izmjenama i dopunama 

Budžeta Grada Tuzle za period 01.01. – 31.12.2023., podnio vijećnik Alen Kapidžić. 

 

Podneseni amandman ste dobili u dopuni materijala. 

 

Da li ima potrebe za uvodnim izlaganjem? (Ima). Ima?  

U redu. Molim ispred Službe. Gospođa Suada Isaković, pomoćnik gradonačelnika. 

 

SUADA ISAKOVIĆ – Pomoćnik gradonačelnika za Službu za budžet i finansije 

 

 Pozdravljam sve prisutne. Evo obzirom da se radi o obimnom Dnevnom redu, pa i ovom 

koji predstavlja ovu tačku 2, koji se tiču javnih finansija Grada Tuzla, ja ću pokušat u što kraćem 

roku da, ovaj, kažem najznačajnije karakteristike vezano za prijedloge ovih materijala. 

 Izvještaj o izvršenju Grada Tuzle za 2022. godinu, pripremljen je u skladu sa članom 

96. Zakona o budžetima u Federaciji Bosne i Hercegovine. Ja podsjećam da je budžet Grada 

Tuzle za 2022. godinu, usvojen u januaru 2021. godine, obzirom da smo prethodno imali 

izbornu godinu i da je znači uvijek, uglavnom, u pravilu se ne donese budžet u prethodnoj za 

narednu godinu kada imamo izbornu godinu.  

 Služba za budžet i finansije pripremila je ovaj izvještaj i dostavila ga gradonačelniku na 

razmatranje i usvajanje, koje ga je nakon razmatranja gradonačelnik uputio Gradskom vijeću i 

evo on je danas na sjednici na razmatranju od strane gradskih vijećnika.  

 Grad Tuzla je u 2022. godini, raspolagao sa ukupnim sredstvima budžeta u iznosu od 

77.832.348 Konvertibilnih maraka ili 98,19% u odnosu na planirani budžet za dvadeset drugu 

godinu, a u odnosu na prethodnu budžetsku godinu, budžet, odnosno sredstva budžeta su veća 

za 18,79 ili u apsolutnom iznosu za 12.308.970,38 maraka.  

 Struktura budžeta Grada Tuzle za dvadeset drugu godinu u dijelu prikupljenih sredstava 

je bila sljedeća: 

 Ostvareni prihodi i primici u toku godine iznosili su 62.715.821,11 maraka. Prenešeni 

suficit iz prethodne dvadeset prve godine iznosio je 13.792.558,96. Na utrošena kreditna 

sredstva za put Mandići 500.000 maraka i povučena sredstva kredita od Razvojne banke za 

Centralno gradsko groblje 823.967,93 marke.  

 Ovako raspoloživa sredstva budžeta raspoređena su u sedam fondova budžeta Grada 

Tuzle u zavisnosti od namjene i izvora iz koje se puni, pune ovi fondovi. Vi ste u obrazloženju, 

imate tačnu koji fond je raspolagao, sa kojim iznosom sredstava. 

 Što se tiče ostvarnih prihoda u 2022. godini u iznosu od 62.715.000 maraka, vidjeli ste 

tamo u obrazloženju da je najveće učešće opšteg fonda i u njemu prihoda od poreza, koji u 

ukupnim sredstvima budžeta učestvuju sa 63,3..., odnosno prihoda budžeta sa 63,37%, a riječ 

je znači o prihodu po osnovu poreza od PDV-a, poreza na dohodak i poreza od imovine i ukupno 

ostvarena sredstva po osnovu poreza u budžetu u dvadeset drugoj iznosila su 39.743.000 

maraka.  
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 U strukturi, znači, budžeta koji, koji se raspoređuje po fondovima, najveće učešće imaju 

prihodi opšteg fonda sa 46.425.000 ili sa 74,02%. 

 Na drugom mjestu su prihodi i primici fonda za komunalnu infrastrukturu u ukupnom 

iznosu od 10.124.000 maraka ili 16,14% i vi kao što znate ovaj fond ima svoju isključivu 

namjenu zašto se ova sredstva mogu koristiti.  

 Značajni prihodi su i prihodi fonda sredstava naknade ostvarene radom Termoelektrane 

u iznosu, znači, u dvadeset drugoj godini. Evo vidite da se spuštamo od onih pet miliona, s 

kojim smo započeli ubiranje ovih prihoda 2015. godine. Bilo je preko pet miliona. Sada je ovaj 

iznos već iznad četri miliona i ima kontinuitet pada. U 2022. godini je to bilo 3,8 miliona i 

učešće ovih sredstava u budžetu u prihodima je bilo 6,18.  

I još značajniji je fond za zaštitu i spašavanje ljudi i materijalnih dobara u prošloj godini 

ostvareno 1,88 miliona ili 3,01% od ukupnih prihoda budžeta.  

Ja pojedinačno neću objašnjavat ni ove fondove ni prihode, obzirom da smo sve detalje 

dali u samom obrazloženju. 

Što se tiče trošenja ovako raspoloživih sredstava u budžetu u dvadeset drugoj godini, od 

ukupno, ovaj, raspoloživih sredstava, u 2022. godini, realizacija njihova je vršena u skladu sa 

usvojenim budžetom i odlukom o izvršavanju budžeta od strane Gradskog vijeća. Ukupni 

rashodi i izdaci u budžetu u dvadeset drugoj godini iznosili su 79.263.564,15 KM-ova i, 

odnosno planirani, a izvršene su sa 62.830.661,56 maraka ili 79,27 u odnosu na planirana 

sredstva u dijelu rashoda budžeta. 

Vidite da su utrošena sredstva u dvadeset drugoj godini u odnosu na dvadeset prvu 

godinu, znatno viša i procenat tog izvršenja je veći za 22,64% ili u apsolutnom iznosu za 

11.600.000 maraka.  

Ovako utrošena sredstva u iznosu od 62,8 miliona realizirala su se putem organizacionih 

jedinica Grada Tuzle, a u skladu sa nadležnostima pojedinih i odlukom oranizacije Gradske 

uprave, pa je najviše sredstava ili 28,8 miliona realizirano putem Komunalne službe, što je 

45,94% ukupno utrošenih budžetskih sredstava, zatim putem Službe za ekonomski razvoj, 

poduzetništvo i poljoprivedu osam i po miliona ili 13,66%. Putem Službe civilne zaštite pet i 

po miliona ili 8,7% i Službe za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu 7,8% i ove četri službe 

koje su u skladu sa svojim nadležnostima i najveći potrošači iz budžeta, putem njih je 

realizirano ukupno 47,8 miliona ili 76,19% ukupno utrošenih sredstava, a ostatak se znači trošio 

putem ostalih organizacionih jedinica.  

Što se tiče komunalne infrastrukture, evo već sam rekla da je 26,8 miliona ili 42,7% 

budžeta utrošeno za projekte, odnosno, aktivnosti iz nadležnosti ove službe i u obrazloženju na 

stranici 16 imate datu tabelu koja pokazuje pregled po namjeni utroška ovih sredstava i kao što 

vidite, najviše je utrošeno za puteve i trotoare, bilo da se radi o tekućem održavanju, 

rekonstrukciji ili izgradnji, oko sedam i po miliona. Za toplifikaciju 3,2 miliona. Za troškove 

zajedničke komunalne potrošnje, higijena grada, zelene površine i zimska služba 2,7 miliona. 

Električna energija za javnu rasvjetu 1,8 miliona. Grantovi za učešća u projektima energijske 

efikasnosti jedan i po milion. Za izgradnju Centralnog gradskog groblja u prošloj godini je 

usmjereno 1,4 miliona. I to su uglavnom značajnije cifre po namjeni.  

U obrazloženju što se tiče putne infrastrukture imate nabrojane sve projekte i lokacije 

na kojima su realizovani i u kojim iznosima, tako da je za izgradnju, znači, u prošloj godini 

usmjereno četri miliona tristo trideset, a za tekuće održavanje puteva 2.751.000.  

Za izgradnju vrelovodne mreže, već sam rekla 3,2 miliona i tu je rađeno više projekata. 

Izgradnja vrelovodnih priključaka za individualne stambene objekte i kolektivne stambene 

objekte izgrađene prije 2011. godine u skladu sa odlukom Vijeća 1.520.000. Nabavka i ugradnja 

toplotnih...podstanice u naselju Dragodol 155.000. Izgradnja sekundarne vrelovodne mreže u 

naselju Dragodol, milion i dvadeset jedna hiljada i tako dalje.  
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Također imamo, ovaj, u obrazloženju pregled svih lokacija vezano za ulaganje u 

vodovodnu i kanalizacionu mrežu, zatim u javnu rasvjetu. Za održavanje oborinske kanalizacije 

utrošeno u prošloj godini oko 300.000. Za čišćenje vodotoka oko 524.000. Značajna izdvajanja 

idu u projekte energijske efikasnosti, koji se u skladu sa odlukama Gradskog vijeća, bilo da se 

radi o dodjeli sredstava pojedincima za mjere za suzbijanje aerozagađenja, bilo da se radi o 

ulaganjima u javne objekte u cilju poboljšanja, ovaj, energijske efikasnosti objekata, pa je u 

prošloj godini kao značajan projekat bio dodjela sredstava Javnoj ustanovi Dom penzionera za 

zamjenu stolarije, kako bi se postigla veća, veće uštede u samom objektu.  

Što se tiče za izgradnju pješačkih mostova u prošloj godini i rekonstrukciji, također malo 

značajniji iznos 606.000 izdvojeno iz budžeta.  

Što se tiče drugih aktivnosti, kao što je područje ekonomskog razvoja, poduzetništva i 

poljoprivrede, u prošloj godini realizovana sredstva od oko 8 miliona ili blizu 13% iz budžeta. 

Najviše tih sredstava usmjereno je za finansiranje eksternih budžetskih korisnika i ostalih javnih 

ustanova i preduzeća, čiji je Grad osnivač ili suosnivač. U obrazloženju imate detaljno 

pobrojane koja institucija, odnosno, ustanova ili preduzeće je dobilo koji iznos iz budžeta u 

prošloj budžetskoj godini.  

Što se tiče finansiranja poduzetništva, poljoprivrede i neprofitnih organizacija iz ove 

oblasti u prošloj godini, iz budžeta je realizovano 603.477.000 maraka, za različite vidove 

podrške u ovoj oblasti, bilo da se radi o finansiranju projekata iz oblasti poduzetništva, kao što 

su, znači, plaćanja raznih troškova za projekat, recimo „Siguran start“. Tu je Grad podržao 179 

subjekata i u okviru ovog projekta je bilo nekoliko linija podrške, kao što je refundiranje 

troškova registracije firmi i sufinansiranje troškova doprinosa za vlasnike firme, sufinansiranje 

nabavke sredstava za rad, troškova zakupa poslovnih prostora i tako dalje.  

Značajan projekat je bio i zapošljavanje ranjivih kategorija, kao podrška, znači, Grada 

za brže i lakše zapošljavanje osoba sa invaliditetom, osoba do 35 godina starosti koji nisu 

zaposleni, osoba starijih od 55 godina, žena žrtava nasilja i tako dalje.  

Putem grantova za podsticaj poljoprivredne proizvodnje bilo da se radi o pojedincima, 

privatnim preduzećima ili poduzetnicima, podržan je 321 korisnik.  

Značajan projekat koji je započet u prošloj godini, nastavlja se i u ovoj budžetskoj godini 

je projekat koji je...se realizuje zajedno sa fondacijom „Impakt“ Sarajevo i Ministarstvom za 

kulturu, sport i mlade Tuzlanskog kantona i u okviru ovog projekta također se, ovaj, provode 

različite aktivnosti vezano za podršku građanima u cilju bržeg zapošljavanja. 

Što se tiče finansiranja socijalno ugroženih građana, iz budžeta Grada Tuzla imamo 

direktnu i indirektnu podršku kada je u pitanju socijalna zaštita, odnosno, dopunska prava koje 

finansira Grad kao jedinica lokalne samouprave, obzirom da je izvorna nadležnost na višim 

nivoima vlasti i mi već dugi mogu reći, ovaj, više dvije decenije i više finansiramo jednokratne 

pomoći socijalno ugroženih građana i jednokratne pomoći boračko – invalidske zaštite. U 

prošloj godini je pozitivno riješeno 1757 zahtjeva za jednokratnim interventnim novčanim 

pomoćima kada je u pitanju, ovaj, socijalna zaštita koja se provodi putem Službe za kulturu, 

sport i mlade, a putem Službe za boračko – invalidsku zaštitu pozitivno riješeno 1466 zahtjeva. 

Radi se o različitim vidovima pomoći za školovanje, ishranu, liječenje i tako dalje. 

Osim ovog, pomoć se građanima pruža kroz subvencioniranje najamnine za korištenje 

stanova za socijalno stanovanje, za subvencioniranje kamata za stambeno zbrinjavanje, za 

finansiranje boračkih organizacija i tako dalje i ukupno iz budžeta je za sve ove namjene 

izdvojeno u prošloj godini 2.497.190,52 marke i u obrazloženju imate detaljno nabrojeno kome 

je dodijeljena ova pomoć, a u skladu znači, sa propisima koji je donio Grad Tuzla.  

Značajan polje aktivnosti Grada Tuzle je finansiranje nevladinog sektora iz oblasti 

društvenih djelatnosti, pa je, značajno su podržana razna udruženja i organizacije civilnog 

društva u iznosu od 258.000 maraka, zatim, razne organizacije za aktivnosti sporta u iznosu od 

dva miliona i četristo.  
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Održano je puno kulturnih manifestacija u toku prošle godine. Recimo za kulturne 

manifestacije u prošloj godini izdvojeno je blizu 300.000 maraka i u toku godine je finansirano 

ili sufinansirano 64 kulturne manifestacije i ja da ne čitam dalje, obzirom da sve detaljno imate, 

da ne bi, ovaj, više vremena. 

Putem Civilne zaštite vidjeli ste da je ovo značajan segment i nadležnost Grada Tuzle i 

tu imamo namjenska sredstva, iz kojih se finansiraju i opremaju službe zaštite i spašavanja, a u 

skladu sa Federalnim zakonom i Federalnom odlukom o uslovima i načinu o korištenju 

sredstava ostvarenih po osnovu posebne naknade. Iz ovih sredstava smo značajno opremili i 

imamo kontinuitet u opremanju naših službi za zaštitu i spašavanje, iz različitih oblasti, bilo da 

se radi o službi Doma zdravlja, Vodovoda i kanalizacije, Komunalca i svim drugim službama 

za informisanje. U obrazloženju je navedeno za koje namjene, šta je nabavila su se recimo dva 

sanitetska vozila u prošloj godini. Evo to, kao i po iznosu i po značaju da pomenem samo tu 

opremu.  

Plate i naknade uposlenih se obračunavaju u skladu sa propisima koji su na osnovu 

Federalnog zakona doneseni na lokalnom nivou. U Gradskoj upravi je na dan 31.12. dvadeset 

druge godine, bilo uposleno 422 uposlenika. Po strukturi 174 visoke, 11 više i 233 srednje i 4 

NK. Prosječan broj uposlenih je u godini bio 413. Za u masi sredstava za plate, bruto plate 

uposlenika izdvojeno je 18,38% ukupnih sredstava budžeta. Osim uposlenika Gradske uprave 

iz budžeta se isplaćuju plaće uposlenih za eksterne budžetske korisnike. To su Centar za 

socijalni rad i Centar za kulturu Tuzla. To je direktno, znači, oni su na trezoru, a i za ostale 

institucije Grad obezbjeđuje sredstva. Za ove dvije institucije koje imaju uposlenih 70, u 2022. 

godini izdvojeno je 1.567.279 maraka za plate. (NATAŠA PERIĆ – U redu. Hvala vam Suada. 

Mislim, ako bude pitanja). Evo, to je što se tiče... 

I na kraju samo da kažem da je suficit nakon obračunskog perioda utvrđen ukupan suficit 

od petnest miliona hiljadu šesto osamdeset šest maraka. Da smo mi prilikom usvajanja budžeta 

za dvadeset drugu godinu procijenili i rasporedili od ovog iznosa devet miliona sedamsto 

devedest osam i da se razlika od 5.203.677 raspoređuje ovom odlukom koja je danas o 

izmjenama i dopunama budžeta Grada Tuzla koji je danas na Dnevnom redu.  

Što se tiče izvještaja korištenja tekuće rezerve u prošloj godini ukupno je realizovana 

sredstva od 193.693 marke za osamnaest različitih odluka o dodjeli sredstava i različitih 

namjena. Najviše sredstava povukla je pomoć Ministarstvu zdravlja Ukrajine u iznosu od oko 

55.000 maraka i pomoć za pet opština u Bosanskoj Krajini, odnosno Unsko – sanskom kantonu 

za, zbog poplava koje su se desile krajem prošle godine. 

Pod c) imamo obrazloženje izvještaja o izvršenju budžeta za prva tri mjeseca, a ono je 

standardno pripremljeno u skladu sa zakonom i ja ovdje neću detaljisat od ukupno planiranog 

budžeta za dvadeset treću godinu od sedamdeset jedan milion i osamsto. U prva tri mjeseca 

smo imali sredstva od dvadeset tri miliona pedeset tri hiljade. Od toga su prihodi od 13.255.000. 

Procijenjeni višak iz prošle godine devet miliona sedamsto devedeset osam. Ova sredstva se 

troše u skladu sa važećim budžetom i važećom odlukom o izvršavanju budžeta. U ova tri 

mjeseca od ovih dvadeset raspoloživih od dvadeset i pet miliona, utrošeno je 11.159.485. 

Imamo započetih poslova i realizacije negdje oko, mislim da je jedanest miliona, al ne mogu, 

ovaj, više (NATAŠA PERIĆ – Ma dobro, imamo sve napisano). Ima napisano, odnosno trinest 

miliona i devesto. To bi bilo c). 

Sljedeća tačka je Odluka o izmjenama i dopunama budžeta Grada Tuzla za dvadeset i 

treću godinu. Već sam znači u prethodnom, ovaj, izlaganju rekla da smo mi prilikom donošenja 

budžeta za dvadeset i treću godinu procijenili da će suficit bit devet miliona sedamsto devedest 

osam. Međutim, nakon okončanja završnog računa, odnosno, ovaj, krajem februara dvadeset 

treće godine, imali smo poslovni rezultat koji nam je, ovaj, pokazao da imamo višak prihoda 

nad rashodima u iznosu 15.001.686,44 marke i da ovu razliku neraspoređenog suficita treba 

uključiti u budžet i rasporediti za finansiranje rashoda iz nadležnosti Grada. Osim ovog iznosa 
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od 5.002.399,73 marke, jer nismo uključili još 200.000 po izjašnjenju Službe za boračko – 

invalidsku zaštitu za socijalno stanovanje, zbog toga što ova sredstva neće biti potrebna u ovoj 

godini. 

Uključena su i neutrošena sredstva Civilne zaštite u iznosu od negdje 1.400.000 maraka, 

zatim od angažovanog kapaciteta 200.000, tako da je ukupan budžet, prijedlog da se ukupan 

budžet za dvadeset treću poveća za 6.673.623,17 maraka i taj iznos je raspoređen opet u skladu 

prema fondovima iz kojih potiču ova sredstva i izvorima za finansiranje rashoda po 

organizacionim jedinicama, a najviše sredstava je raspoređeno u Službu za komunalne poslove, 

izgradnju i poslove mjesnih zajednica 3.396.269,70 maraka.  

Izmjene i dopune budžeta rađene su u skladu sa potrebama i zahtjevima gradskih službi, 

zatim, u skladu sa inicijativama i zaključcima Gradskog vijeća. Gledali smo da pokušamo 

udovoljiti svim potrebama u budžetu, kako bi službe funkcionisale barem ono, ovaj, ukoliko je 

moguće optimalnije i u materijalu imate tačno navedeno za koju namjenu, koju službu i na kojoj 

poziciji se vrše izmjene i dopune budžeta, da ja ne bi sada detaljisala, obzirom da je evo i 

vrijeme kratko. 

Prateća odluka uz, ovaj, izmjene budžeta je Odluka o izmjeni i dopunama odluke o 

izvršavanju budžeta, obzirom da se u budžet uvode četri nove pozicije, kojima se sredstva 

trebaju dodjeljivati u skladu sa članom 22. već postojeće Odluke. U tom smislu je i proširen 

ovaj član 22. U jednom članu se mijenja naziv subjekta. Naime, KK Jedinstvo Dženex je sad 

samo prema registru, iz registra organizacija je KK Jedinstvo bez, ovaj, riječi Dženex.  

I također uvodi se novi grant u Službi za geodetsko i imovinsko – pravne poslove prema 

Federalnoj upravi za geodetsko i imovinsko – pravne poslove i znači definiše se način trošenja 

ovih sredstava ovom Odlukom.  

Zadnja podtačka ove tačke je Godišnji izvještaj o realizaciji odobrenih investicija Grada 

Tuzle. Malo bombastično, ovaj, al tako je, u, u, ovaj, da kažem terminologija u zakonu. Vi znate 

da je Grad Tuzla donio politike investiranja. Jedan od oblika je oročavanje slobodnih novčanih 

sredstava na period na koji se procijeni da će ta sredstva biti slobodna. I u skladu s tim je 

Gradsko vijeće donijelo Pravilnik koji mora pratiti, ovaj, zakon i u skladu sa tim Pravilnikom 

Služba za budžet i finansije je izradila novčani tok i, ovaj, dala mogućnost, odnosno, ovaj, 

izradila materijal iz kojeg je bilo vidljivo da je bilo moguće u prošloj godini oročiti određeni 

iznos sredstava na šest mjeseci. Mi smo, ovaj, morali provodit dva puta javni poziv, obzirom 

da prvi put nije bilo interesa da se zadovolje zakonske norme i drugi put je javni poziv uspio. 

Javile su se četri banke kao minimum koji je zakonom propisan. Sredstva su bila oročena 

vraćena kada je bilo potpisano po ugovoru. Izvještaj je dostavljen Federalnom ministarstvu 

finansija i evo danas Vijeću. I to je to. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

U redu. Hvala vam Suada.  

Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? Dobro. 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika. Vijećnik Berbić. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ 

 

 Evo, ja prije svega ovdje hoću da se zahvalim politici koja je u zadnjih dvadeset godina 

uspjela drugi puta da istjera FK Slobodu iz Premijer lige, jednog bivšeg giganta. Ekipu koja je 

u bivšoj Jugoslaviji bila druga. Koja je nekada znala biti strah i trepet. Ponos. Sad smo uspjeli 
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doći do prve lige Federacije. Al nije ni čudo kad vidimo kako se ona vodi i na koji način, na šta 

to izgleda cijela organizaciona struktura, kako igramo i tako dalje.  

 Mi ovdje 700.000 dajemo za FK Slobodu iz budžeta. I nije problem. Neka se daje. To 

je naš klub. Naš ponos. Naša tradicija. Treba da se daje. Ali kada se vidi kako se te pare troše i 

na koji način se tim parama upravlja, veliko se ovdje pitanje postavlja zbog čega mi dajemo te 

pare? Nevjerovatno skandalozan istup predsjednika FK Slobode samo dan nakon ispadanja 

dokazuje moju tezu koju sam ovdje više puta govorio i zaključak da treba da tražimo izvještaj 

FK Slobode, jer nema ni jedno javno preduzeće koje dobije pare da nam ovdje ne dođe da da 

izvještaj. Kaže predsjednik Šećerbegović, sad ću ga citirati. Samo da vidim. „Dopustio sam da 

igrački kadar živi pod strahom od utakmica. Da treneri po parkinzima bježe, ne javljaju se 

sedmicama. Da pola radne zajednice imaju probleme s alkoholom. Da se rade eksperimenti sa 

igračkim stručnim kadrom“. 700.000 maraka smo mi dali da bi izašao predsjednik i rekao dvije 

godine ja gledam kako neki igrači imaju probleme s alkoholom, a od tih 700.000 se njima daju 

plate. Pa da su ove pare njihove pare, oni bi tri puta razmislili na koji način ove pare da se troše.  

 Ja vas molim na neki način da idemo sa zaključkom da FK Sloboda mora ovdje 

podnositi izvještaje Gradskom vijeću, jer 700.000 maraka i ovim budžetom dajemo 700.000 

maraka za FK Slobodu. I treba da se da. Da probamo da se vratimo u Premijer ligu. Al ovo što 

su uradile velika je sramota, ljaga i pljuvanje u facu svakom građaninu Tuzle. Izaći sa ovakvim 

navodima, dan nakon ispadanja je ponižavanje ne samo građana, nego i ovog Gradskog vijeća 

koje daje 700.000 maraka za FK Slobodu. Pa sa 700.000 maraka, znate šta se može napraviti? 

To je čudo jedno. 

 I treba ovdje da donesemo zaključak  da nam svake godine daju izvještaj o utrošenih 

700.000 maraka. Naših para. Na šta se troše? Je li to na alkoholiziranje igrača i na trenere koji 

se ne javljaju ili je to na neku strukturu koja će Slobodu vratiti u Premijer ligu? Ako ovako 

nastavimo, ako se politika nastavi miješati u FK Slobodu, ko što se do sada miješala, nikada se 

Sloboda neće vratiti u Premijer ligu. A Sloboda je simbol. Sloboda je simbol Tuzle kakvu su u 

ratu ljudi odbranili, kakvu mi evo pokušavamo da njegujemo, al ne možemo jer se politika 

uključila u sve pore društva. I u sport i u kulturu i u zdravstvo i u sve.  

 To je ono glavno što sam želio da kažem s ovim budžetom. Dajemo 700.000 maraka na 

klub gdje ovakve stvari izađe i predsjednik kaže. Pa ko se ovdje pravi budala? Osim toga ima 

još stvari koje mi jako smetaju.  

Prije svega, mi smo ovdje zaključkom gospodina Čavalića prije godinu, dvije dali nalog 

nadležnoj službi da se vrati Vječno svjetlo iznad Kapije. To još uvijek nije urađeno. Evo ja sad 

predlažem novi zaključak da Gradsko vijeće insistira od nadležne službe da se vrati Vječna 

svjetlost iznad Kapije. Oni laseri koji su ugašeni. I dajte na neki način da pritisnemo ovu službu. 

Mi smo nadzorni organ tih službi. I oni se ogluše na zaključak Gradskog vijeća. I to je jedna 

vrsta pljuvanja nama u facu. I nije korektno da se to na taj način radi. (NATAŠA PERIĆ – Samo 

privodite kraju. Izvinite). Imam. Jasno je želim samo ovaj, da kažem još dvije stvari i samo set 

zaključaka i neću se javljat u drugom krugu. Iz tog razloga sam možda malo duže.  

Ne samo to, nego opet ovim budžetom idemo da dižemo pare RTV7. Dižemo pare za 

plate. I ti radnici trebaju da imaju plate. Profesionalni su. Odgovorni su. Radnici. Svaka čast. 

Ali menadžment RTV7 je još uvijek pod političkim utjecajem. Ja sam mislio da će se to 

promijeniti, al ne mijenja se. Pod političkim uticajem nemamo sekunde na RTV7 i nisam za to 

da se diže još 100.000 maraka RTV7 za plate. 

Nisam ni za to da se diže 100.000 maraka odnosno 125.000 maraka za nove komisije 

odnosno radna tijela Vijeća, jer nam to treba da mi politički završimo ovo il ono. A svi znamo 

našta te komisije liče. Ima komisija koje rade nešto, al većina komisija apsolutno ništa ne radi, 

nego služe tu za neke, za neka politička uhljebljivanja.  
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Također i ovaj fond za skloništa, mi smo razgovarali o fondu u par navrata. Fond za 

skloništa moramo znat pametnije utrošiti. Imamo sad dva miliona na računu koja nam stoje i ne 

troše se.  

I zato predlažem sljedeći set zaključaka, naspram sve ove moje diskusije. (NATAŠA 

PERIĆ – Samo ubrzajte, molim vas). Novac predložen FK Slobodi treba dijelom namjenski 

trošiti za žensku selekciju. Čestitam ovim putem i gospodinu Kapidžiću i ženskoj selekciji na 

ulasku u Premijer ligu.  

Drugi zaključak: Gradsko vijeće sugeriše Kolegiju Gradskog vijeća da razmotri 

smanjenje broja komisija, a da novac ušteđen od smanjenja broja komisija usmjeri u dječije 

igralište i parkove. 

Treći zaključak: Gradsko vijeće Tuzle poziva menadžment FK Slobodu na odgovornost, 

zadužuje gradonačelnika da pokrene pronalazak strateškog partnera za klub. Gradsko vijeće 

takođe traži od gradonačelnika izvještaj o aktivnostima na ovu temu na idućem Gradskom 

vijeću ili na Gradskom vijeću koji će biti za dva mjeseca. Gradsko vijeće traži od 

gradonačelnika da pokuša sprovesti depolitalizaciju FK Slobode, jer nas je politalizacija kluba 

dovela u ovu situaciju.  

Sljedeći zaključak: Gradsko vijeće poziva službu da ispoštuje zaključak od prije godinu 

dana gospodina Admira Čavalića za reaktivaciju Vječnog sjetla iznad Kapije. (NATAŠA 

PERIĆ – To ste već rekli). Da, ali evo sad, samo forme. (NATAŠA PERIĆ – Molim vas, 

ubrzajte). Evo još dva zaključka i završavam. 

Gradsko vijeće sugeriše da se dva miliona koja stoje u fondu za skloništa utroše u 

izgradnju garaže na području Slatine, multinamjenske garaže koja može biti i sklonište ali i 

garaža, s obzirom da tamo ima veliki problem sa parkingom. 

I zadnje. Zadnji zaključak. S obzirom da sam prošli puta tražio više para za LED rasvjetu 

koja nam donosi ogromne uštede. Gradsko vijeće sugeriše da se u idućem rebalansu budžeta ili 

pravljenju budžeta poveća novac za LED rasvjetu, s obzirom na to da vidimo da Saobraćaj i 

komunikcije imaju dobru dinamiku oko izgradnje LED rasvjete.  

Hvala vam ljepo. I sretno. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vama. Da li se još neko javlja od vijećnika? (vijećnik Senad Mehmedinović 

govori bez uključenog mikrofona op.a.) Vi ste samo zbunjeni ili se javljate? (SENAD 

MEHMEDINOVIĆ – Javljam se, javljam se). Izvolite Senade. (SENAD MEDINOVIĆ – I 

zbunjen sam). A iznenađen? 

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

 Znači, sad u svojstvu vijećnika, jel tako? (NATAŠA PERIĆ – Samo vijećnika.) Pošto 

su predsjednici klubova ono nešto bilo MN perfomans, tako da...(NATAŠA PERIĆ – Počnite). 

Dobro. Okej. Ovo je dakle tačka Dnevnog reda pod a, b, c, d, e, f, g i tako dalje.  

 Ja ću se prvo referirati ukratko na obrazloženje izvještaja o izvršenju budžeta Grada 

Tuzle, za period 01.01. – 31.12. 2022. godine, iz kojeg mi možemo vidjeti da se većinom su 

prihodi budžeta Grada Tuzle u stvari prihodi od poreza koji učestvuju sa 63,7% i ono što mi je 

drago i što smo mi potencirali priču od početka ovog saziva Gradskog vijeća, a to je bila 

takozvana ravnomjerna raspodjela od Uprave za indirektno oporezivanje prihoda i iz ovog se 

može vidjeti da su u 2021. godini poduzete značajne aktivnosti koje su rezultirale usvajanje 

zakona o izmjeni zakona o pripadnosti javnih prihoda i mi smo ja mislim već tri godine i bili 

su neki zaključci na sjednici Vijeća da se apelira da se nepravda koja je prema Tuzlanskom 

kantonu, tako i gradu Tuzli ispravi, i ja sad hoću da vidim da u stvari ova razlika od nekoliko 
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miliona, što ide u prilog budžeta Grada Tuzle, da je u stvari rezultat izmjene tog zakona o 

pripadnosti javnih prihoda i to mi je izuzetno drago, zato što će imati korist naravno i građani 

Tuzle. 

 Kada je riječ o vlastitim prihodima tekućim kapitalnim transferima i donacijama, mene 

sad ovdje ne zanima, evo možda će gospođa Suada nakon izlaganja moći da kaže. Što se tiče 

ovih tekućih transfera od države i tekućih transfera od Federacije i tekućih transfera od Kantona, 

kaže da je namjena ovih sredstava unaprijed određena od strane njihovog uplatioca. Dakle, jesul 

ova sredstva koja se dobijaju od strane apliciranja projekata Grada prema višim nivoima il su 

to neke stalne uplate koje idu sa viših nivoa, pa bih volio to da znam? Ako su to sredstva koja 

idu putem projekata, onda je to veoma mali broj sredstava, ali i ako su tekući transferi od države, 

Federacije i Kantona, gdje dođemo na iznos neki od, ne znam, države  federacije, na 300.000 

Konvertibilnih maraka, ne znam, ja mislim da je to veoma upitno.  

 Izuzetno mi je drago za ovu realizaciju projekta Panonsko – Jadranska veza, koje je 

započeo u drugoj polovini 2020. godine i mi rezultate tog projekta možemo da vidimo 

vikendom u parku prirode Ilinčica i drago mi je da postoje ovakvi kapitalni projekti. Drago mi 

je da vidim ovdje više projekata koji se tiču poboljšanja kvalitete života građana Tuzle.  

Al možda ne bi bilo loše da u budućnosti evo Grad Tuzla povede računa i o dragulju, a 

to je jezero Modrac, na Kiseljaku koje je u potpunosti zapušteno. Nekada se zvalo „Malo more“. 

Međutim, sad treba samo otići i vidjeti kakva je ta situacija, a mislim da se može iskoristiti 

dobro potencijali koje ima jezero Modrac i možda da se u narednom periodu radi nešto po tom 

pitanju. A i podnio sam inicijativu da gradonačelnik Grada Tuzle inicira sastanak sa 

gradonačelnicima Lukavca i Živinica i da se sjedne, porazgovara vezano za jezero Modrac. 

Samo za vašu informaciju. Znači, svi znate gdje se nalazi jezero Modrac. Al evo na tom jezeru 

Modrac, na primjer da bi se moglo otići i, onaj pecati, treba nekoliko dozvola na jednom jezeru. 

Znači, to su stvarno smiješne situacije u kojima se trebaju rješavati problemi i mislim da bi bilo 

dobro i poželjno da gradonačelnik inicira taj sastanak.  

Kada je riječ o komunalnoj infrastrukturi, jasno je da ove četri službe najviše imaju 

udjela u budžetu i onda imamo da se za rekonstrukciju izgradnje i održavanja lokalnih puteva i 

trotoara izdvojilo 7.486.000 i tako dalje.  

Ja sam nekad u svojim vijećničkim pitanjima postavio pitanje: Ko i na koji način 

odlučuje koji su prioritetni puti da se saniraju udarne rupe po pojedinim mjesnim zajednicama? 

Nažalost svjedočio sam nekad da se i pozivom utiče gdje će se šta rekonstruisat, dok vijećnička 

pitanja i inicijative se vuku po godinu dana.  

Drago mi je što vidim da je poprilično sredstava uloženo u Mjesnu zajednicu Husino. 

Evo ovdje kolege Nikica, vjerujem da je to možda bila neka njegova incijativa oko 330.000 

Konvertibilnih maraka, zatim Obodnica 180 odnosno 220.000 Konvertibilnih maraka na nivou 

godine. Šićki Brod, naravno što mi je itekako drago da su određena sredstva oko 110.000 

Konvertibilnih maraka. Ali ono što mi nije drago naravno jeste to da je sanacija puta u Mjesnoj 

zajednici Kiseljak u iznosu od 16.000 Konvertibilnih maraka. Dakle, bez obzira kolko ovdje se 

iniciralo, pričalo, pokušalo da se riješe pitanja u Mjesnoj zajednici Kiseljak, male su investicije 

bile i naravno vidimo da je u Grabovici bilo oko 119.000 Konvertibilnih maraka. Naravno što 

mi je to drago. I treba da se saniraju rupe. Ali evo, da to se ne zaborave i neke druge mjesne 

zajednice. Samo vrijeme, ja sam...(NATAŠA PERIĆ – Isteklo vam je). Javit ću se u drugom 

krugu. 

 

NATAŠA PERIĆ  

  

 Možete se javit drugi krug. Vijećnik Elvir Bijedić se javio za riječ. Neka se pripremi 

vijećnica Selma Ćatibušić. 
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ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Ja ću zaista biti vrlo kratak. Imam samo obavezu, ovaj, 

da se osvrnem kratko na, na, ovaj, rebalans. Dakle, naučila nas je već služba kojom rukovodi 

gospođa Suada Isaković na jedan domaćinski odnos. Tako se i sad pokazuje, dakle, samo želim 

da izrazim svoje zadovoljstvo.  

Kad je u pitanju ovakav jedan rebalans u smislu dakle da, nadam se da ulazimo evo u 

eru, ovaj, kružnih tokova, obzirom da izdvajamo značajna sredstva za rekonstrukciju i projekat 

kružnog toka kod „Crvenih 7“, dakle, sa svom onom infrastrukturom, a radiće Vodovod i 

kanalizacija, dakle, ovaj, kada je u pitanju radovi na vodovodnoj i kanalizacionoj mreži u 

nekom svom trogodišnjem planu. 

Dakle, raduje me da će i Dom zdravlja, ovaj, da nabavi nabavku nove opreme, da zanovi 

opremu, ovaj, u službama koje su navedene ovdje. Iskreno se nadam da ćemo konačno 

realizirati pristup Pedijatrijskoj službi, na način kako smo to u značajnoj mjeri tražili kroz 

različite inicijative, u kojoj je Klub SDP-a vijećnika i vijećnica SDP-a još i u prethodnom 

mandatu tražio. 

Dakel, u razgovoru sa direktorom Saobraćaj i komunikacije, dakle, imam informaciju 

da bi ova srestva koja su, koja su planirana rebalansom za nastavak aktivnosti na rasvjetu,  

ugrađivanje LED rasvjete u značajnoj mjeri, možda čak u ovoj, a najdalje u idućoj godini već 

doprinijela i isplatila se u smislu, dale, uštede, tako da, ovaj, toplo pozdravljam i ovako jednu, 

ovaj, odluku da se 600.000 maraka prebaci za, za LED rasvjetu.  

Neću ništa više dužiti, osim samo da kažem, ovaj, zaista ćemo podržati ovakav jedan 

rebalans budžeta, ovaj, i izražavam svoje zadovoljstvo u ovom smislu. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Selma Ćatibućić. Neka se pripremi 

vijećnik Anel Ibeljić. Izvolite. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Ja stvarno neću dužiti, predložit ću samo dva zaključka, tako da neću imati neke velike 

diskusije. 

 Prvi zaključak glasi ovako: Grad Tuzla u narednom periodu više neće direktno 

finansirati rad bilo kojeg sportskog udruženja, nego će raditi na finansiranju sporta u Tuzli, u 

tom smislu da će Grad Tuzla istražiti sve mogućnosti i da će istovremeno uraditi sve što u 

mogućnosti samog grada da finansira sport u Tuzli, tj. omogući besplatno treniranje svoj djeci 

grada bilo kojeg sporta koji oni žele da treniraju, kao i da će raditi na tome da svoj djeci 

obezbijedi opremu za treniranje, bilo kojeg sporta. Grad Tuzla uredno će gledati da podrži 

sportska udruženja finansijski, u tom dijelu ukoliko sportska udruženja zaista pokažu određeni 

rezultat, te na taj način ćemo prestati raditi, praviti monopol i anarhiju i prestati se dovoditi u 

situaciju kakvu smo, je li, imali sa konkretno Fudbalskim klubom Sloboda.  

 Drugi zaključak odnosi se na rad vrtića u našem gradu, te predlažem zaključak da će 

Grad Tuzla u narednom periodu, tačnije u narednom već budžetu uraditi sve što je u njegovoj 

mogućnosti da obezbijedi sufinansiranje djece u vrtićima, u tom smislu 100 maraka po djetetu, 

bilo d se radi o privatnom, bilo da se radi o javnom vrtiću. Kad grad Banja Luka to može, 

opštine u Sarajevu, mislim da i mi to možemo. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Anel Ibeljić. Izvolite.  

 

ANEL IBELJIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

 Hvala predsjedavajuća. Prije svega, sve vas srdačno pozdravljam. Želim vam danas 

sretan, uspješan, produktivan i konstruktivan dan, kao što smo inače navikli. Ja ću biti veoma 

kratak.  

Imam stvarno potrebu, ovaj, da čestitam i da zahvalim gradonačelniku i Gradskoj 

upravi, prije svega na pripremanju ovih materijala, ali i na realizaciji izvještaja, ovaj, izvršenju 

budžeta za prošlu godinu, kao i za prvi kvartal ove godine. Možemo vidjeti da su, ovaj, sredstva 

poprilično utrošena onako kako je to i planirano. Evo prošlo je pola godine od usvajanja, ovaj, 

budžeta za ovu godinu. Došlo je vrijeme i za prvi rebalans, koji je po meni jako kvalitetno, ovaj, 

odrađen i predložen. Moram istaći samo nekoliko činjenica koje me posebno raduje, to je što je 

izdvojeno 95.000 za Turističku zajednicu Grada Tuzle, ovaj, i vidio sam da su ta sredstva 

planirana za ogranizaciju programa dočeka nove 2024. godine. 

Takođe, posebno smo osjetljivi na ovu našu Javnu ustanovu Naše dijete, gdje smo 

obezbijedili dodatna novčana sredstva i to 75.000 za otvaranje novog odjeljenja Ustanove u 

Novom Naselju, al takođe i kroz projekat USAID-a, ovaj, gdje mi učestvujemo sa 60.000 kako 

bi se postavili solarni paneli, dole na obdanište na Slatini, koje proizvodi, koje troši najviše 

električne energije.  

Takođe, ovaj, drago mi je što smo obezbijedili 80.000 KM za Stadion Tušanj za nabavku 

novih, odnosno novog LED semafora, znatno većih dimenzija. Svi oni koji posjećuju utakmice 

znaju da ovaj trenutni LED semafor ne zadovoljava, ovaj, uslove i da ga treba promijeniti. Evo 

mi smo ipak, ovaj, pronašli ta sredstva i to smo uspjeli da obezbijedimo.  

Takođe, evo i ponukan diskusijom kolege Omera Berbića, ovaj, drago mi je što smo 

izdvojili 600.000 za, ovaj, održavanje javne rasvjete kako bi se realizovala i nastavila aktivnost 

zamjene postojeće rasvjete, LED rasvjetom. Takođe, to ćemo u narednom periodu svakako 

nastaviti. Odličan je projekat. Direktor preduzeća stvarno obavlja, ovaj, sve aktivnosti onako 

kako je planirao.  

Ono što me isto raduje jeste 30.000 KM za izradu studija analize javnog gradskog 

prevoza sa prijedlogom modela obavljanja javnog gradskog prevoza na području grada Tuzle. 

Upravo danas jedna od tačaka jeste razmatranje i usvajanje ovakve odluke. Kada je riječ o 

načinu organizovanja javnog prevoza, nakon usvajanja, eventualnog usvajanja ove odluke, 

slijedi nam studio. Upravo su ta sredstva koja su potrebna da bi mogli dalje raditi na onim silnim 

zaključcima koje smo usvajali dosad i na kolegijima i na Gradskom vijeću. 

I na kraju moram istaći da mi je drago što će svi mladi koji su se prijavili na javni poziv 

za subvencioniranje kamata za stambeno zbrinjavanje, ovaj, ipak proći na tom javnom pozivu. 

Mi smo obezbijedili dodatna sredstva od 22.000 KM, tako da će svi dobiti te potrebne 3.000 

KM, koje će naravno svakom dobro doći, ovaj, u današnje vrijeme. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Da li je se još neko javlja od vijećnika? Mogu ja onda prije nego drugi 

krug samo.  

 Ja želim da evo u ime predsjednice Košarkaškog kluba „Jedinstvo“, da se u njeno ime 

zahvallim gradonačelniku za uvećanje sredstava za ovaj košarkaški klub. Njima ovo mnogo 

znači i evo želim da prenesem zahvalnost u njihovo ime. 
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A meni isto tako i lično drago što je Javnoj ustanovi Dom penzionera Tuzla odobreno 

42.000 Konvertiblnih maraka, koje će biti usmjerene ka ugradnji PVC sanitarne medicinske 

obloge, koje će biti postavljene na dva sprata po korisničkim sobama i hodnicima umjesto 

parketa. Obzirom da na ovim spratovima leže teško pokretni i nepokretni korisnici koji koriste 

pelene za odrasle, imaju katetere, ovom ugradnjom ovih PVC obloga će se unaprijed kvalitet 

njihovog boravka, jer će biti lakše održavati higijenu, ovaj, podova. Pa mi je drago što je Grad 

nastavio, ovaj, da vodi pažnju za naše najstarije sugrađane. 

Izvolite. Ja sam završila. OK. Vi. Nedžad Jusić. Izvolite.  

 

NEDŽAD JUSIĆ – nezavisni vijećnik iz reda 

                                 nacionalnih manjina  

 

 Hvala. Poštovana predsjedavajuća, zamjenici predsjedavajuće, sekretaru, kolege, 

kolegice, vijećnici i vijećnice, gradonačelniče, predstavnici gradskih službi, javnih ustanova i 

preduzeća i ostali, želim da vas pozdravim i osjetio sam potrebu, na kraj krajeva, razmišljao 

sam u stvari dal da se javim ili ne po pitanju ove tačke Dnevnog reda, al mislim da je korektno 

da se javim i kažem svoje mišljenje, odnosno aktivnosti koje su urađene u prethodnom periodu, 

odnosno način utroška budžetskih i finansijskih sredstava za dobrobit nacionalnih manjina u 

gradu Tuzla.  

 Ovo je znak i ovo je potvrda na kraj krajeva da sve nacionalne manjine u gradu Tuzla 

uživaju ista ili slična prava kao i svi drugi građani, samim tim i sva udruženja nacionalnih 

manjina, a u skladu sa njihovim potrebama Grad Tuzla je kroz ovaj budžet i pomogao i pomaže 

i daje im finansijska sredstva. Znači, nemamo niti jedno udruženje nacionalnih manjina koji 

nije podržan sa finansijskim sredstvima, a iz budžeta Grada Tuzle, a evo vidimo i kroz rebalans 

budžeta, da su bila određena nedostajuća finansijska sredstva za realizaciju određenih aktivnosti 

kada su u pitanju nacionalne manjine, u ovom slučaju Romi i sa ovim rebalansom budžeta 

gradonačelnik i nadležna služba je prepoznali vrijednost pomenutog projekta i evo vidimo kroz 

rebalans da će biti dodatna finansijska sredstva da na kraj krajeva sve aktivnosti koje su 

predvidjeli, predvidjele nacionalne manjine u gradu Tuzla budu i realizovane.  

Još jednom hvala i gradonačelniku i nadležnoj službi za prijedlog, a ja se nadam i 

siguran sam u tome da će Gradsko vijeće prepoznati ovu vrijednost i da ćemo usvojiti pomenuti 

rebalans budžeta. I normalno da ću podržati ovakav prijedlog. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Dal se još neko od vijećnika javlja? Ako ne, idemo drugi krug. Vijećnik 

Senad Mehmedinović. Nastavite.  

 

SENAD MEHMEDINOVIĆ 

 

 Hvala lijepo predsjedavajuća. Ja ću se još ukratko referirati na obrazloženje izvještaja 

zato što ima zaista lijepih stvari koje su urađene u prošloj godini.  

Mislim da afirmativno treba spomenuti graontove za učešće u projektima energijske 

efikasnosti i mislim da je čak sad na ovom pozivu bilo toliko aplikanata da je bilo nedovoljno 

sredstava i to je u stvari jedna poruka da su građani osvješteni u smislu ekologije i naravno da 

treba u budućnosti ukoliko je to moguće da se više izdvajaju sredstva za energijsku efikasnost. 

Zatim ovdje finansiranje poduzetništva, poljoprivrede i neprofitnih organizacija i ovdje 

je navedeno da je tekući grant po pojedincima za poticaje poljoprivredne proizvodnje u iznosu 

od 121.000 Konvertibilnih maraka. A onda kaže da je putem grantova podržan 321 korisnik. Ja 

sad ne znam jel u tih 121.000 ide ovaj 321 korisnik. Ako ide, to je neki iznos od 400, 500 
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Konvertibilnih maraka, što je zaista malo. I mislim generalno da se treba više izdvajati za 

poljoprivredu. Svjedoci smo svi koliko su cijene povećane, a to je sve zbog uvoza i mislim da 

treba da se više podrži biljna i animalna proizvodnja i ja bi predložio jedan zaključak, a to je da 

se u prijedlogu budžeta za narednu godinu povećaju sredstva za poticaj poljoprivrede, ukoliko 

je to naravno moguće. 

Zatim, kada je riječ o finansiranju socijalno ugroženih građana, znate kako ovdje mi je, 

drago mi je da je riješeno 1757 zahtjeva, ali je žalosno da imamo ovoliki broj zahtjeva za pomoć. 

Naravno, da nadležna služba radi u skladu sa svojim mogućnostima i to uvijek afirmativno 

govorim. Preko Narodne kuhinje „Imater“ imamo danas 11 puntova kojima se pruža podrška 

za oko 1800 korisnika i prošli put mislim da sam govorio, a evo i sad govorim, po meni je jedan 

plemenit projekat Grada Tuzle, a tj. Crvenog Križa Grada Tuzle, a tj. takozvana njega i pomoć 

u kući koju koriste oko 200 korisnika. Ovdje takođe većinom govorimo o osobama treće životne 

dobi i mislim da se Crvenom Križu za potrebe tuđe njege, odnosno njege i pomoći u kući, 

trebaju povećati sredstva koliko je to moguće. 

Finansiranje nevladinog sektora i druge aktivnosti iz oblasti društvenih djelatnosti 

vidimo da je veliki broj projekata realizovan na nivou Grada Tuzle. 82 projekta i manifestacije 

iz oblasti sporta. Međutim, ovdje nisam vidio, možda nisam pročitao, ne znam, da li je to bilo 

nekih projekata iz oblasti sporta, a koji se tiču popularizacije sporta za osobe sa naročitom 

vrstom i stepenom invalidnosti, al u svakom slučaju, u svakom slučaju je pohvalno da imamo 

82 projekta, zatim 62 sportske manifestacije, 64 kulturne manifestacije. Ovo je sve što čini 

našom Tuzlom prepoznatljivom i da nam dolaze gosti.  

I, izdvajanje za rad Gradskog vijeća i savjeta mjesnih zajednica. Za naknade članova 

savjeta mjesnih zajednica utrošeno je 454.000 Konvertibilnih maraka i kada sam dobio prvo u 

materijalu, vidio sam da je samo Mjesna zajednica Mramor dostavila izvještaj. Nije mi bilo 

dobro. I danas kad smo došli na sjednicu Vijeća, kad sam vidio da je preko 30, 35 gotovo svi 

da su dostavili izvještaj, opet mi nije bilo dobro, jer nisam navikao da dobijamo izvještaje o 

radu savjeta mjesnih zajednica. I ako su nas na neki način isprovocirali, pod navodnim znacima 

da dobijamo ove izvještaje zato što oni i jesu u skladu sa članom 100. Statuta Grada Tuzle. I to 

mi je izuzetno drago. Tri godine sam tražio. Postavio sam možda deset vijećničkih pitanja 

vezano za izvješaje o radu i evo izgleda je Selma morala isto da podnese to i onaj zajedno smo 

jači i dobili smo to napismeno.  

Takođe, vidim ovdje u ovom odgovoru na vijećničko pitanje koliko sam ja bio 

diskriminisan. Nije meni to dostavljeno. To je dostavljeno kolegici Selmi, a isto nam je 

vijećničko pitanje bilo prošli...moglo se samo stavit Selma Ćatibušić i Senad Mehmedinović. 

Al eto nema veze, bitno je da je došlo to od strane službe. (vijećnik Selma Ćatibušić govori bez 

uključenog mikrofona op.a.). Dobro.  

I evo završavam. Što se tiče rebalansa, stvarno je pohvalno, ekonomski kod, ovaj, 

grantovi neprofitnim organizacijama, da se ovaj iznos povećao na 57.000 Konvertiblnih 

maraka. Dakle, apsolutno sve podržavam kada su u pitanju projekti, razvojni projekti i sve ono 

što je dobro za grad Tuzlu. 

Želim da pohvalim ovdje rad Turističke zajednice grada Tuzle. I drago mi je ovdje što 

su izdvojena određena sredstva, jer je primjetno da Turistička zajednica grada Tuzle odlično 

radi svoj posao i kada je u pitanju, ova sredstva će se povećala i zbog organizacije Nove Godine, 

a prošloj i na predprošloj sjednici Vijeća sam podnio inicijativu da ukoliko je moguće, s ciljem 

zaštite djece i osoba sa autizmom, da se više ne organizuje vatromet, da to budu neki eventualno 

svijetlosni efekti, al evo, onaj, može Kolegij o tome donijeti odluku. 

I podržavam, naravno, da treba Dom penzionera Tuzla maksimalno podržavati, zato što 

je sve veći dio starog stanovništva u opštoj populaciji i uvijek veća sredstva se mogu pronaći 

za rad Doma penzionera Tuzla. I podržaću sve. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Ispravka krivog navoda. Selma Ćatibušić. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Pa ništa, samo da kažem kolegi da je i on naveden, samo na drugoj stranici, ovaj, 

odgovor. (NATAŠA PERIĆ – U redu. Niste vidjeli. U redu. Hvala). Tako da... 

I htjela bih samo da ovim putem začas se zahvalim službama, tj. u okviru baš ovog 

pitanja. Pitala sam da li je po službenoj dužnosti naloženo da će služba zahtjevati od savjeta 

mjesnih zajednica traženje ovih izvještaja? Očigledno je tu služba ipak odradila svoj posao, 

vjerovatno ih je animirala da podnesu te izvještaje, jer ne vjerujem da smo kroz pet dana dobili 

39 izvještaja, koje do tad nismo dobili tri godine. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Selma. Vijećnik Elvir Bijedić. Neka se pripremi Anel Ibeljić.  

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Zahvaljujem. Ja ću biti vrlo kratak. Dakle, želim da istaknem veliko zadovoljstvo da se 

zahvalim i Službi za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu, gradonačelniku Grada Tuzle, kao 

i Službi za budžet i finansije.  

Dakle, na izdvojenih dodatnih 10.000 KM za snimanje filma o košarkašu Edinu 

Salahareviću. Dakle, da samo podsjetim. Radi se o sjajnom momku, koji je nažalost, jednom 

od najpotentnijih igrača na prostorima bivše Jugoslavije, koji je kao prvak Jugoslavije i 

reprezentativac mladih selekcija jugoslovenskih, nažalost tragično skončan, ubijen na svirep 

način u logoru i dakle, ovo će bit jedan način kako Tuzla daje pečat čuvanju istine, dakle, 

nastradalim i ubijenim u logorima. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala. Vijećnik Anel Ibeljić. Izvolite.  

 

ANEL IBELJIĆ 

 

 Hvala predsjedavajuća. I ja ću samo kratko, ovaj, ponukan sam bio stvarno diskusijom 

kolege Mehmedinovića. Kratko sam nahvalio, ovaj, Turističku zajednicu, al moram stvarno još 

da je nahvalim. Stvarno radi odličan posao. Ovo sa Panoramskim točkom je stvarno bio pun 

pogodak.  

 Mislim da sam na prošloj sjednici uputio inicijativu da se, ovaj, ubuduće proba 

obezbijediti svake godine, ovaj, Panoramski točak, ali u nekom periodu juli, avgust, kada 

imamo ipak više turista u Tuzli.  

Ali vidim da je izdvojeno još 95.000 KM za organizaciju dočeka Nove Godine, pa evo 

predložiću jedan zaključak: Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Turističkoj zajednici da se razmotri 

mogućnost postavljanja Panoramskog točka za Novu Godinu. Naravno, ukoliko postoji 

mogućnost, ukoliko se uklapa njihov budžet i ako postoji, ovaj, šansa da se obezbijedi nešto 

tako, mislim da bi to bio pun pogodak, posebno kada imamo u vidu činjenicu da se u tom 

periodu organizuje Zima u Tuzli, da je prilično posjećeno, ovaj, ta lokacija trga u tom periodu 

godine.  
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Još jedna stvar. Zaboravio sam reći u prethodnom izlaganju, a to je (NATAŠA PERIĆ 

– Molim vas malo pažnje) kada je riječ o rebalansu budžeta da smo povećali stavku izdaci za 

održavanje zelenih površina za 92.700, tako da je sad na toj stavci predviđeno 1.171.400 KM. 

Ja sam stvarno u protekle dvije, dvije i po godine imao nekoliko inicijativa koje se odnosi na 

učestalije košenje travnatih površina i evo ja predlažem da u nekom narednom periodu u slučaju 

novog rebalansa. Ali evo i za sljedeći budžet kad se bude pripremao, da se razmotri mogućnost 

da se ova stavka poveća za dodatnih 100, 200 ili 300 hiljada KM, kako bi stvarno naše zelene 

površine uvijek bile sređene i uređene. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika. Sada pozivam obrađivača ili predlagača 

da se izjasni o podnesenom amandmanu. Mislim ja moram po proceduri. Znači, podnosilac 

amandmana je kolega Alen Kapidžić, a i njega ću zamolit da uđe u salu, jer se i on mora izjasnit. 

Možetel Selma? Samo ga pozovite. Znači, molim vas samo da se prvo izjasni obrađivač ili 

predlagač da li prihvata amandman. 

 

 Pauza evo 5 (pet) minuta. (Pauza). 

 

 Molim vijećnike da...Pristupamo glasanju. Molim vas da zauzmete svoje pozicije.  

Ja ću sad zamolit, ovaj, kolegu Alena Kapidžića da se izjasni o svom amandmanu, dal 

ostaje pri njemu? 

 

ALEN KAPIDŽIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 Povlačim amandman. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Sada stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA 

GRADA TUZLE ZA PERIOD 1.1.-31.12.2022. Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLA... Molim 

vas. Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA PERIOD 

1.1.-31.12.2022, usvojen sa  

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

 Sada stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ KORIŠTENJA SREDSTAVA TEKUĆE 

REZERVE ZA PERIOD 1.1.-31.12.2022. Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ KORIŠTENJA SREDSTAVA TEKUĆE REZERVE 

ZA PERIOD 1.1.-31.12.2022, usvojen sa  

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

 Sada stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA 

TUZLE ZA PERIOD 1.1.-31.3.2023. Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O IZVRŠENJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA 

PERIOD 1.1.-31.3.2023. usvojen sa  

 28 glasova za, nije bilo protiv i 1 suzdržan.  
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 Sada stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA 

GRADA TUZLE ZA PERIOD 1.1. – 31.12. 2023. GODINE. Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA I DOPUNAMA BUDŽETA GRADA 

TUZLE ZA PERIOD 1.1. – 31.12. 2023. usvojena sa  

 27 glasova za, niko nije bilo protiv i 2 suzdržana.  

 

Sada stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O IZMJENI I DOPUNAMA ODLUKE O 

IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA  2023. Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENI I DOPUNAMA ODLUKE O 

IZVRŠAVANJU BUDŽETA GRADA TUZLE ZA  2023. usvojena sa  

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Sada stavljam na izjašnjavanje GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI 

ODOBRENIH INVESTICIJA GRADA TUZLE ZA PERIOD 01.01. – 31.12.2022. GODINE. 

Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je GODIŠNJI IZVJEŠTAJ O REALIZACIJI ODOBRENIH 

INVESTICIJA GRADA TUZLE ZA PERIOD 01.01. – 31.12. usvojen sa  

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

 Molim sekretara da pročita zaključke proistekle iz rasprave i da se izjasnimo o 

zaključcima. 

 Molim vas malo pažnje još, pa ćemo napravit pauzu. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

- Gradsko vijeće Tuzla traži od Radničko sportskog društva „Sloboda” Tuzla da 

kvartalno i polugodišnje, putem nadležne Službe, podnosi detaljan izvještaj Gradskom vijeću 

Tuzla o utrošku sredstava iz Budžeta Grada Tuzle. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa  

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  
 

- Gradsko vijeće Tuzla insistira na realizaciji ranije usvojenog zaključka Gradskog 

vijeća da se reaktivira „Vječna svjetlost” iznad Kapije. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne o pročitanom zaključku.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa  

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  
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 Molim sljedeći zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  
 

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se, od finansijskih sredstava predviđenih rebalansom 

Budžeta Grada Tuzle za 2023. godinu, u iznosu od 150.000 Konvertibilnih maraka, za rad 

Radničko sportskog društva „Sloboda” Tuzla, 100.000 Konvertibilnih maraka namjenski 

preusmjeri za funkcionisanje ženske selekcije Fudbalskog kluba „Sloboda” Tuzla.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je...Zijah, molim vas. Niste. Glasanje je okončano. Konstatujem da je pročitani 

zaključak usvojen sa  

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  
 

- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Kolegiju Gradskog vijeća da razmotri mogućnost 

smanjenja broja komisija Gradskog vijeća, a da se na taj način ušteđeni novac usmjeri na dječija 

igrališta i parkove. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu  

 11 vijećnika je glasalo za, niko nije bilo protiv i 18 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

- Gradsko vijeće Tuzla poziva na odgovornost Upravu Fudbalskog kluba „Sloboda“, te 

zadužuje gradonačelnika Grada Tuzle da pokrene aktivnosti na pronalaženju strateškog 

partnera za ovaj klub, te da o pokrenutim aktivnostima izvjesti Gradsko vijeće na jednoj od 

narednih sjednica Gradskog vijeća.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu, 

 5 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 24 suzdržana.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Sljedeći prijedlog zaključka prijedlog zaključka: 

 -  Gradsko vijeće Tuzla sugeriše gradonačelniku Grada Tuzle da se pokuša sprovesti 

depolitizacija Fudbalskog kluba „Sloboda“. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  
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 Glasanje je okončano. Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu, 

 6 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 23 suzdržana.  

 

 Molim sljedeći zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Sljedeći prijedlog: 

 -  Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se finansijska sredstva u iznosu od 2.000.000 

Konvertibilnih maraka u fondu za skloništa utroše na izgradnju multi namjenske garaže na 

Slatini koja bi bila i sklonište i garaža istovremeno.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu, 

 6 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 23 suzdržana.  

 

Molim sljedeći zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

-  Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se u Budžetu Grada Tuzle za narednu godinu ili 

prilikom izmjene Budžeta za 2023. godinu povećaju finansijska sredstva za LED rasvjetu.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne. Nemojte dobacivat. Već je planirano, tako da...Sve je to 

planirano. Molim vas. 

 Glasanje je okončano. 

 8 vijećnika je za predloženi zaključak glasalo za, niko nije bio protiv i 21 suzdržan.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Sljedeći prijedlog zaključka: 

 -  Grad Tuzla više neće direktno finansirati bilo koje sportsko udruženje, eventualno će 

novac biti izdvojen za učešće na određenim takmičenjima, ukoliko određeni sportski klub zaista 

pokaže uspjeh. Grad Tuzla će u budućnosti finansirati sport u Gradu Tuzla i u tom smislu da će 

uraditi sve da omogući besplatno treniranje bilo kojeg sporta svakom djetetu ovog grada, kao i 

da će uraditi sve da se obezbijede sredstva za nabavku sportske opreme djeci. U Budžetu Grada 

Tuzle biće jasno izdvojen fond za finansiranje sportskog uspjeha nekog našeg lokalnog sportiste 

ili kluba, odnosno fond za pomoć i podršku tom sportisti ili klubu ka daljem učešću na 

takmičenjima i daljim uspjesima. Grad Tuzla će ujedno nastojati da finansijski podrži sportska 

udruženja koja djeluju na području Grada Tuzla, na koji način će se prestati praviti anarhija i 

monopol.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  
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 Glasanje je okončano. Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu, 

 4 vijećnika su glasala za, niko nije bio protiv i 24 suzdržana.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Sljedeći prijedlog zaključka je bio: 

 -  Grad Tuzla će nastojati omogućiti u narednoj budžetskoj godini sufinansiranje 

boravka djece u vrtićima u iznosu od 100,00 Konvertibilnih maraka, po djetetu, bilo da se radi 

o privatnom, bilo da se radi o javnom vrtiću.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu, 

 6 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 22 suzdržana.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Sljedeći prijedlog zaključka: 

 -  Gradsko vijeće Tuzla traži da se u prijedlogu budžeta Grada Tuzle za 2024. godinu 

povećaju sredstva za poticaj poljoprivrede. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Sljedeći: 

 -  Gradsko vijeće Tuzla sugeriše Turističkoj zajednici Grada Tuzle da se razmotri 

mogućnost postavljanja Panoramskog točka za Novu godinu. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da je pročitani zaključak dobio potrebnu većinu 

 26 glasova za, niko nije bilo protiv i 3 suzdržana. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

 Sljedeći prijedog: 

 

-  Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se razmotri mogućnost da se u budžetu Grada Tuzle 

za narednu godinu ili prilikom rebalansa Budžeta Grada Tuzle za 2023. godinu, razmotri 

mogućnost povećanja finansijskih sredstava za košenje zelenih površina. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano. Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa 

 29 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

 Prije nego krenemo na sljedeću tačku pauza 30 (trideset) minuta, al računajte malo više. 

Sat vremena najviše. Znači u dva. (Pauza). 

 

Počinjemo sa radom. Prelazimo na treću tačku Dnevnog reda: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O PRISTUPANJU DRUGOJ 

IZMJENI DIJELA OBUHVATA „IZMJENE REGULACIONOG PLANA 

PROSTORNE CJELINE STUPINE“ U TUZLI 

 

Predlagač je gradonačelnik. 

Obrađivač: Služba za prostorno uređenje i zaštitu okoline i Upravna organizacija Zavod 

za urbanizam.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za prostorno 

uređenje i zaštitu okoline i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlagajem? Ima. 

Molim obrađivača, odnosno, predlagača da da uvodno izlaganje. Izvolite. 

 

GORDANA JAKOVAC – BAJREKTAREVIĆ - Šef Odjeljenja za urbanističko-tehničku 

dokumentaciju  

 

 Dobar dan svima. Ja sam Gordana Jakovac – Bajrektarević, diplomirani inženjer 

arhitekture. Dolazim ispred Službe za prostorno uređenje Gradske uprave Tuzla, u ime kao 

nosioca pripreme ovog planskog, odnosno, ove inicijative. 

 Naime, u proteklom periodu je za područje Stupina donesena planska dokumentacija 

koja ima svoj naziv Izmjena regulacionog plana prostorne cjeline Stupine u Tuzli, koja je 

nekoliko puta dopunjavana i mijenjana, a sada u ovom periodu je, u proteklom periodu je došla 

još inicijativa jedna za izmjenu dijela Regulacionog plana, koju je u skladu sa zakonom i 

inicijativu može podnijeti izmjenu ili dopunu planskog dokumenta mogu podnijeti pored ostalih 

vlasnici zemljišta ili građevine na koja se nalazi na tom području. Tako je i firma „Dženex“ kao 

vlasnik Hotela od prošle godine podnio inicijativu Gradskoj upravi, odnosno Službi za 

prostorno, za izmjenu dijela Regulacionog plana, koji se odnosi na taj dio gdje je izgrađen Hotel 

„Tuzla“. Uz inicijativu, naravno, predlagač, odnosno, onaj koji je podnosilac inicijative 

„Dženex“ je i dostavio svoj idejni prijedlog planiranog zahvata, kojim se prvenstveno, ovaj, 

predviđa, znači, izgradnja podzemne garaže u tri nivoa, sa jednim višespratnim stambeno – 

poslovnim objektom u tom cijelom kompleksu, što je naravno vidljivo u materijalu koji je 

dostavljen vijećnicima.  

 Razlozi koje je investitor naveo za pokretanje navedene inicijative je rješavanje 

problema objezbjeđenja parking prostora, koji je praktično u procesu privatizacije, jednostavno 

Hotel „Tuzla“ je ostao bez potrebnog parking prostora i osnovnog sadržaja, tako da je nakon  u 

svom postupku i u postupanju, znači, da oživi hotelski kompleks Hotel „Tuzla“, Dženex 

prepoznao kao veliki potencijalni problem, znači, za dalju, za nefunkcionisanje hotela bez 

parking prostora.  

 Naravno, Služba za prostorno je zaprimljenu inicijativu nosiocu pripreme dostavila na 

razmatranje i to je Zavod za urbanizam, prilikom čega su ocjenjeno da je inicijativa opravdana 
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i samim tim je ovaj i pripremljena ova odluka, odnosno, prijedlog za pristupanje izradi izmjene 

ovog planskog dokumenta, na način kako je jel, dato u ovom prijedlogu odluke o pristupanju i 

izradi. Naravno, njegova važnost bi bila do važnosti osnovnog prostorno planskog dokumenta. 

To je do deset godina. Znači, ovaj, koji je bio 2017. doneset..., 2017., jeste, donesen. Tako da 

evo obzirom da smo smatrali, znači, da je inicijativa opravdana, zato je danas taj predmet, ovaj... 

 

NATAŠA PERIĆ 
 

 U redu. Hvala vam. Ako bude nekih pitanja, pa vi zapišite, evo ako bude u okviru 

diskusije, diskusija.  

 Da li ima potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? Nema. 

 Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika.  

Vijećnik Elvir Bijedić. Izvolite.  

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Dakle, nakon što sam dobio ovaj materijal, ja sam to 

temeljito pregledo, obzirom da i živim tamo u blizini i otišo sam i da obiđem taj lokalitet. Mi 

smo imali izmjene Regulacionog plana, odnosno usvajanje Regulacionog plana prostorne 

cjeline Stupine prije nekih pet, šest godina na sjednici Kluba, na sjednici Gradskog vijeća. Tad 

nismo imali situaciju, dakle, tamo znamo da smo usvojili u prostornoj cjelini Stupine 2 nebodera 

da se grade. Jedan se već gradi, drugi će pretpostavljam biti u izgradnji u neko skorije vrijeme, 

a, ovaj, sad za vikend sam saznao i za ovaj neki treći neboder bi trebao da bude u prostornoj 

cjelini, ovaj, Hotela „Tuzla“.  

 Dakle, potpuno razumijevam i prihvatam potrebu za izgradnju podzemne garaže i 

parking mjesta. Međutim, ja bih, dakle, i nemam nikakav problem, dakle, da i u nekoj javnoj 

raspravi građani daju svoj, da tako kažem doprinos i interesovanje za izgradnju jednog 

stambeno – poslovnog objekta, ali bih ja volio da mi danas usvojimo zajedan zaključak uz ovaj 

materijal koji smo dobili, a to je, da gradnja parking mjesta, podzemne garaže ne pretposavlja 

izgradnju nekog stambenog kompleksa koji treba sačekati javnu raspravu. Ja mislim da, ovaj, 

mislim, pazite sad, imamo rečenicu koja kaže, planirano je da se u konačnici obezbijedi 415 

parking mjesta, od čega će objektu Hotela nakon planiranih mjera za sanaciju i obnovu, te 

djelimičnu promjenu namjene za dio postojećeg objekta iznad šestog sprata, što je potpuno 

regularno, zajedno sa novopalniranim stambeno – poslovnim objektom biti neophodno 

obezbijediti minimalno cirka 215 parking mjesta. Mi u rečenici u kojoj planiramo parking 

mjesta, uzgred pominjemo izgradnju stambeno – poslovnog objekta. Ja mislim da mi možemo 

da ovdje pričamo o izgradnjui parking mjesta i podzemne garaže, a da izgradja stambeno – 

poslovnog objekta bi trebala da bude pominjana tek nakon provedene javne rasprave. 

 Dakle, ukoliko su kolege vijećnic...kolegice vijećnice i kolege vijećnici saglasni, ja bih 

usvojio jedan ovakav zaključak. Hvala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Dal se još neko javlja od vijećnika? Ako ne, zaključujem, a izvinjavam 

se Nikice, izvinite, molim vas. Nikica Vidović. Izvolite.  
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NIKICA VIDOVIĆ 

 

 Ništa. Ja se zahvaljujem. Još jednom vas sve srdačno pozdravljam. Pa, evo samo bi 

kratko prokomentirao i možda jedno malo kratko pitanje. 

 Da li postoji mogućnost kad se već ovaj dio radi, da se iznađe rješenje, da se natkrije 

Jala, evo od Gradske uprave, pa ne znam u nekoj duljini da, da se i taj dio iskoristi, mislim, ne 

znam, na kome je, mislim, ne mogu pogotovo s ove skice vidjet čija je zemlja i tako dalje? Vide 

se ovdje zeleni pojasi, plavo kao rijeka i tako dalje. Da li je to bilo jedno od rješenja? Naravno, 

na ovoj skici se vidi da je podzemna garaža koja, nisam vidio da li je ona ispod razine Jale i 

kakav će biti ulazak vode, ali dobro, to je njihov i problem izvođača i tako, po meni 

prezahtjevno i preskup projekat, ali ne bi ulazio, ovaj, vjerujem da, da je investitor, izvođač i 

naravno naše službe, to sve uzele u razmatranje. 

 Ali evo postavio bih, ne znam, predložio bih možda jedan zaključak da se u budućnosti  

razmisli o natkrivanju ovog dijela Jale i da se kao takvim riješi naravno i dio parking mjesta 

koji je sporan i s ove strane Jale, podrazumijeva Bulevar i sva ostala naselja.  

 Mislim, ovdje je i koliko se ja sjećam, evo i živio sam tu, nije bilo izljevanja vode, tako 

da ovdje vodostaj bude nekako nor... Dal postoji neko tehničko rješenje il razmišljanje glede te 

teme? Eto to mi je, to mi je, ovaj, bilo pitanje. Hvala vam. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Nikice. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Anel Ibeljić. Neka se pripremi 

vijećnik Omer Berbić.  

 

ANEL IBELJIĆ 

 

 Hvala predsjedavajuća. Ja ću se samo kratko nadovezat na diskusije ranijih kolega, ovaj, 

meni je stvarno drago da se evo gradi u Tuzli. Evo imamo priliku vidjet da će se po svemu 

sudeći pravit ovdje jedan ovaj velika garaža sa velikim brojem novih parking mjesta. Svaki put 

kada se, ovaj, govori o ovome, želim da istaknem, da naglasim, ovaj, da mi je drago da Grad 

Tuzla brine i o tome da se saobraćaj na neki način dovede u red, odnosno da se omogući dodatan 

broj parking mjesta je evidentno da u čitavom gradu da, pogotovo u najnaseljenijim i najgušće 

naseljenim područjima grada nedostaje parking mjesta, kao što su Slatina, Stupine, centar grada, 

Cipelići, Sjenjak i evo već dvije, tri godine zajedno, ovaj, kao Klub SDP-a borimo se za, za 

nove garaže, tako da podržavam ovu današnju, ovaj, odluku. 

 Takođe, saglasan sam, evo, sa kolegom Elvirom da o eventualnoj gradnji neke nove 

zgrade svakako treba da se provede javna rasprava, gdje će se uzeti brojni paramteri i 

pokazatelji jel to opravdano ili nije. To ćemo u nekome narednom periodu, ovaj, uraditi, jer evo 

ide tek nacrt.  

A kad je riječ o natkrivanju rijeke Jale, takođe da se nadovežem na izlaganje kolege 

Nikice, to je projekat ja mislim još iz 2008. godine, koji je evo aktueliziran u posljednjih godinu 

dana i ja sam lično imao tu inicijativu. Međutim, nisam nikada dobio odgovor na tu inicijativu, 

te evo prije svega pozivam službu, ovaj, da, da se izjasni o onome što je, što sam ja tražio. 

Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnik Omer Berbić. Izvolite. 
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OMER BERBIĆ 

 

 Hvala ljepo. Evo, prije svega moram da kažem da mi je drago da napokon dobija Hotel 

„Tuzla“ vlasništvo, da su dobili vlasnika, da se nešto radi na polju, da se hotel uredi, da se riješi 

jedno od najvećih pitanja hotela, a to je parking. Jedno od najvećih pitanja Stupina, to je 

parking, također. Da će koliko sam ja ovdje vidio biti neke uređene površine, neko igralište za 

djecu i tako dalje. Što je zaista dobro, pošto na onom potetu i oskudijeva takvih, takvih sadržaja.  

 Ovdje mene samo zanima ovo idejno rješenje. Ko je projektant idejnog rješenja, jer sam 

dobio neku informaciju, ne provjerena je, ali da je, da je isti prijektant Hotela „Tuzla“ i ovog 

idejnog rješenja, tako da bi to možda bilo jedno od zanimljivih činjenica, onako da, da, da se 

zna, ukoliko je to naravno istina, to kolege, odnosno iz službe ljudi neka, neka potvrde, ili na 

neki način nek nam daju, neka nam daju odgovor na to. Tako da, evo napokon mi je zaista drago 

što Hotel „Tuzla“ je možda jedna od najvećih boljki ovog grada dobija vlasništvo i dobija veliki 

kompaktan, smislen, na neki način dobru funkciju koja će doprinijet daljnjem, daljnjem razvoju 

Tuzle i jednog dijela grada. Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vama. Vijećnik Mensur Alić. Izvolite. 

 

MENSUR ALIĆ  

 

 Ja ću samo dat jednu primjedbu. Znači, zahtjev Dženex-a je podnesen 05.04., to je, 

znači, mjesec i po dana i tako brzo ovo dolazi na Vijeće, što meni, drago mi je da ovako služba 

radi brzo. Ali mi ćemo danas Tuzlanska alternativa dat podršku ovom predmetu, ali ubuduće 

nećemo glasat ni za jedan regulacioni plan i izmjene, dok ne dođe, dok ne dođu na red poslovne 

zone. Ni jednu, godinu i po dana se čeka za poslovnu zonu, idejno, idejno rješenje, nacrte 

regulaciong plana. Ništa nije od toga maknuto, evo danas smo imali konačno da usvojimo samo, 

ovaj, poslovne zone, da Vijeće donese odluku, ali to je iz drugih razloga donešeno.  

 Znači, ovo ćemo danas dat podršku. Nećemo ulazit u ove detalje i ostalu raspravu da li 

je opravdano ili nije opravdano. Svaka gradnja jest opravdana, ali ne može se pristupati na, za 

jednu firmu ovako, a za stotine firmi koje traže mjesto gdje će graditi objekte i zapošljavat nove 

radnike, da se to stavi u ladicu i da skuplja prašinu. I toliko. I znači, nećemo ubuduće glasat, da 

znate ni na jedan, ni na jednu izmjenu regulaciong plana. Hvala lijepo. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala Mensure. Vijećnik Kapidžić. Izvolite.  

 

ALEN KAPIDŽIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

 Hvala predsjedavajuća. Pa ja neću striktno govorit u vezi ovog Regulacionog plana, ali 

ću predložit jedan zaključak u sklopu ovog Regulacionog plana, tj. ove odluke.  

 Predlažem zaključak da se pristupi izmjeni Regulacionog plana Hendek, a samo iz 

razloga da bismo sa privatnog zemljišta našeg sugrađanina uklonili gradski park. 

 Već sam puno puta pričao na ovu temu i davao inicijative. O tome se niko nije nešto 

posebno izjašnjavao. Pričali smo na kolegijima i tako dalje, ali nismo ništa, onaj, postigli.  

Znači, ne tražim ništa drugo, samo zaključak, da se sa privatnog zemljišta skloni gradski 

park, tj. zelena površina u Regulacionom planu Hendek. Hvala.  
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NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Dal se još neko javlja od vijećnika? Ako ne, drugi put se javlja vijećnik 

Bijedić. Izvolite.  

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Samo da ne ostane dorečeno, dakle, izuzetno pozdravljam rješavanje problema parking 

prostora Hotela „Tuzla“, dakle, iz razloga što je revitaliziran, što, jako mi je drago da konačno 

rješavamo status takvog jednog hotela koji je prijeko potreban ovom gradu. Znamo za problem 

parking prostora i ovim ćemo ga riješit. 

 Međutim, želim da naglasim još jednom, da ovim, to je ovaj zaključak koji ću još 

jednom ponovit, ne pretpostavlja dakle izgradnje parking mjesta, izgradnju nebodera dok za to 

ne budu se stvorili uslovi u smislu prvo javne rasprave, pa tek onda možemo razgovarat, dakle, 

o, ovaj, izgradnji jednog ovakvog stambeno - poslovnog objekta. 

 Omere, ovaj, mislim, eto hvala ti na sugestiji, ali evo, da to bude, ovaj...Hvala vam.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Zaključujem raspravu vijećnika.  

 Zamoliću gospo...Slavko Stijepić. Izvolite, će dat odgovore na postavljena pitanja prije 

glasanja.  

 

SLAVKO STJEPIĆ - Pomoćnik gradonačelnika  

  za Službu civilne zaštite Grada Tuzle 

 

 Sve vas lijepo pozdravljam. Čisto samo da otklonimo neke dileme i odgovorim na ovih 

par pitanja. Znači, ovom odlukom se stvaraju uslovi za izradu nacrta tog Regulacionog plana 

koji podrazumijeva provođenje javne rasprave po zakonu i ništa se danas neće odobriti, ni 

izgradnja garaža, nebodera, ni bilo čega.  

 Danas se treba donijet, ja računam da će se donijet odluka da se stvori mogućnost za 

izradu nacrta Regulacionog plana koji će biti razmatran na ovom Vijeću i nakon što Vijeće ga 

bude razmotrilo, on, s njim počinje javna rasprava i upućuje ga u javnu raspravu. Tako da ne 

možemo odluke dijeliti na dva dijela, znači, a tad prije nego što dođe uopšte nacrt će nosilac 

izrade tog Regulacionog plana zajedno sa, ovaj, projektantom, ovaj,  investitora koji je inicirao 

ovo rješenje koje je pred vama, ovaj, razmotriti prvo Vijeće, Zavod za urbanizam i tek onda će 

doć na Vijeće u formi nacrta, tako da, nema tu nikakvih dilema da li i vidite i sami da u inicijativi 

ništa nije skriveno. Ja mislim da je ovo najtransparentnija inicijativa. Mogla se podnijeti 

inicijativa bez ikakvih priloga, nego da želi mijenjati, ovaj, odredbe Regulacionog plana na 

svom zemljištu. To je sasvim legitimno. Šta će Gradsko vijeće usvojiti i kako će usvojiti, koju 

formu, ovaj, će prihvatiti inicijative? To će se dešavat na sjednicama kad se bude odlučivalo o 

nacrtu.  

 Nesporno je tačno da je ono što ste mogli vidjeti u grafičkom dijelu, ovaj, kroz 

inicijativu investitora, znači, prijedlog rješenja tog kompleksa Hotela „Tuzla“ je radio gospodin 

Srećko Kreitmayer, koji je projektant Hotela „Tuzla“ i to je meni takođe kao čovjeku struke 

posebno drago, jer ko će voditi računa o tom lokalitetu bolje od onoga ko je projektovao i 

mislim Hotel „Tuzla“ je bio ponos ovog grada, ovaj, jedan od njegovih repera.  

Tako da, naš drug Alen je takođe predložio jednu inicijativu, znači, inicijativu može 

podnijeti svaki, može i zaključak da se pokrene, ovaj, izmjena Regulacionog plana, ovaj, 

Hendek. To je takođe, prvo ide odluka o pokretanju izmjene. Dođe na Vijeće, kad se usvoji 
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odluka, onda se može, ovaj, na, na noisocima izrade tog plana je da razmotre mogućnost 

izmjene u dijelu koji, u ovom dijelu, a možda i u nekom drugom dijelu, možda još ima nekih, 

ovaj, stvari koje treba mijenjati i to je teško preudicirati.    

Kad je u pitanju, neko je, ovaj, postavio pitanje, ja mislim gospodin Nikica, je li tako, 

ovaj, natkrivanje Jale, koji bi obezbijedili dodatni broj parking mjesta. Mi imamo već jedan, 

jedan prijedlog projekta koji se odnosi na natkrivanje dijela Jale ispod mosta koji dijeli ovaj 

lokalitet sa lokalitetom gdje imamo tamo, znači, negdje ispod su...paralelno sa sudom. Tako da 

se taj dio može realizirati. Ovdje se može razmotriti takođe mogućnost kroz izmjenu 

Regulacionog plana, je li to tehnički opravdano, ovako il onako, je li Grad, ovaj, spreman da 

uđe u tu priču, jer bi natkrivanje Jale bio naš dio posla, naš dio finansiranja, jer bi to bio potpuno 

javni parking koji bi bio u funkciji, funkciji svih onih koji trebaju da ga koriste. 

Ako nisam odgovorio (NATAŠA PERIĆ – Hvala. Odgovorili ste sve) na neko 

pitanje...(NATAŠA PERIĆ – Odgovorili ste. Hvala vam). Hvala ljepo. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 Stavljam na izjašnjavanje RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O 

PRISTUPANJU DRUGOJ IZMJENI DIJELA OBUHVATA „IZMJENE REGULACIONOG 

PLANA PROSTORNE CJELINE STUPINE“ U TUZLI. 

 Molim vijećnike da se izjasne.  

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je ODLUKA O PRISTUPANJU DRUGOJ IZMJENI DIJELA 

OBUHVATA „IZMJENE REGULACIONOG PLANA PROSTORNE CJELINE STUPINE“ 

U TUZLI, usvojena sa  

 28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

 Zamolit ću Slađanu samo da pročita zaključke, da se izjasni.  

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

 Prijedlog zaključka: 

 

- Gradsko vijeće Tuzla podsjeća da gradnja parking mjesta podzemne garaže ne 

pretpostavlja i izgradnju stambenog objekta, nebodera, bez provođenja javne rasprave i dok se 

za to ne ispune svi potrebni uslovi.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa  

27 glasova za, nije bilo protiv i 1 suzdržan.  

 

Molim sljedeći zaključak.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

 Drugi prijedlog zaključka: 
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- Gradsko vijeće Tuzla sugeriše da se u budućnosti razmotri mogućnost natkrivanja 

korita rijeke Jale, čime bi se riješio dodatni broj parking mjesta kao i problem nedostatka 

parkinga sa druge strane rijeke. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa  

28 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

 Treći prijedlog zaključka: 

 

- Gradsko vijeće Tuzla predlaže da se pristupi izmjeni Regulacionog plana prostorne 

cjeline „Hendek-Pazar“ iz razloga kako bi se sa privatnog zemljišta uklonio gradski park. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa  

27 glasova za, nije bilo protiv i 1 suzdržan.  

 

Prelazimo na četvrtu tačku Dnevnog reda: 

 

RAZMATRANJE I DONOŠENJE: 

- ODLUKE O OSNIVANJU POSLOVNO-PROIZVODNE ZONE „POLJANA“ U 

TUZLI 

- ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „ŠIĆI“ U TUZLI 

- ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „MLAKE“ U TUZLI 

-ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „PISKAVICA“ I 

„GRIJAČICE“ GORNJA TUZLA U TUZLI. 

 

Predlagač: gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu, Služba za 

prostorno uređenje i zaštitu okoline i Upravna organizacija Zavod za urbanizam. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? 

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika.  

Stavljam na izjašnjavanje pročitane odluke.  

Molim vijećnike da se izjasne.  

Glasanje je okončano.  
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Konstatujem da je: ODLUKA O OSNIVANJU POSLOVNO-PROIZVODNE ZONE 

„POLJANA“ U TUZLI,  ODLUKA O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „ŠIĆI“ U TUZLI,  

ODLUKE O OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „MLAKE“ U TUZLI I ODLUKE O 

OSNIVANJU PRIVREDNE ZONE „PISKAVICA“ I „GRIJAČICE“ U GORNJOJ TUZLI, 

usvojena sa 

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na petu tačku: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE ODLUKE O USLOVIMA I NAČINU 

ORGANIZOVANJA KOMUNALNOG JAVNOG LINIJSKOG PRIJEVOZA PUTNIKA 

NA PODRUČJU GRADA TUZLE 

 

Predlagač je: gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač: Služba za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica. 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za komunalne 

poslove i pitanja i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? Nema.  

Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika.  

Vijećnik Elvir Bijedić. Izvolite. 

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

 Zahvaljujem predsjedavajuća. Samo želim da izrazim zadovoljstvo što smo konačno se 

našli pred, ovaj, ovakvom tačkom Dnevnog reda i što, ono što je jedan od gorućih problema u 

prethodnom periodu u gradu Tuzli bio, to je javni prevoz putnika, da konačno idemo ka 

rješavanju. Dakle, ono što hoću da naglasim je da se zahvalim obrađivaču što je uzeo u obzir 

sve naše sugestije i prijedloge iz javne rasprave nas vijećnika i ostalih građana koji su se kasnije 

uključili i da se zahvalim na sugestijama, na... da se zahvalim na tome što su uzeli u obzir i 

sugestije, kako moje, tako i ostalih kolega vijećnica i vijećnika, ovaj, koje su proistekle iz 

diskusija na prethodnoj sjednici Gradskog, prethodnim sjednicama Gradskog vijeća. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 U redu. Hvala. Vijećnica Selma Ćatibušić. Izvolite. 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Mene, mislim da je ova tačka Dnevnog reda, pa nije direktno vezana za ovu odluku, al 

bi postavila pitanje, pošto me interesuje, obzirom na našu donesenu odluku vezanu za 

subvencioniranje javnog prevoza. Pa me zanima, pošto nas građani pitaju hoćel se šta desit 

povodom toga? Da vidimo sa službama dokle su došli kad je u pitanju sufinansiranje. Mi smo 

odlučili za školsku djecu i za penzionere, kolko se ja sjećam, a čini mi se da to još nije ugledalo 

svjetlost dana, a na neki način, mislim nije direktno vezano za konkretno ovu tačku Dnevnog 

reda, ali ajd i jeste, obzirom da se radi o javnom prevozu. Hvala. Ukoliko sam...(NATAŠA 

PERIĆ – Jel se slažete da, ovaj, nadležna služba Kolegiju dostavi informaciju prvo?). Dobro. 
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U redu. (NATAŠA PERIĆ – I da to bude zaključak). Al može do sljedećeg Kolegijuma. 

(NATAŠA PERIĆ – Pa može). Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Ništa onda. Nek ovo bude zaključak. Izvinite Omere, vi. Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ 

 

 Evo već je dobro jasno da grad Tuzla, odnosno građani Tuzle plaćaju najskuplju kartu 

u regionu, pa čak i u Bosni i Hercegovini, za linijski prevoz, odnosno autobus. I to je jasno bilo, 

decidno zato što je jedna firma imala monopol. Sada to očigledno više neće biti slučaj. 

 I ono što mi je najviše žao jeste što ova tačka neće dobiti onoliko pozornosti koliko iona 

zaslužuje, zato što imamo tačke oko budžeta, oko dizanja cijena komunalija, oko dizanja cijena 

vrtića. Zato što imamo druge tačke koje će možda dobiti veću pozornost. Ali ovo je jedna tačka 

koja zaista zaslužuje da se o njoj priča i jedna tačka koja zaista zaslužuje da se objavi kako bi 

građani barem malo nadu da će se smanjiti cijena autobuskih karata, koja je opet kažem najveća 

u regionu.  

 Iz tog razloga želim da se zahvalim svima koji su ovu tačku predložili i onim koji su 

radili na ovom materijalu, što su se usvojili brojni zaključci, brojne odluke, koje smo mi ovdje 

imali i nadam se da će se ići vrlo brzo u provedbu stvari koje su ovdje napisane, da će se probat 

taj monopol koji sada trenutno drži jedna firma razbiti i da ćemo doći do smanjene cijene. Pa 

barem da znamo na čemu smo, da vidimo ako treba da se još to nešto subvencionira, da idemo 

ka tome, ali da se napokon proba barem djelimično riješiti pitanje pravolinijskog prevoza u 

gradu Tuzla.  

 Tako da, hvala svima. Ovo je jedna od tema na kojoj sam ja dosta, ovaj, gostovao, 

obrađivao. Mislim da je jako bitna, pogotovo za treći najveći grad u Bosni i Hercegovini. Tako 

da, drago mi je, žao mi je što neće dobiti dovoljno pozornosti, al nadam se da ćemo idućih 

mjesec dana raditi na tome da se ove stvari implementiraju. 

 Mene ovdje samo zanima koliki je implementacijski period, ako to može neko iz službe 

da odgovori? Da vidimo koji su nam idući koraci? Da mi možemo pratiti evo kroz naš rad, kroz 

Vijeće, implementaciju samih tih koraka kako bi se smanjila cijena autobuskih karata. Hvala 

ljepo.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Hvala vama. Zaključujem raspravu vijeć... Hoćete vi? Dobro. Vijećnik Hirkić. Izvolite.  

 

HASIB HIRKIĆ 

 

 Evo ja ću da pozdravim sve prisutne. Samo reda radi jedna informacija. S obzirom da 

Gradsko i prigradsko preduzeće, u stvari menadžment poziva građane, one koji su se obraćali 

zahtjevima ili već neke predstavnike mjesnih zajednica, da oni sa njima već obavljaju 

razgovore, tako da bilo kakav dokument da dođe ovdje, na Gradsko vijeće, treba uzeti u obzir, 

znači, da oni pozivaju ljude i šta sa njima razgovaraju. Možda jedno pričaju, a drugo će nama 

ovdje pisati. Samo da se zna, evo. (NATAŠA PERIĆ – Dobro). Već imaju i sutra neke mjesne 

zajednice zakazane (NATAŠA PERIĆ – Nemojte dobacivati). Tako da ni oni ne sjede skrštenih 

ruku, već pozivaju građane i već o tome raspravljaju sa njima. Hvala. 
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NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala. Zaključujem raspravu vijećnika. 

 Imali smo je li tako jedan zaključak i pitanje neko?  

Evo ko će ispred službe? Izvolite. Izvolite Lejla. Lejla Avdić. 

 

LEJLA AVDIĆ -  Stručni savjetnik za upravno rješavanje i opće pravne poslove  

        u Službi za komunalne poslove, izgradnju i poslove mjesnih zajednica 

 

Prije svega pozdravljam sve prisutne. Ja sam Lejla Avdić i tu sam ispred Službe za 

komunalne poslove, izgradnji i poslove mjesnih zajednica.  

Pa evo ovako. Članom 9. prijedloga odluke, znači, mi smo definisali da će se u roku od 

30 dana od dana usvajanja ove znači odluke, dati projektni zadatak, odnosno, da ćemo izraditi 

ovu studiju opravdanosti koja će nam reći koji je najoptimalniji način povjeravanja ovih 

komunalnih djelatnosti i onda od tada, znači, kad budemo imali taj urađen projektni zadatak, 

od tada ćemo vidjeti kakav nam je, ovaj, dalji... (vijećnik Omer Berbić govori bez uključenog 

mikrofona op.a.). Pa evo nemamo, ovaj, tek trebamo sad formirat. Znači, sve zavisi sad od 

ovog, evo, sad ćemo usvojit, znači, jel, ovaj prijedlog odluke. Onda ćemo dati, ovaj projektni 

zadatak. Rebalansom smo predvidjeli sredstva, ovaj, vjerovatno ćemo, ovaj, javnim pozivom 

angažovati nekog, ovaj, da nam, ovaj, uradi tu studiju, onda ćemo, studija će nam dati, ovaj, 

dalje korake. Eto.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Hvala vam. 

Stavljam na izjašnjavanje ODLUKU O USLOVIMA I NAČINU ORGANIZOVANJA 

KOMUNALNOG JAVNOG LINIJSKOG PRIJEVOZA PUTNIKA NA PODRUČJU GRADA 

TUZLE.  

Molim vijećnike da se izjasne. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O USLOVIMA I NAČINU ORGANIZOVANJA 

KOMUNALNOG JAVNOG LINIJSKOG PRIJEVOZA PUTNIKA NA PODRUČJU GRADA 

TUZLE usvojena sa  

23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na šestu tačku (SLAĐANA KRAJINA – Zaključak). A izvinite zaključak. 

Jedan zaključak. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

- Gradsko vijeće Tuzla traži od resorne službe da do sjednice Kolegija Gradskog vijeća, 

koja će se održati u mjesecu junu, dostavi informaciju u vezi sa sufinansiranjem troškova 

prevoza za učenike i studente. Samo ću naći tačan naziv pravilnika. 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Stavljam na izjašnjavanje pročitani zaključak.  

 Glasanje je okončano. 

 Konstatujem da je pročitani zaključak usvojen sa  

 23 glasa za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. 
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 Prelazimo na šestu tačku: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE: 

             a) IZVJEŠTAJA O RADU KOMISIJE ZA UTVRĐIVANJE PROMETNE 

VRIJEDNOSTI NEPOKRETNOSTI I PRAVA 

             b) RJEŠENJA O IMENOVANJU KOMISIJE ZA UTVRĐIVANJE PROMETNE 

VRIJEDNOSTI NEPOKRETNOSTI I PRAVA 

 

Predlagač je gradonačelnik. 

Obrađivač: Komisija za utvrđivanje prometne vrijednosti nepokretnosti i prava (pod a), 

Stručna služba za poslove gradonačelnika i Stručna služba Gradskog vijeća (pod b). 

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise (pod b), Komisija za 

ekonomske odnose, Komisija za izbor i imenovanja (pod b) i klubovi vijećnika. 

Ima li potrebe za uvodnim izlaganjem? 

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije  

 

 Izvinjavam se. Ja bih volio da mi samo neko objasni šta znači ne znam termin taj 

prometna vrijednost nepokretnosti. Šta je to? (NATAŠA PERIĆ – Dobro. Izaće neko ispred 

komisije). Izvinjavam se. Mislim. (NATAŠA PERIĆ – Ma znam. Evo objasniće). Termin mi 

nije jasan. Šta to znači? 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Dobro. Sačekajte onda da otvorim diskusiju. 

 Ima li potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? 

 Otvaram raspravu klubova vijećnika. 

 Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

 Otvaram raspravu vijećnika.  

 Selma, izvolite. Neko je, ko je zadnji pričao? 

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

 Pa iskreno, ja sam na neki način preskočila ovu tačku, tj, u materijalima nisam vidjela. 

Mene interesuje jel mi sad formiramo neku komisiju koja će bit radno tijelo dodatno pri 

Gradskom vijeću koji će sačinjvati ko tačno? I jel se i za to treba izdvojiti naknada iz gradskog 

budžeta? (NATAŠA PERIĆ – Pa postoji komisija. Isteko je mandat komisiji, pa se...). Znači, 

mi samo nastavljamo. Kažem nisam...(NATAŠA PERIĆ – Ja, ja). To me interesuje, jer sam 

preskočila tačku. Ne mogu da... (NATAŠA PERIĆ – Da, da, da. Samo to. Tako je po zakonu, 

znači sad ponovo samo nova se imenuje, odnosno to je važeća). Dobro. Hvala. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

 U redu. Dal još neko ispred vijećnika? Ne.  

 U redu. Prije nego krenemo na izjašnjavanje, evo zamoliću samo da neko ispred službe 

objasni kolegi Rifatbegoviću tumačenje riječi. Mirela Karić. Izvolite. Služba za ekonomski 

razvoj. Ispred komisije. U redu.  
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MIRELA KARIĆ - Šef Odjeljenja za poduzetništvo, turizam i dijasporu  

             u Službi za ekonomski razvojo, poduzetništvo i poljoprivredu 

 

 Dobar dan. Prometna je u stvari procijenjena tržišna vrijednost. Znači, imate ugovorenu 

vrijednost koja je na ugovoru i imate prometnu. Tako je po zakonu termin. To je u stvari 

procijenjena tržišna koju komisija utvrdi. Porez (vijećnik Zijah Rifatbegović govori bez 

uključenog mikrofona op.a.). Jeste. Porez se plaća, znači, na veću vrijednost, (vijećnik Zijah 

Rifatbegović govori bez uključenog mikrofona op.a.) na vrijednost koja je... 

 

NATAŠA PERIĆ 

 

 Ne morate. Hvala Mirela.  

 Stavljam na izjašnjavanje IZVJEŠTAJ O RADU KOMISIJE ZA UTVRĐIVANJE 

PROMETNE VRIJEDNOSTI NEPOKRETNOSTI I PRAVA I RJEŠENJE O IMENOVANJU 

KOMISIJE ZA UTVRĐIVANJE PROMETNE VRIJEDNOSTI I NEPOKRETNOSTI I 

PRAVA. 

 Glasanje je okončano.  

 Konstatujem da je IZVJEŠTAJ O RADU KOMISIJE ZA UTVRĐIVANJE 

PROMETNE VRIJEDNOSTI NEPOKRETNOSTI I PRAVA, molim vas malo tišine, I 

RJEŠENJE O IMENOVANJU KOMISIJE ZA UTVRĐIVANJE PROMETNE VRIJEDNOSTI 

I NEPOKRETNOSTI PRAVA, usvojen sa  

 26 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na sedmu tačku: 

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA ODLUKU O 

UTVRĐIVANJU CIJENA ODVOZA I DEPONOVANJA KOMUNALNOG OTPADA 

NA PODRUČJU GRADA TUZLA I 

b) ODLUKE O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA ODLUKU 

JAVNE USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE „NAŠE 

DIJETE“ TUZLA O VISINI PARTICIPACIJE KORISNIKA USLUGA SA 

KRITERIJIMA ZA UMANJENJE 

 

Predlagač je gradonačelnik Grada Tuzla. 

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu, Nadzorni odbor 

Javno komunalnog preduzeća „Komunalac“ Tuzla pod a i Upravni odbor Javne ustanove za 

predškolski odgoji i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla pod b.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Ima.) Ima. Evo zamolit ću ispred svakog...Znači, 

prvo ispred Komunalca da...Ko će? Direktor. Evo ispred...Direktor Komunalca Admir 

Bećirović će dati uvodno izlaganje, a nakon toga i evo i direktorica Javne ustanove „Naše 

dijete“ Sanja Karić.  

 

ADMIR BEĆIROVIĆ – direktor JKP „Komunalac“ Tuzla 

 

Evo zahvaljujem. Sve vas srdačno pozdravljam i evo kao što je i predsjedavajuća 

najavila naše preduzeće je uputilo preko nadzornog odbora zahtjev za izmjenu i korekciju cijena 

usluga odvoza, prikupljanja transporta i odvoza deponovanja komunalnog otpada. Moram reći 
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da razlog zbog čega smo se mi odlučili za ovaj potez je sve, da kažem sve teža i teža situacija 

u ekonomskom okruženju, odnosno parametri koji, sa kojima mi radimo i energenti sa kojima 

radimo su pogotovo prošle godine ratom u Ukrajini i koronom poskupili. Dešava se i dešavalo 

se da je recimo gorivo tri do četri puta u toku godine bilo veće. Rezervni dijelovi takođe su ovaj 

poskupili. Naš vozni park je u prosjeku 17 godina star, tako da povećanost obim posla...Mi 

vozimo u svih četrdeset mjesnih zajednica otpad i dnevno prikupljamo negdje oko 200, 200 

tona. Sa ovim zahtjevom želimo da nastavimo sa našim projektom primarne selekcije otpada 

na izvorištu u većim gradskim naseljima i rubnim mjesni zajednicama, tako da na neki način i 

i taj dio odradimo, a naravno da ne govorimo da nismo uspjeli ovo zadnjih godina 

zaposlenicima izvršit što se kaže korekciju plate, obzirom i da je prosječna plata i da je 

minimalna plata porasla, tako da evo to su neke uvodne napomene. 

Što se tiče procentualno mi smo napravili prijedlog da ide marka po članu domaćinstva 

i pola marke za deponovanje po računu, a što se tiče privrede mi smo tu izvršili 

prekategorizaciju.  U neke privredne subjekte s kojima smo imali godinama probleme 

promijenili smo kategoriju, tako da uglavnom privredi je nekih do dvadesetak posto novo, novo 

poskupljenje.  

Mi se nadamo da ćemo u...Naravno ukolko ova odluka prođe mi smo planirali da od 

prihoda koji je milion, otprilike milion i 750 hiljada očekivano računamo da nekih je 85% 

naplata najvećim dijelom je planirano da se izvrši korekcija plata našim zaposlenicima, a 

ostatak sredstava da se uloži u opremu. Da li će to bit iz nekih novih da kažem kreditnih 

zaduženja il nekog drugog izvora, to ćemo vidjet. Uglavnom, ukolko bude do nekih kreditnih 

zaduženja taj kredit neće bit velik i mi nećemo tražit ovaj da kažem garanciju grada, Grada 

Tuzle.  

Tako da da bi ja evo u ovom uvodnom izlaganju zamolio i ispred preduzeća i 

zaposlenika i u svoje ime da ovu odluku usvojite kako bi mi mogli nastaviti dalje sa našim 

aktivnostima. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

U redu. Hvala direktoru Bećiroviću. Zamolit ću sada direktoricu Javne ustanove „Naše 

dijete“ Sanju Karić da i ona da jedno uvodno izlaganje i evo molim vas sad kad otvorimo 

diskusiju da pratite ako bude nekih eventualno pitanja, nedoumica da možete dati odgovore. 

Izvolite Sanja.  

 

SANJA KARIĆ – direktorica JU „Naše dijete“ Tuzla 

 

Srdačan pozdrav za sve vas. RADI SE DAKLE, O ODLUCI O VISINI IZNOSA 

PARTICIPACIJE KORISNIKA SA KRITERIJIMA ZA UMANJENJE. Naime, u skladu sa 

Zakonom o predškolskim odgojem i obrazovanjem Tuzlanskog kantona participacija je 

formalno naziv usluge, odnosno cijene koju plaćaju roditelji za korištenje naših usluga u 

vrtićima.  

Mi evo...Nekako bi se nadovezala na kolegu iz Komunalca. Zaista u prethodnom 

periodu smo imali velike, enormna poskupljenja svih imputa na tržištu koja mi koristimo 

zapravo za našu primarnu djelatnost. Prvenstveno se to odnosi na hranu, s obzirom da mi 

osiguravamo ishranu za tri obroka za djecu na dnevnoj bazi i zaista smo svjedoci evo svi da i u 

našoj i u našim domaćinstvima i prilikom svakodnevne kupovine smo suočeni sa enormnim 

poskupljenjima, hrane prvenstveno, ali evo i svih drugih imputa na koja se zaista moram 

osvrnuti, a to su i higijenski materijal i didaktika za djecu koju mi koristimo u velikim 

količinama. Naravno nakon evo korone i rata u Ukrajini kada su nam svi dobavljači otkazali 

okvirne sporazume imali smo ogromne poteškoće da uhvatimo priključak i da nastavimo 
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funkcionisati na normalan način, da zadržimo naše poslovanje, da se...da to prođe zapravo 

bezbolno, odnosno da djeca, ni djeca ni roditelji na bilo koji način ne osjete da mi imamo 

poteškoće u poslovanju i da možemo to da izvedemo na kvalitetan način. Ali evo upravo sad 

smo u u situaciji da i ne možemo više da da funkcionišemo na taj način i da zaista postoji 

neophodnost da se podignu cijene participacije roditelja kako bismo uopšte mogli da zadržimo 

radovno poslovanje na onom nivou na kojem je trenutno. Radi se dakle, o poskupljenju, 

odnosno povećanju visine participacije u iznosu od 25% sa 160 na 200 konvertibilnih maraka 

za cjelodnevni boravak jednako kao i za boravak, produženi boravak djece koja su školskog 

uzrasta i sa 125 na 150 konvertibilnih maraka za djecu u poludnevnom boravku koja opet imaju 

dva obroka unutar tog programa koji pohađaju u našim vrtićima. 

Ono što isto je jako važno napomenuti jeste da smo mi ustanova koja je dužna provoditi 

postupke javnih nabavki. Vjerujte to je bilo jako otežano i da dan danas imamo ogromnih 

poteškoća da obezbjedimo dobavljača s obzirom da je tržište vrlo promjenljivo, struktuirajuće 

cijene su. U jednom momentu zaista nam se niko nije htio javiti. Po četri-pet puta smo ponavljali 

postupke, tendere. Bilo je ja-ko teško, ali evo kažem pokušavamo da uhvatimo taj priključak i 

da to prođe na najbezbolniji način. Tako da nakon nekih sedam i po godina, evo ovo je prvi put 

da razmatramo promjenu cijene. Ja sam na raspolaganju za sva pitanja i sugestije. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala Sanja.  

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.)  

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Vijećnik Anel Ibeljić. Izvolite. Ispred Kluba SDP-a.  

 

ANEL IBELJIĆ 

 

Hvala predsjedavajuća. Danas donosimo dvije važne odluke ODLUKU O 

POVEĆANJU CIJENE ODVOZA OTPADA ALI I POVEĆANJE ZA PARTICIPACIJU 

USTANOVI „NAŠE DIJETE“. U posljednjih nekoliko godina Grad Tuzla i Komunalac uložili 

su značajne napore i materijalna sredstva kako bi se upravljanjem čvrstim otpadom na području 

grada podiglo na što veći nivo, a sve u cilju poboljšanja uslova života naših građana. Izgrađena 

je i fabrika za selekciju otpada, nabavljena je prateća mehanizacija, sređene su postojeće 

devastirane infrastrukture, te urađeni su i brojni drugi projekti, a što je sve za rezultat imalo da 

je Tuzla postala jedan od rijetkih gradova u regionu koji se nalazi na listi gradova koji 

ispunjavaju standarde Evropske unije iz oblasti zaštite životne sredine. To nam je omogućilo 

da postanemo prepoznatljiv grad u regiji sa dobro organizovanim primarnom selekcijom 

otpada. Sve one koji nisu posjetili deponiju Desetine toplo pozivam da to urade i da pogledaju 

u kakvom je stanju ta deponija, ali i da posjete druge depnije u regiji da vide koliko smo mi 

daleko otišli ispred ostalih gradova. Dinamika prikupljanja odvoza i deponovanja otpada je na 

zavidnom nivou, a naš cilj, odnosno održavanje usluge na zavidnom nivou utiče u kontinuitetu 

na povećanje troškova angažovanja radne snage, troškova mehanizacije, goriva, maziva i svega 

ostalog. Treba istaći i podcrtati da se dnevna količina otpada u proteklih 10 godina povećala za 

nekih 50% pa tako i sa stotinu dvadeset tona dnevno porasla na stotinu osamdeset tona dnevno 

u proteklom periodu, a posebno u protekle dvije-tri godine zbog posledica globalne ekonomske 

krize prouzrokovane prvo pandemijom korona virusa a zatim ratom u Ukrajini, došlo je do 

značajnog povećanja svih bitnih ulaznih parametara neophodnih za pružanje usluga odvoza i 

deponovanja komunalnog otpada, kao i za cjelokupno poslovanje Komunalca. Troškovi 

poslovanja su znatno porasli u proteklih 10 godina, pa tako porasli su troškovi sirovina i 

materijala, goriva i maziva a pojedini indeksi ovih povećanja kreću se do vrtoglavih 372%. Sve 
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ove stvari ste mogli vidjeti u elaboratu koji su dostavljeni u materijalu. Takođe bitan faktor 

ovome predstavlja starost sredstava i opreme prouzrokovana između ostalog i  uslovima rada i 

eksploatacijom materijalno-tehničkih sredstava i opreme što nameće opravdanu potrebu 

kontinuiranog zanavljanja opreme kontejnera za komunalni otpad, mehanizacije za održavanje 

deponije i transportnih sredstava kako bih se održao potreban nivo materijalno-tehničke 

opremljenosti i postignuti obim i nivo kvaliteta usluga. Pored toga značajan i opravdan faktor 

povećanja postojećih cijena proizilazi iz činjenice da je preduzeće u proteklom periodu od 2013. 

godine pa sve do danas poslovalo i pružalo usluge po ne promijenjenim cijenama zbog čega uz 

povećanje gore navedenih imputa nije bilo finansijskih mogućnosti za unapređenje 

materijalnog položaja uposlenika. Troškovi plata i naknada uposlenih imaju značajan udio u 

ukupnim troškovima poslovanja zbog čega su za poboljšanje materijalnog statusa uposlenika 

neophodna značajna sredstva na godišnjem nivou. Ovdje je posebno važno istaći kategoriju 

uposlenika koji rade u najtežim uslovima a istovremeno pripadaju u kategoriju uposlenika sa 

nižim nivoem kvalifikacije ili pak nekvalifikovanih radnika uz prosječno najnižu neto platu na 

nivou preduzeća u iznosu od 649 konvertibilnih maraka. Ovakvih radnika je otprilike 280 od 

ukupnog broja od 315 zaposlenih. Tim radnicima će se, kao što smo svi mogli vidjeti u elaboratu 

povećati plata za 32% i zasigurno smo svi tu sa ciljem da obezbjedimo što bolji i kvalitetniji 

život onima koji nam svakodnevnim mukotrpnim radom osiguravaju ovako lijep i čist grad za 

življenje. Ovdje je bitno istaći i činjenicu da naplativost usluga nikada nije sto postotna nego se 

ona kreće između 80 i 85%, a kao što je poznato preduzeće je dužno za sve fakturisane usluge 

platiti PDV tako da sa svakim ne naplaćenim računom dodatno se povećava trrošak poslovanja. 

Naš današnji glas za ovo povećanje će biti glas za nastavak kontinuiteta kvalitetnog pružanja 

usluga odvoza i deponovanja otpada, odnosno glas za održavanje ali i dodatno unapređenje 

postojećeg nivoa usluga na cijelom području grada Tuzle kao i modernizaciju infrastrukture 

preduzeća. Još jednom samo želim da podcrtam da se cijene nisu mijenjale proteklih 10 godina 

a troškovi poslovanja preduzeća su znatno porasla.  

SLIČNA SITUACIJA KAO I KOD KOMUNALCA JESTE I KOD USTANOVE 

„NAŠE DIJETE“. Naime, Javna ustanova „Naše dijete“ je u proteklom periodu suočila se sa 

velikim poteškoćama usljed enormnog povećanja cijene, cijena osnovnih životnih namirnica, 

ali i opreme, didaktičkog materijala i učila koji su neophodni za obavljanje osnovne djelatnosti 

ustanove i to sve kao posljedica globalne ekonomske krize na koji ovo preduzeće nije moglo 

da utiče. Troškovi pojedinih životnih namirnica u proteklih 7 godina, tačnije od 2016. godine 

kada je izvršena posljednja korekcija cijene su porasle za čak 300%. Kao primjer toga možemo 

uzeti kao što je i vidljivo iz ove tabele koja je dostavljena. Krompir čija je cijena 2016. bila 0,60 

KM danas je preko dvije marke. Zatim, luk čija je cijena porasla za preko stotinu posto i sl. 

Veoma je bitno istaći i niz poteškoća sa kojima se Ustanova suočava prilikom provođenja javnih 

nabavki gdje je jako teško obezbjediti dobavljača za hranu s obzirom da je situacija na tržištu 

poljuljana. Veoma često dobavljači odustaju od okvirnih sporazuma ili traže povećanje cijena 

kojim Ustanova nije u mogućnosti da udovolji. Navedene stavke su neophodne za 

funkcionisanje i normalan rad ustanove, te obavljanje osnovne djelatnosti obezbjeđenja zdravih 

obroka za naše najmilije, za naše mališane. Uzimajući u obzir sve naprijed navedeno, odnosno 

stanje na tržištu, stopu inflacije, enormno povećaanje cijene, smatram opravdaanim prijedlog 

Ustanove za povećanje iznosa participacije, a ponovno naglašavam sve sa ciljem pružanja što 

kvalitetnije usluge. Ja bi ovdje predložio jedan zaključak a to je sljedeće: S obzirom na činjenicu 

da neka od javnih preduzeća i javnih ustanova čiji je osnivač Grad Tuzla duži vremenski period 

nisu korigovali cijenu usluga iako je postojala realna potreba usljed negativnih tržišnih uticaja 

sugeriše se istim da u okviru godišnjeg izvještaja o poslovanju analiziraju kretanje troškova i 

uticaja istih na poslovanje te potrebu korigovanja cijena usluga. Zadužuje se Služba za 

ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu da analizira predmetnu problematiku iz 
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dostavljenih izvještaja te da u saradnji sa organima upravljanja preduzeća i ustanova usaglasi 

dalja postupanja i mjere u cilju prevazilaženja utvrđenog stanja u poslovanju. Zahvaljujem.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Mirel Mišković. Neka se pripremi vijećnik 

Šefik Husić.  

 

MIREL MIŠKOVIĆ  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. Evo danas imamo na dnevnome redu DAVANJE 

SAGLASNOSTI NA ODLUKU O UTVRĐIVANJU CIJENE ODVOZA I DEPONIJE 

OTPADA NA PODRUČJU GRADA TUZLA zašto mi kao Klub samostalnih vijećnika ne 

možemo dići ruku ni u kome slučaju. Smatram da je ova odluka novi namet i harač na skromni 

budžet građana Tuzle. Podsjećam Gradsko vijeće da ovo preduzeće ima monopol na povjerene 

zadatke, da su ovakva preduzeća u svim zemljama atraktivna, da se vode velike bitke ko će 

upravljati ovim preduzećima. Napominjem samo jedan podatak, da je preduzeće Angro sirovina 

u prošloj godini imalo jednu od najvećih dobiti što govori da je rad sa otpadom i njegovim 

zbrinjavanjem ja-ko unosan posao. U materijalu istina dobili smo elaborat sa analizom 

poslovanja preduzeća ali bi ja volio više da smo dobili analizu o uređenju i održavanju zelenih 

površina. Svjedoci smo da su zelene površine u katastrofalnom stanju. Da je visina trave dav-

no prešla dozvoljene visine. Da ne možemo prići mobilijaru i klupama i da imamo najezdu 

krpelja. Sramota me je kad vidim da na ostrvima između dvije saobraćajne trake trava preko 

koljena. Dobijamo svi utisak da nismo dobri domaćini i da je grad zarastao i zaboravljen. 

Upozoravao sam na prošlim vijećima da se orezivanje stabala ne vrši kontinuirano i na pravilan 

način i sada smo došli u situaciju da iako je rat davno stao moramo gledati u nebo da li će nam 

pasti šta na glavu ili auto. Ono što sada slijedi je krčenje zelenih površina sa trimerima i sječenje 

stabala do panja i dobijanje čitavo ljeto tzv. žute trave. Volio bi da dobijem ovaj...Volio bih kad 

bi mi neko pokazao u gradu da li postoje dva busena trave koji su iste visine? Volio bi isto tako 

da dobijem podatak prije glasanja za ovu odluku koliko ima kvadrata zelene površine koja se 

navodnjava? Na žalost takvu analizu mi nećemo nikad dobit. Volio bi takođe da u elaboratu 

imamo analizu o radu deponije i uticaju deponije na okolno stanovništvo. Ovo posebno hoću 

da kažem svom kolegi vijećniku Anelu Ibeljiću. Evo upoznat ću vas da gotovo sva domaćinstva 

oko deponije imaju ba-rem jednog oboljelog od karcinoma. Dobro bi bilo da imamo analizu, 

analizu dobiti deponije, zatim požara koji je skoro bio na njoj, kao i o divljim deponijama koje 

se nalaze oko sa-me naše deponije. Dobro bi bilo da u elaboratu imamo analizu o radu zimske 

službe koliko je bilo snježnih dana zadnjih godina a kolika su sredstva dobijena za povjereni 

zadatak? Što se tiče selekcioniranog otpada ne mogu da ne navedem još jedan podatak a to je: 

Da su u svim osnovim i srednjim školama postavljene kante za selekcionirani otpad po projektu. 

I to traje zadnjih nekoliko godina, a preduzeće umjesto da se pokaže društveno odgovornim 

nagradi školu i djecu nekim učilom, izletom, nagradilo je školu pu-nim računom za smeće za 

mjesec juli i avgust iako škole tada ne rade. Ova odluka će vjerovatno proći. Bit će dovoljno 

ruku za njeno izglasavanje, ali mi kao Klub samostalnih vijećnika ne možemo glasati za nju. 

Ne želimo da hodamo pognute glave pred građanima radi novog nameta i harača prema njima. 

Kako da objasnimo građanima da preduzeće koje očigledno ne izvršava povjerene zadatke, da 

kada je cijena goriva spala sa tri i sedamdeset konvertibilnih maraka na dvije i trideset to je za 

40% smanjenja cijene goriva povećavamo cijenu usluge za 30%, a znamo da je gorivo naj-veća 

ulazna stavka. Mislim da je ovdje veći problem organizacija, znanje i sposobnost da se obavi 

neki posao nego što je to finansijski dio. Koliko god da mi povećavamo i uložimo mi ćemo 

dobiti iste rezultate kao što imamo sada jer ovi ovdje izgleda u ovom preduzeću stvarno ne 
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mogu bolje. Ono s čim bi se složio sa kolegom Ibeljićem je da je ovo preduzeće samo ažurno 

ako treba nekog utužiti radi neplaćenog računa. E tu su ja-ko dobri. Tu su ja-ko dobri. Zbog 

svega ovog nabrojanog ne možemo glasati za ovu odluku. Ona nema baš nikakve opravdanosti 

i ovo je či-sti namet na skromni budžet građana. O OBDANIŠTU ĆE MOJ KOLEGA DAMIR 

MURATOVIĆ U DRUGOM JAVLJANJU.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Šefik Husić ispred Kluba samostalnih 

vijećnika, a neka se pripremi vijećnica Selma Ćatibušić. Izvolite. Samo mikrofon ko je ovaj 

Mirele? (Može, može.)   

 

ŠEFIK HUSIĆ 

 

Evo ja vam zahvaljujem predsjedavajuća. Drago mi je što ste me preskočili prije onaj 

obadvojice kolega. Zahvalit ću kolegi Anelu, znači on je detaljno obrazložio onaj sve argumente 

koje su na strani Komunalca. Zamolio bi evo sve kolege ovdje. Ovo prvi put činim. Znači, da 

dnevnu politiku znači malo pomjerimo od Komunalca i poene na osnovu kojih neko misli da 

će dobiti nekakve glasove itd. A svi oni koji će eventualno danas kudit Komunalac onaj dođu 

prvi pred radnike Komunalca i traže njihovu podršku u izbornim kampanjama. Mislim da nije 

korektno iznositi neke stvari o kojima mi ne znamo. Oni koji znaju o Komunalcu nešto 

konkretno, a da mi ovdje ne znamo nek kažu konkretne stvari. Ono šta ja znam, znači znam 

kroz saradnju sa Komunalcem evo duži niz godina i ko građanin, znači gledam ono šta to 

Komunalac radi. Normalno je ovo što je rekao kolega Mišković onaj da ne može se znači grad 

poput Tuzle održavat s tolkim kapacitetom. Znači, i u resursima opreme i ljudskim resursima 

samo pitam znači neko ko je sjedio četri godine u Vijeću, a mislim četri godine sjedio u poziciji, 

zašto nije tad uticao na promjenu u Komunalcu? Jer kolko ja znam cijena koju mi plaćamo za 

komunalne naknade je jedanaest i po maraka od 2009. godine i to je račun koji ja dobijem svaki 

mjesec. Znači od tog perioda ja ga plaćam. Mislim da nije, opet kažem korektno iznosit neke 

stvari koje ne poznajemo, na osnovu toga znači baviti se dnevnom znači politikom i tražit 

nekakve poene. Zašto ovako reagujem? Znači, zato što sam u ustanovi koja je imala iste 

probleme i ima i danas dan iste probleme, a koja je najveća ustanova u kantonu najmanje gdje 

također, znači imamo ljude koji o toj ustanovi govore, koriste je u dnevno političke svrhe, a na 

osnovu toga ispaštaju znači građani ovog grada, ovog kantona. Još jedanput ću zamolit znači 

sve kolege neka razmisle. Komunalac je sigurno preduzeće koje zaslužuje da mu damo podršku 

iz ovih klupa da se dalje razvija i da damo motiv znači, uposlenicima da još bolje dobro 

obavljaju posao, odlično obavljaju posao, al da još bolje obavljaju taj posao. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala kolegi Husiću. Replika Elvir Bijedić kolegi Husiću. Izvolite.  

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

Ma nemam ništa kada je pitanju diskusija apsolutno podržavam. Jedan samo dio kolega 

Husiću ovaj dotakli ste se prošlogodišnjeg mandata pa imam potrebu evo u svoje ime, naravno 

ukoliko i drugi vijećnici koji su bili u prošlom mandatu su saglasni da vam kažemo da mi jesmo 

sjedili prethodne četiri godine i razmatrali izvještaj Komunalca. Mislim da smo dali svoj 

doprinos radu tog preduzeća, ali nikako mi ne možemo kao Gradski vijećnici inicirat povećanje 
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cijene Komunalca. Dakle, to mora doć od Komunalca, odnosno od službi. Dakle, ne vidimo tu 

nikakvu odgovornost našu ovaj u prethodnom mandatu. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Vijećnica Selma Ćatibušić. Neka se pripremi vijećnik Nedžad Jusić.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ 

 

Ja se moram referisati na izlaganje kolege Anela i reći da vrlo rijetko imam priliku da 

čujem tako jedno milozvučno izlaganje, puno stilskih figura, opisivanja i sl., prozori od 

čokolade, kuća od marmelade i tako, tako da kada ga slušam nekako imam utisak kao da smo 

u Beču i mi sad pijemo na (NATAŠA PERIĆ – Molim vas malo tišine i ozbiljnosti.) Prateru 

ovaj neki koktelčić, tako da divno izlaganje stvarno, baš, baš nako motivirajuće optimistično 

nažalost ne baš onako kako jeste u stvarnosti. KADA JE U PITANJU KOMUNALAC niko ne 

može reći da Komunalac ne radi. U svakom slučaju Komunalac i te kako radi u svojim 

kapacitetima, ali isto tako ne možemo ni reći da, da smo svi zadovoljni uslugama koje dobijamo, 

bar ne svi jednako. Ja koja sam na Bulevaru mogu slobodno reći da Bulevar je npr. naselje gdje 

se smeće redovno kako da kažem odlaže, odvozi i sl. Trava se koliko toliko hajde kosi prema 

nekom rasporedu, al npr. dvije godine smo morali čekati da se posjeku grane koje su ugrožavale 

lokalno stanovništvo. S druge strane trenutno na stadion Telexu sam u jednom udruženju i 

mislim da sam u jednoj sedmici, čini mi se 10 dana otprilike zvala šet il sedam puta. Javi mi se 

neki super simpatičan čovjek. To moram ziasta da pohvalim. Izuzetno ljubazan koji je zadužen 

je li za javljanje oko odlaganja smeća i svaki put se kaže da će se doći da se na stadion Telex 

istrese to smeće i svaki put ja gledam kamion Komunalca koji prolazi i eto jednom sam uspjela 

da se konačno jednom kante iz Telexa istresu, ali to se više nije desilo. A pri tome sam od 

kolegica dobila informaciju da godinu dana je znalo da se apsolutno smeće ne istrese i da one 

su jednostavno tako kupile. Tako da što se tiče usluga voljela bi da što smo dobili prijedlog da 

se povećaju cijene. Hajde da kažem da uzmemo u obzir sve neke, neke stvari koje jesu 

relevantne da je došlo do povećanja, ali isto tako da se, da je uz to povećanje cijene da smo 

dobili neku informaciju šta će se poboljšat u tom slučaju? Ne kažem da zaposlenike koji rade 

svoj posao ne trebamo motivisati, ali da kažemo evo sad ćemo motivisati naše zaposlenike ali 

se može očekivati da će se desiti to to to i to. Znači, da će sad ako je u Mosniku ne znam taj 

kanal o kom svi pričaju konkretno u toj mjesnoj zajendici nikad nije bio očišćen. Stalno se ta 

rijeka, kanal, šta god to već bilo, stalno se zapuši, stalno se prave poplave, stalno smrdi, a evo 

to sad se neće desiti i zbog tog se povećaju cijene. Tako da ja ne mogu podržati ovo povećanje 

cijena iz prostoga razloga zato što nisam dobila šta će biti bolje zbog toga. KADA JE U 

PITANJU JAVNA USTANOVA „NAŠE DIJETE“ evo ovo ću se opet referisati na ono o čemu 

ja pričam evo treću godinu, a to je subvencionoranje boravka djece u vrtićima. Smatram 

da...Okej je znam i privatni vrtići su poveći svoje cijene, razumijem da, da, da eto ima i javno 

preduzeće određene veće namete i sve to, ali to ću podržati samo ukoliko Grad kaže evo mi 

ćemo preuzeti tu obavezu da makar za početak mi subvencioniramo, tj. dajemo naknadu 

direktno iz samog budžeta za to povećanje. Ako je to 40 maraka po djetetu pa et makar to Grad 

može...Nešto se gubim. (NATAŠA PERIĆ – Ako možete samo malo da se odmaknete od 

mikrofona? Ne ne. Samo malo da se odmaknete jasnije je. Samo se malo odmakni nekamo ste 

mi se uvukli u mikrofon.) Ovako srčana sam pa možda zbog toga. (NATAŠA PERIĆ – Pa 

moguće.) Ovaj tako da to sam htjela da kažem neću lično podržati povećanje cijena, odnosno 

ove dvije odluke ili kako već ide odluka pod a) i b) iz prostog razloga zato što kada je u pitanju 

Komunalac smatram da smo trebali dobit šta će biti bolje, a kada je u pitanju „Naše dijete“ 



49 
 

smatram da Grad Tuzla je na neki način odgovoran za naše najmlađe i da tu možemo uraditi 

jedan iskorak. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Hvala vama. Vijećnik Nedžad Jusić. Izvolite.  

 

NEDŽAD JUSIĆ  

 

Hvala. Anel je tačno dosta dobrih stvari rekao i ne bih se ponavljao ali želim stvarno da 

istaknem da svoje mišljenje na kraj krajeva o ovim dvjema odlukama i mislim prema mom 

ličnom mišljenju da su opravdane jel mi svi ukoliko želimo da nam netko pruži kvalitetnu 

uslugu zato moramo platit. Između ostalog evo vidjeli smo i pročitali smo na kraj krajeva iz 

obrazloženja u prethodnih desetak i više godina uopše cijene se nisu povećavale, a jednostavno 

troškovi su rasli te rasli. Evo svjedoci smo svi kad je u pitanju Javno komunalno preduzeće 

Komunalac pogotovu u prethodni godinu da su radnici iz Komunalca vrlo aktivni i da rade 

čestito svoj posao i hajmo se svi upitati i stalno smo ovdje na Vijeću govorili da tim ljudima 

trebamo povećati plate. I evo došli smo do toga, našli model. Između ostalog jedan od modela 

da radnicima povećamo plate za 30%. I nemoguće je povećati plate radnicima iz postojećeg 

budžeta Komunalcu. Znači, trebamo nači na kraj krajeva mogućnost da se te plate povećaju. S 

druge strane svjesni smo i vidimo svi na kraj krajeva pomenute kamione, kamione i druga 

sredstva sa kojima rade ti naši radnici, da se to treba u velikoj mjeri mijenjat. Pa od čega da se 

mijenja ukoliko se ne budemo, ukoliko ne budemo mogli, ukoliko ne budemo našli određena 

finansijska sredstva, određene izvore da bi to ovaj zadovoljili. S DRUGE STRANE KADA JE 

U PITANJU JAVNA USTANOVA „NAŠE DIJETE“ do sad je bilo 160 maraka ako se ne 

varam sad ide na 200 maraka. E kakvu i oni pružaju uslugu te privatne vrtiće? Ja ću glasat za 

obje odluke i smatram da su opravdane i na kraj krajeva da ćemo imati sigurno u tome pozitivne 

rezultate, a vidjet ćemo to na, prvom prilikom, odnosno prilikom narednih izvještaja koje 

budemo dobili od ovoga preduzeća i javne ustanove. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Vijećnik Nikica Vidović ispred zajedničkog Kluba. Izvolite.   

 

NIKICA VIDOVIĆ 

 

Eh hvala. Pa evo ja bih dao samo jedan evo reći ću možda kratki, kratki osvrt. Ono što 

ću reći, evo pošto ovdje svi misle da nisu političari, a znamo da smo politički ovdje svi izabrani 

tako da ćemo održat te političke i zahtjeve i promociju i sve slično i to radimo vrlo uspješno. 

Evo ja ću prvo pohvalit politički odličan potez je povezat Komunalac i vrtiće (pod a i b) zato 

što ćemo se sniježit na vrtiće pa ćemo pustit i ostalo. Ono što je vako izuzetno isto za, naravno 

i zanimljivo da, da ćemo to sve pohvalit i odradit u neizbornoj godini i to čestitam, odličan 

politički potez. Ono što smo mi evo kao HDZ zastupali uvijek je da se usluge Komunalca 

poboljšaju tijekom ljeta a naravno i tijekom zime. Ono što je uvijek predstavljalo problem je 

zato što imamo, ako sam ja dobro svatio taj jedan vid sezonskih radnika koji imamo ljeti, a npr. 

nemamo ih zimi kada trebamo čistiti snijeg i sve ostale potrebe grada koji je izuzetno velike 

površine. Samo da, da, da, da, da kažemo i ako hoćete, te površine kada bi usklađivali, vi možete 

pogledati da npr. jedna Drijenča, jedna mjesna zajednica pored Tuzle ima površinu možda kao 

Tuzla. To bi se dalo uporediti i ekzaktno postoje podaci. Jako veliki problem imam ja kao s 

gostima kad kažu: Zašto vam je vako ne pokošeno i slične stvari? Ali sad ne bih ja išao da 
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kudim, razumijem resurse. Ne-razumijem resurse takve da ćemo mi rješavat povećanjem cijena 

što ćete vi uzeti od korisnika, mene koji plaćam to. Ja to nisam i ne želim podržat. Mislim da 

postoji drugi način da se ovo uradi. Drugo cijena...Ove cijene koje variraju su u trenutnoj stanju. 

Uzimamo dvadesetdrugu za reper koja je evo neću ponavljat u cijeni goriva, evo čak vidimo i 

pojeftinjenje automobila, a naravno da će nastupit pojeftinjenje i ulja i maziva i sličnih stvari, 

što je naravno i-re-le-vantno i neće se moći uzet da je to. Plaća se podigla u Federaciji, mi 

znamo razloge, tako da jako je teško na ovaj način po-dići cijenu rada u Komunalcu. Ono što 

je npr., što bi ja bodrio i što je biznis evo trenutno možda i hit. I napomenut ću vas da jedno 

dvorište da bi pokosili na Husinu ili, evo znam 100% podatak, jednu kuću od 500 kvadrata 

zemljišta danas je 100 maraka. Zašto mi ne možemo napraviti koncept i postojećih sa pet-deset 

poduzeća koje će to radit i privatna, a mi ne možemo radit privatno te stvari i zarađivat enorman 

novac, enormno radit. Znači, uzet možemo. Evo zaposlit ćemo ljude, al hajmo im i dat zadatke 

i da rade što ovaj dio koji nije dovoljno urađen po gradu, da uradi privatna dvorišta gdje imate 

sigurno 500 komitenata da-nas da možete radit i zaradit novac. Jest da sam sad ovu besplatnu 

ideju dao, ali evo nije, nije nikakav problem. Nisam je ja izmislio. Izuzetan prostor za napredak, 

izuzetan prostor za rad. Ako je ovdje trenutno kriza finansijska il fali...Al kolko sam vidio tu je 

to negdje stotinjak tisuća maraka, to se od ovog silnog suficita koji je nastao, naravno ja neću 

obrazlagat ka-ko. Evo možemo mi pogurat ili posudit na godinu-dvije neki novac da se kupe 

neke mašine, a da Komunalac to, ovaj naravno uredno vra-ti ili da investiramo mi kao grad ili 

neki privatnik nek investira par miliona i da to kroz biznis posle vratimo. Ne možemo uvijek 

kad nešto zafali ili vratiti ili platiti od grada, ili ako ne možemo onda ćemo platit od stalnog 

stanovnika. Slažem se da nekad cijenu treba i povećat, ali za tu cijenu i za ono što mi dobijemo 

želimo svi uslugu i za tu uslugu ćemo re-do-vno pla-ti-ti. Mi trenutno...Znam u kakvom je 

stanju. U jednom dijelu smo mnogi zadovoljni s Komunalcom i ja neću kudit naravno 

razumijem sa svim kapacitetima takav je kakav je. Može biti bolji. Naravno u to se treba i grad 

i kanton uključit da pomogne, ili i naravno što je jedan apsurd u Tuzli ne mogu radit privatne 

firme, a mi okolne općine i gradove ak-ti-vi-ra-mo u sezoni pri-vat-ne Službe, privatne firme 

koje to in finansiraju i mi to opet uredno platimo i imamo čisto, ošišano i uredno zelenilo. Ako 

govorimo o snijegu znači imamo uredno očišćene prometnice. Sad bi se malo ovaj evo da ne 

budem negativan. Uvijek sam želio da se plate mašine koje vi danas možete iz EU fondova 

dobit kao od šale. S dva grada se, ovaj otpišite projekat dobit ćete 5 mašina. To se sve može 

završit do ove fiskalne godine da sledeće već imamo. Znači, to se može dogovorit, samo treba 

razgovarati. Novca ima, samo ga de-finitivno mi ne povlaćimo i neće nam niko dat novac ako 

naravno mi na kraju ćemo to koristiti kako ćemo koristiti i da će to služiti samo za održavanje. 

Komunalna ta... Ja neću govoriti o otpadima, al evo sad govorimo o uređenjima. Danas hit i 

ljudi zarađuju ogroman novac zato za koji mi ne uzimamo porez. Bolje da mi radimo to i da 

platimo PDV, a ne vako da rade privatno ljudi po sto-dvjesta maraka gdje mi, država nema ništa 

od toga što je po meni presedan i to moramo uvesti u zakonsku regulativu jel to se ne tiče grada 

nego kantona i ostalih. Ušao bi evo u ovu jednu sferu vrtića gdje su meni prijatelji juče rekli, ja 

imam dvoje djece meni je i to sto maraka to je za mene ne-pri-hvat-lji-vo i mislim naravno 

djecu oni ne mogu izvadit iz vrtića, naravno da ću reći izvadit, isčupat pa da ne plaćaju, naravno 

da ljudi koji su uspjeli i dobili te vrtiće će morat to platit. Smatram da povećanje cijena, da jesu 

te cijene se povećale svih namirnica tamo u tome je sve napisano i za Komunalac i za Grad, ali 

evo zahvaljujem kolegi Ibeljiću mladom koji je meni sve to pročitao ponovo. Ali ja sam to 

isčito. 80% naplate itd. Zahvaljujem se. Dobra ideja. Ovaj vrtići i subvencija. Zašto grad? Evo 

mi imamo tu, taj suficit. Hajmo subvencionirat maržu na mlijeko i slične stvari. Hajmo dati 

doprinos, hajmo mi sufinansirati, vi...Postoje i ti gradovi ja mislim čak i u BiH, al u susjedstvu 

si-gur-no koji su 100% sufinansira...Ako imamo krizu u dvajsdrugoj hajmo je kompenzirat pa 

je dvije i dvadesettreće nećemo imat. Šta sad ćemo povećat? Ako nastavi ova cijena novca rast 

mi ćemo znači, morati povećati i sljedeće godine, a nećemo da uradimo regulativu ni za privatne 
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da subvenciramo ove i nećemo da dovedemo npr. te obdaništa u zakonsku regulativu, jel znamo 

da neki radi kao udruge neki kao (nerazgovjetno izgovorena riječ op.a.) hajmo uspostaviti 

pravila itd. Mislim da, da se ovim isto moramo ozbiljno pozabaviti, ali drago mi je što je 

neizborna godina i evo ja se nadam da ćemo ovo i mislim znam da će ovo proć. Ja to 

pohvaljujem i ja sam izri-či-to u ovoj fazi definitivno protiv povećanja i jedno i drugog. 

Razumijem. Smatram da se ovo može na drugi način riješit, a ne povećanjem usluge i za jedne 

i za druge komitente, u stvari ti isti roditelji ako imaju stan, imaju 15 maraka na ovo i dva puta 

po četerest maraka, taman imaju jedno devedeset maraka na mjesečnoj razini više, tako da je to 

tisuću i nešto maraka godišnje. To uopće nije mali novac ako ćemo gledat dugoročno. Ja se 

zahvaljujem. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Hvala. Zaključujem raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika. Zapisala sam vas sve. Vijećnik Damir Muratović. Neka se 

pripremi Alen Kapidžić. 

 

DAMIR MURATOVIĆ – samostalni vijećnik  

 

Hvala predsjedavajuća. POZDRAV SVIM PRISUTNIM POŠTO SE PRVI PUT 

JAVLJAM OKO JAVNE USTANOVE „NAŠE DIJETE“ I OVOG POVEĆANJA 

PARTICIPACIJE. Ono što želim na početku naglasit jeste da smo mi i kao Klub vijećnika kao 

što smo djelovali i u prošlom sastavu a i u ovom sastavu gdje smo kolega Mišković i ja svaki 

put amandmanski djelovali vezano za subvenciju participacije roditeljima djece predškolske 

dobi u Javnoj ustanovi „Naše dijete“ uvijek smo isticali da je to naš kapital i da je Javna 

ustanova „Naše dijete“ naš ponos, ponos ovog grada. U svakom slučaju svaki put uz izvještaj 

glasali smo za izvještaj Javne ustanove „Naše dijete“ i ponavljam da niti jednom nije realiziran 

naš zaključak da se poveća broj stručnjaka u stručnom timu Javne ustanove „Naše dijete“ koji 

evo godinama egzistira, radi i djeluje onim kapacitetima kao i prethodnih godina i obuhvata 

toliko, toliki broj jedinica Javne ustanove „Naše dijete“. Takođe sudjelovali smo i u 

amandmanima vezano za povećanje broja jedinica. Znači, drago nam je i za Solinu i za 

Slavinoviće i za Gornju Tuzlu koja je bila u prethodnom periodu i što se tiče tog dijela kvalitetne 

podrške našoj djeci predškolske dobi. Ona uopšte nije upitna što se tiče kolege Miškovića i 

mene. Eh što se tiče ovog povećanja participacije mi smo kategorično protiv iz više razloga 

znači, smatramo neprihvatljivim povećanje cijena prije svega zbog suficita u budžetu i što 

smatramo s obzirom da smo evo ovolko kolko sam ja u Vijeću nekolko puta intervenisali za 

nepopularno nazvane gubitaše i u preduzećima i ustanovama davali im na razne načine poticaj 

i podršku kao Gradsko vijeće. Takođe oni su dobijali raznu podršku na druge načine. I putem 

projekata i putem grantova i svega, tako da smatram da se i za Javnu ustanovu „Naše dijete“ 

moglo iznaći rješenje da se pomogne mladim roditeljima ovog grada, da se iznađe način da se 

subvencionira bez povećanja i udara po džepu roditelja, odnosno građana grada Tuzle. Tako da 

ja neću, neću puno dužit. Ja ću predložit jedan zaključak Gradskom vijeću na usvajanje i time 

ću završit svoju današnju diskusiju znači: Gradsko vijeće predlaže da se potrebna sredstva za 

rad Javne ustanove „Naše dijete“ Tuzla obezbjede iz suficita u Budžetu Grada Tuzla u 

narednom periodu, a kako bi se mladim roditeljima djece predškolske dobi našeg grada umanjili 

i onako veliki troškovi, te u cilju bolje demografske slike našeg grada i kvalitetnije natalitetne 

politike. Hvala.  
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ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Alen Kapidžić. Neka se pripremi 

vijećnik Omer Berbić.  

 

ALEN KAPIDŽIĆ  

 

Hvala. Pa evo ja ću u vezi poskupljenja cijena odvoza smeća. Ukupno planirana sredstva 

koja su...ili ukupni troškovi za godinu dana a koja se planiraju prikupiti na osnovu ovog 

povećanja u prvobitnom prijedlogu bila su 2 miliona i 162 hiljade. Nekoliko vijećnika SDP-a 

su imali niz sastanaka i nismo bili za taj prijedlog moram reći i tražili smo da se to smanji i kroz 

naknadu za deponovanje to je smanjeno za pola marke, ta naknada za deponovanje i sad je to 

neko poskupljenje u toj samoj naknadi nekih 25% a bilo je 50. Na taj način su smanjena, 

smanjeno je to kao globalno poskupljenje evo da kažem 370 hiljada a generalno nam je cilj bio 

da izbacimo kredit od Svjetske banke što se vidi iz ovog ovdje dokumenta koji je negdje 450 

hiljada 448 koji se servisirao iz sredstava preduzeća. U ovom prvobitnom prijedlogu je bio 

stavljen na teret građana. Nakon toga, evo nakon tih sastanaka uspjeli smo ovo. Međutim, ovdje 

sada u novom prijedlogu hajde da kažem u prvobitnom prijedlogu je bilo u tabeli 44 strana 13 

u ovom novom elaboratu koji vam je došao u materijalima. U ovoj tabeli u prvobitnom 

prijedlogu pisalo novo kreditno zaduženje za nabavku mehanizacije i za nabavku dodatne 

opreme. Tada je u prvobitnom prijedlogu bilo 150 hiljada. Sad u ovom elaboratu koji nam je 

došao u materijalu to je 210 hiljada ukupno povećano za 60 hiljada. Mene interesuje da li ovo 

ostaje i dalje to kreditno zaduženje jer je u prvobitnom prijedlogu tako pisalo? Ako je tako 

znači, mi smo tražili nakon ovog umanjenja cijene za deponovanje za pola marke, ja lično sam 

rekao da ću podržati ovaj prijedlog uz, uz obrazloženja koja sam tražio. Znači, jedno od...Jedna 

od stvari koje smo tražili je u stvari da se obrazloži, jer je u prvobitnom prijedlogu pisalo da je 

ovo novo kreditno zaduženje od 150 hiljada, a sad tražim od direktora javno da nam obrazloži 

da li je ovo novo kreditno zaduženje i ako jeste zašto nije...Jer smo imali niz sastanaka i tražili 

smo to. Zašto nije u obrazloženju navedeno ako je to novi kredit, kolki je to kredit, kolki se 

kredit planira, na koji otplatni period i na kraaaju plan na šta se ta sredstva trebaju trošit? Ja 

mislim ako vi od ovih sredstava, a ne znam hoćete da uzmete 5 kamiona, 10 kedia, 100 kosilica 

ne znam, ja hoću da znam da je to, da su te pare utrošene tu. Ako je to 5 novih kamiona hoću 

da dođem da slikam i da znam da je čojk uzeo 5 novih kamiona. Znači to je jedna stvar. Dalje, 

ovdje smo. Ovdje je ono što je simptomatično u ovom izvještaju, a što ja naravno moram da 

pitam tabela jedan. Pregled kretanja značajnih troškova poslovanja. Kad pogledate rezervne 

dijelove od 2013. godine do 2022. skoro 300% i ovdje je tačno navedeno da je prosječna starost 

17 godina vozila jel. Tražili smo i tad informaciju da nam se navede kolko je vozila nabavljeno 

za, u mandatu direktora? Jesul bila nova vozila, ako nisu bila nova vozila, ako su bila polovna 

s kolko godina starosti su ta vozila uzimana? To naravno nije navedeno u obrazloženju pored 

ovog kredita. Znači, dalje smo tražili, a tu tražim opet izjašnjenje i sindikata ako ih ima ovdje 

prisutnih. Znači, navedeno je tamo evo citirat ću iz dokumenta, u prosjeku bi došlo do povećanja 

od 20% na platu s tim da radnicima s najnižom platom bi došlo do povećanja od 32%, a 

radnicima sa VSS kvalifikacijom do 15%. Ali ono što mene buni je sljedeća rečenica: 

Unutrašnjim aktima preduzeća regulisat će se raspon povećanja plata u zavisnosti od uslova 

rada i težine posla u korist uposlenih koji rade u težim uslovima. Mi smo ovdje tražili da se po 

kojeficijentima tačno dostave informacije kolko će kome biti povećanje. Al po ovom pitanju 

tražim sindikat da se izjasni da li su saglasni sa ovakvim prijedlogom. Znači, još, još nešto što, 

što želim da kažem, a što treba evo reći da je i tačno je ovo da je...Pazite mi nismo i na tim 
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sastancima na kojim smo prisustvovali prije Vijeća je li nismo bili od ovog ukupno, ukupno 

1.791.803 konvertibilne marke (ANA PEJIĆ – Samo vodite vremena. Vodite računa samo o 

vremenu.) Okej. Oko milion i tristo ide na plate. Mi smo rekli da tad...Smatramo da treba 

povećat plate jer stvarno radnici koji rade na terenu, na košenju trave, na odvozu smeća imaju 

vrlo niske plate i to je, to je činjenica, ali smo tad isto tako...Ja govorim sad u svoje lično ime 

da bez ovih obrazloženja i pored toga što su smanjili naknadu za deponovanje ja neću glasat. 

Evo to je ono što sam htjeo da kažem za prvi put, a ako budem imao potrebu javit ću se opet. 

Hvala. 

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Omer Berbić. Neka se pripremi 

vijećnik Ćerim Rastoder.  

 

OMER BERBIĆ 

 

Mogul ja? (Možeš.) Hvala. Evo ja sam jedan od pionira koji su se zaista zalagali da NK 

radnici dobiju veće plate. Mi smo vidjeli u brojnim izvještajima da su tamo plate NK radnika 

bile čak negdje 450-500 maraka do 700 maraka, a to su ljudi koji svaki dan dođu i kupe naše 

smeće, otpad koji mi damo iz naših domaćinstava itd. To su ljudi koji rade na terenu, koji se 

nerijetko i slome od rada po kišnim uvjetima, po zimskim uvjetima, da li imaju opreme, nemaju 

opreme, kakvi su kamioni, imal klime kamion, imal grijanja kamion. To su ljudi koji naprave 

stvarni posao u Komunalcu, a imali su platu za koju je mene lično bilo sramota i nikada nisam 

imao mogućnosti da utičem na to da se ta plata poveća. Tražio sam zaključke, ovo Gradsko 

vijeće je nekada podržavalo nekada odbijalo ali nikada nije došlo do toga. Tražili smo u 

zaključcima da se najveće plate smanje. Nikada nije došlo do toga. Tražili smo zaključicma da 

se najveće plate smanje a da se najniže plate povećaju kako bi se taj srazmjer plate nekako 

ukinuo i onda kada dođe povećanje 5-10% da ide linearno svima, a ne da neko ima platu 1500-

1600 neko ima platu 600 maraka. Neko ko radi u kancelariji ima toliku a neko ko radi na 

terenu...Jer nisu ovo normalni poslovi. Ovo su poslovi koji zaslužuju zaista svu našu pažnju i 

svo naše povjerenje i poslovi koji zaslužuju da mi na neki način ljudima skinemo kapu i kažemo 

fala vam. Ali nažalost ti radnici nikada nisu dobili veću platu a bore se i oni godinu dvije 

otprilike kao i ja. Ovo sam rekao iz razloga što smatram dužnim da objasnim zbog čega ja neću 

glasati danas za ovo povećanje. 32% kaže nakon ovog povećanja će biti dizanje NK radnicima 

a VSS do 15%. Zašto govorim ovo? Pa pogledajte sad nominalne brojeve. NK radnici 650 

maraka 32% povećanje je 208 maraka povećanja. VSS 1500 maraka povećanje. U nominalnim 

brojkama ako bude 15%, a ja evo nadam se da menadžment neće ići prema tome pošto će ovo 

najvjerovatnije proći. Ako bude 15% što ćemo mi dati ovdje mogućnost to će biti 225 maraka. 

A da ne govorim o tome da se ovo povećanje moglo sma-njiti ukoliko smo samo napravili 

reorganizaciju preduzeća, odnosno ljude koji tamo dolaze političkom linijom. Svi znamo da 

ima puno radnika političkom linijom koji su došli. Ukoliko reorganiziramo preduzeće i da se 

plate NK radnicima podignu, VSS-u da idu malo ispod il da ostanu iste, al da se taj srazmjer na 

neki način zatvori. To je jedan od razloga zbog čega ja neću glasati. Drugi razlog zbog čega ja 

neću glasati jeste što mi ne dobijamo ideje prema kojim bi išli prema standardima Evropske 

unije. Evo ja sam u pripremi gledao otprilike kako Zagreb naplaćuje pošto su tu blizu pa mogu 

se uzet kao neki primjer. I Zagreb naplaćuje odvoz smeća paušalno, znači po objektu ali nakon 

toga vam, vas natjeraju da faktički kupujete vreće smeća koje ćete vi puniti što je najbliže 

mogućnosti da mi zaista plaćamo onoliko koliko trošimo umjesto da se to naplaćuje po članu 
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domaćinstva, odnosno po djetetu, po supružniku itd., jer se nerijetko dešava da djeca odu da 

studiraju, da supružnicu odu, ode jedno da radi u Njemačku a plata ostane ista zato što je ljudima 

teško da se odjavljuju ovaj sa mjesta stanovanja. Znači najrealnije što bi sad ovdje Komunalac 

mogao doći i reći hajde idemo mi u ovo idejno rješenje, idejni projekat da vidmo da se plaća 

po utrošku, a ne da se plaća paušalno. To su dva razloga zbog koji ja neću glasati jer nismo 

dobili nikakve garancije da će nakon ovog povećanja doći do neke pretjerane bolje kvalitete ra-

da. Ne govorim samao o odvozu smeća nego i o zelenim površinama, održavanju zelenih 

površina, čišćenju grada iako vidimo da ima tu pomaka, al da nije dovoljan. Ali evo ako ovo 

prođe ja se zaista nadam da menadžmet Komunalca neće dizati plate visokoj stručnoj spremi, a 

da će NK, PK i ne znam šta ostalo ima od kategorija, da će dizati plate, napraviti taj, tu razluku 

negdje približniju zato što sada imam informacije da ljudi koji tamo rade za 500 maraka moraju 

dizati kredit da prehranjuju svoju djecu. (ANA PEJIĆ – Molim vas vodite računa o vremenu 

isteklo vam je.) Evo sekunda. Ljudi dižu kredit da prehranjuju svoju djecu. Ljudi koji rade u 

Gradu Tuzla za grad Tuzla na bilo kojoj drugoj funkciji ne-bi-to trebali biti u stanju da rade i to 

je ono što mi ovdje moramo da da kažemo i da kažemo stop zaustavite se i glomaznoj 

administraciji i dizanju cijena ostalim ako nema za za ove koji najniže i da stanemo u zaštitu 

malog čovjeka. Ali ja neću glasati zato što nema čvrstu garanciju da da se neće dizati onim sa 

najvećom platom a a da će se dizat s onim sa sa najnižom platom, a da je drugačije, da je obrnuto 

rado bih glasao pa kada prođem ulicom neka me svaki građanin pljune al barem znam da smo 

izvadili više stotina ljudi iz gladi iz, iz nejmaštine. Fala ljepo. 

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Ćerim Rastoder. Neka se pripremi 

vijećnica Esana Kavazović, Kavazbašić Huskanović. Izvinjavam se. 

 

ĆERIM RASTODER – samostalni vijećnik  

 

Zahvaljujem se dopredsjedavajuća, uvažene kolegice i kolege. Ja ću isto nešto kratko 

reći, iznjeti svoje mišljenje vezano za ove dvije odluke. Mi smo u porekli mjesec dana, bar ova 

većina koja je formalna u više navrata se sastajali i raspravljali o ovim temama. Bilo je bučnih 

raspravi i duskusija i čini mi se da smo na kraju došli do jednog zajedničkog zaključka. Mislim 

da su oba direktora na koje se odnose ove odluke ukratko iznjeli razloge koji su nama manje 

više bili poznati zbog čega se ide u donošenje ovih odluka i ti razlozi su naravno opravdani. 

Ovdje se postavlja pitanje ako bi mi izolovani, izolovano gledali ove odluke da kažemo joj 

velka su poskupljenja odjednom itd. Mislim da da onaj je trebalo malo češće pratiti tržišne 

cijene, pa ako treba evo bilo je i zaključaka, ako treba i svake godine te cijene donekle 

usklađivati jer tržište je tako ponuda, potražnja. Jest istinski sad malo gore je ovo poskupilo ali 

je prije 15 godina je bilo marku i dvadeset itd. i svi artikli i mislim da onaj da je ovo sasvim 

opravdano da danas podržimo ove odluke pa ću je ja podržati iz razloga što zaista dugi niz go-

di-na nije dolazilo do...evo posebno u Komunalcu do povećanja cijena. Naravno svaka odluka 

nas vijećnika o poskupljenju, a koja se odnosi na građane je teška, jel lakše je reći neću glasati, 

ali relanost kaže drugačije. Moja realnost kaže da ja živi dole u Moluhama i da svakodnevno 

pratim te kamione 200-300 koji dolaze, da ima dole nekolko komšija koji rade u tom 

komunalnom preduzeću, da da, da imaju tu veoma nisku platu što kaže kolega Omer i da 

nemamo mi drugog mehanizma i načina već da otključamo ovo a ne možemo mi zadržat 

zaključane firme. 15 godina nećemo mi poskupit, nećemo...Ne može tako. Mi moramo biti 

realni. Evo ja sam igrom  slučaja penzioner gospodo. Ja od nove godine do sada sam 20% dobio 
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povećanje penzije. Evo, evo da vam kažem. I svi mi koji radimo sigurno u zadnjih 15 godina 

(ANA PEJIĆ – Tišina.) smo najmanje 50% povećali onaj su nam povećane plate. Nema drugog 

mehanizma već da se na neki način da saglasnot na ove odluke, a ubuduće da ne čekamo da ovo 

bude 25-30% nego da svake godine pratimo to i da vidimo da li je to 1%, 2, 3, 5% i na neki 

način da da budemo u susret firmana. Najlakše je reći nećemo. Evo svi kad bi rekli nećemo...Ali, 

ali mislim da nije, nije dobro da, da, da se sad na ove posebno (ANA PEJIĆ – Molim vas malo 

tišine samo.) posebno na Komunalcu da, da politiziramo puno. Zaista, zaista je sramotno kolko 

su niske cijene. Ne bi sad ulazio u to, stvar je menadžmenta. Evo vjerovatno će oni to imat, 

voditi računa o ovome što je, o čemu je govorio i Alen i Omer pa će se puno više povećat i 

ovim koji najviše radi, ali mislim da, da su odluke opravdane i da, da ih trebamo prihvatiti. Ja 

ću u stvari glasati za njih iz ovih razloga koje sam naveo. Hvala ljepo.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Evo replika vijećnik Alen Kapidžić kome? Vijećniku Ćerimu. 

 

ALEN KAPIDŽIĆ  
 

Pa samo replika u tom smislu što kaže vjerovatno će menadžment preduzeća vodit o 

tom kolko će se povećat plate upravo smo to mi i tražili. I mi smatramo da to u elaboratu treba 

da stoji bez, bez ikakvih problema, ja mislim da to ne bi trebao da bude problem. Znači, to smo 

i tražili po kojeficijentima da se napiše kolko će kome biti povećana plata. Nemojte da 

povećavamo plate, a jesmo za povećanje plata. Da se napravi disbalans o povećanju plata i da 

sutra opet imamo nezadovoljne ljude. To je jedini razlog zašto smo tražili. Ako ću glasat ja za 

ovo hoću da znam kolko će se kome povećati plata po kojeficijentima. Vjerovatno je problem 

što se nemaju usaglašeni kojeficijenti al to opet Ćerime nije naš problem, problem vijećnika. O 

tom treba da vodi računa menadžment preduzeća ne ja. Hvala.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović. 

Neka se pripremi vijećnik Senad Mehmedinović. 

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ – vijećnik Platforme za progres 

 

Ovaj pozdrav svim poštovanim kolegama i koleginicama. JA IMAM PAR PITANJA 

ŠTO SE TIČE KOMUNALCA I JAVNE USTANOVE „NAŠE DIJETE“. Prvo pitanje: Na 

osnovu kojih parametara su odredili da egzaktno idu na ovu cijenu povećanja koju imaju, na 

osnovu čega su oni odredili da je to ba-š taj iznos? Zašto nije 5% manji 5% veći il zašto nije 

Javna ustanova „Naše dijete“ znači povećanje 25 maraka već je 40 maraka? Na osnovu čega su 

to oni opdredili volila bi dobit izvještaj u vezi toga? Jer tačno znaju kolko im je bilo povećanje 

cijena, kolko su djece imali, šta...Zašto je došlo do, do baš vako egzaktnog povećanja od 40 

maraka sa 160 na 200 maraka? Nekako mi je logičnije bilo da, da, da je to povećanje trebalo ići 

sa 160 na 180 maraka da se građani toliko ne opterete al da se napravi neki među-kompromis 

između građana i same ustanove, a ne ovako da dođe do ucjene roditelja, jer oni svakako će 

platit tu cijenu a kako će je kompenzovat to je druga stvar. Jer mislim 80 maraka na jednu 
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porodicu to je veliko povećanje. S druge strane razumijem javnu ustanovu da im to treba iz 

razloga pa zbog parametara znači, koji su oni naveli. Al mislim da treba napravit neki među-

kompromis koji neće previše opteretiti ovaj same građane a isto tako da neće previše opteretiti 

znači, javnu ustanovu ili da ide preko budžeta samoga Grada il na neki drugi način da se nađe 

neko rješenje i da treba uključit stručne osobe u vezi toga. ŠTO SE TIČE KOMUNALCA 

smatram ovo povećanje cijene...razumijem i da žele ić na povećanje cijene znači, da bi prikupili 

veća sredstva iz tih sredstava znači, nešto finansirat. Meni nije jasno ša će finasirat, neće samo 

plate. Znači, vi kad idete na povećanje cijene vi već imate neki plan šta želite nabavit. Ovo što 

je Alen govorio. Na mehanizaciju, na znam bilo šta, ali to što nabavite da mi možemo lijepo 

doći i slikati i reći hej pa bar opravdat ljudima zašto se ide na to povećanje. S druge strane 

smatram da ako dovedemo do povećanja cijena veliki problem je...Ja sam već, neko vrijeme 

pričam o tome, Komunalcu jeste naplata samih računa. Znači, u puno zgrada živi, stanovi su 

kupljeni od strane osoba koje žive u dijaspori znači, koji ne žele plaćat te iste račune. Ovaj isto 

tako znači, možete ih tužiti kolko god hoćete oni imaju državljanstva država u kojima žive. 

Nemaju državljanstva u državi Bosne, države Bosne i Hercegovine. Tako da te tužbe koje vi 

pravite stalno i plaćate troškove tih tužbi koje vas jako puno koštaju i kojih jako puno ima 

nemaju smisla. Jer na kraju krajeva ako vi jednom domaćinstvu pošaljete tužbu o nekoj naplati 

on i dalje neće to da plaća. Ne svatam smisao toga. Samo sebi povećavaš troškove jel nećeš 

dobit ni naplatu sudskih troškova niti ćeš dobiti naplatu onoga što potražuješ. Smatram da treba 

tu sjest i razmislit na koji na-čin mi možemo natjerati te ljude da plate svoje račune. Znači, da 

li kad vadiš pasoš moraš donjet potvrdu da si platio ne znam vodu, da si platio struju, da si 

platio sve ostalo il na neki način. Molim vas evidenciju ljudi ovaj stranih državljana koji su 

vlasnici stanova u Tuzli, pa uzmite pomnožite iznose pa onda utvdite sve ostalo, koji je to 

gubitak novca. Nećete ga nikad naplatiti. Druga stvar koja mi nije jasna ovdje kod ovog 

povećanja cijena. Sad ovdje stoji: Cijene usluge individualno stanovanje do 100 kvadrata je 

paušalno 11 maraka, od 100 do 150 kvadrata 14 maraka, od preko 150 paušalno 21 marka. Nije 

mi to jasno. Znači, u 100 kvadrata može živjet šest ljudi i proizvodit određenu količinu smeća, 

a u 150 kvadrata može živjet dvoje ljudi i proizvodit puno manju količinu smeća. Ne razumijem 

na osnovu čega ste vi zaključili da je ovolika razlika u cijeni između ovaj...ako je vaš 

individualno stanovanje 100 kvadrata ili je 150? Mislim, to je totalno nelogično i nerealno. 

Druga stvar u kolektivnom stanovanju je 4 konvertibilne marke. Na osnovu čega ste vi zaključili 

da to treba biti baš 4 konvertibilne marke? (ANA PEJIĆ – Molim vas samo da vodite računa o 

vremenu.) Evo, evo ja sam već pri kraju. Tako da mi to nije jasno. Što se tiče deponije. Trebali 

biste posjetiti deponiju smeća u Banja Luci i vidjet na koji način su oni to riješili. Oni bi trebali 

primjer na koji bi mi trebali riješiti problem reciklaže, selektiranja otpada i organizaciju otpada 

koju su oni napravili sa, preko projekata Evropske zajednice gdje su dobili, ne znam, sad ću 

slagat neki iznos oko 10 miliona i time su zauvijek riješili problem reciklaže smeća i same 

deponije u Banja Luci. Ne vidim razlog zašto to mi ne bi u Tuzli uradili. Dovoljno smo pametni, 

imamo dovoljno stručne ljude koji mogu napisat te projekte, pristupiti tim EU projektima i da 

dobijemo besplatno ta sredstva kojima bi riješili veliki problem (ANA PEJIĆ – Isteklo vam je 

vrijeme kolegice.) ovoga što imamo. Dobro.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Sljedeći za riječ se javio vijećnik Senad Mehmedinović. Neka se pripremi vijećnik Zijah 

Rifatbegović. 
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SENAD MEHMEDINOVIĆ  

 

Hvala vam najljepša. Puno se govori danas o tome da mi vijećnici posjetimo deponije 

pa možda da organizujemo jednom izlet na deponije različite. Svako kad pročita knjigu na drugi 

je način doživi, a neki kad pročitaju knjigu kao da je i ne pročitaju. Naravno da je ovo jedna od 

težih tačaka dnevnog reda i generalno od tačaka od kako smo ovdje u Vijeću zato što se tiče 

nameta građanima, a sa druge strane, evo ja kao vijećnik želim da razumijem isto potrebe 

zaposlenih u ova dva preduzeća. Vjerujem da ni samim direktorima nije lako bilo da upute 

preko nadzornih odbora, upravnih odbora ove prijedloge koje se tiču povećanja usluga. Ali evo 

ja ću se vodit samo onim podacima koji su navedeni i smatram da su oni tačni takvi kakvi su i 

navedeni. Prije svega ja moram pohvalit ovaj elaborat, a iz elaborata se može vidjeti u stvari 

koliko se to nastojalo da pripremi ova tačka dnevnog reda zato što je osjetljivo. Znači, malo je 

to obdanište „Naše dijete“ je reduciralo u smislu tevsta međutim, obzirom tamo da su  neke 

druge stvari za razumit zašto je taj materijal smanjen i reduciran. Pregled kretanja značajnih 

troškova poslovanja može se vidjeti da je došlo do velikih povećanja cijena međutim, troškovi 

goriva i maziva od 2013. godine, a uzet ću to komparirat, do 2019. godine 10%, a od 2020. 

godine gdje znamo šta nas je sve zadesilo do ove 2022. godine otprilike 50% je došlo do 

povećanja troškova goriva i maziva. Rezervni dijelovi isto tako do 2020. godine je to bilo nekih 

10%, od 2020. do 2022. godine 50%. Dakle, ovo su podaci sa kojima raspolaže preduzeće, 

odnosno ovu su podaci koji su u stvari troškovi poslovanja ovog preduzeća. Prosječna starost 

voznog parka me zabrinjava da ona iznosi 17 godina i ja neću dat sad prijedlog zaključka nego 

može evo u budućnosti da se uzme u razmatranje da se nekako pronađu sredstva da ne budu 

kreditna, da se nabave nova vozila za vozni park Komunalac. Kada je riječ o obdaništvu „Naše 

dijete“...I moram da kažem da je ova potrošačka korpa znači, ne smijemo mi to zaboraviti. 

Potrošačka korpa je 2900 mislim konvertibilnih maraka. Naj-niža plata u Komunalcu je 650 

kovertibilnih maraka. I možda je ružno da ovdje navodim sad ima onaj vic Bosanac i Englez 

pričaju. Ovaj 2000 zaradi, potroši određeni dio, određeni uštedi. Bosanac ne znam, suprotno je 

dakle, ima 600-700 maraka platu, potroši 2000, ne zna odakle mu je onih preostalih 1000 

konvertibilnih maraka. Znači, to me podsjeća na ovu priču. Stva-rno u Bosni i Hercegovini 

živje-ti sa ovom platom treba da čovjek bude madžioničar. I govorimo ovdje o povećanju 

prosjećne najniže pla-te u preduzeću koja bi iznosila do 32% i nekako bi u konačnici iznosila 

oko 1000 konvertibilnih maraka. ŠTO SE TIČE OBDANIŠTA „NAŠE DIJETE“ naravno da je 

došlo do poskupljenja, obzirom da su i namirnice generalno poskupile u Bosni i Hercegovini. 

Međutim, ono što bi možda bilo dobro u budućnosti mi privatna obdaništa ovdje stavljamo u 

malo diskriminirajući položaj zato što smatram da se...Lično smatram isto i podržavaam tu priču 

da se i privatna obdaništa trebaju subvencionirati. Istina je da su cijene po 400 konvertibilnih 

maraka al bez subvencije. Da se to subvencionira od strane Grada Tuzle i  onda bi privatna 

obdaništa i javna obdaništa, „Naše dijete“ bilo u istoj ravni zato što bi taj iznos iznosio po 200 

konvertibilnih maraka. Naravno da...(ANA PEJIĆ – Molim vas samo vodite računa o vremenu.) 

Evo vodim i završavam. Naravno da imam razumjevanja i prema jednom i prema drugom, tako 

da što se mene tiče ja ću podržati ovaj prijedlog.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Zijah Rifatbegović. Neka se pripremi 

vijećnik Miodrag Tanasilović.  
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ZIJAH RIFATBEGOVIĆ – vijećnik Stranke demokratske akcije  

 

Ja ću vrlo kratko. Osjetljiva tema. Ozbiljnija od budžeta i rebalansa budžeta. Vidi se i 

po kvalitetu diskusija a i po načinu diskutana i podijeljenosti nas u Gradskom vijeću oko 

glasanja. Obzirom da mi imamo dobrog gradonačelnika i da smo i mi vijećnici spremni da 

pomognemo gradonačelniku, ovo je i te kako osjetljiva tema pogotovo za mladog 

gradonačelnika koji je tek stupio na dužnost i koji želi na svaki način da pokaže kolko je predat 

svog poslu što on to i dokazuje. Maloprije smo vidjeli da se na Kolegiju ne mora baš sve donjet 

tačna odluka i da sve odluke koje su donesene na Kolegiju nisu baš i uvijek najrealnije. Slušali 

smo stvarno izlaganje profesora Kapidžića koje moram pohvalit, koje je vrlo realno postavljeno. 

Ja želim predložiti jedan zaključak a to je, mislim da je to dobro za sve nas. Poštujući direktore 

obje institucije i poznavajući da su oni predani i vrijedni i da žele svojim radnicima i nama kao 

građanima najbolje ja predlažem zaključak sljedeći: Da se danas ne glasa o poskupljenju i 

nametima. Da gradonačelnik zajedno sa Resornim službama i sa direktorima pokuša naći 

rješenja sa svojim saradnicima da se odustane od ovog poskupljenja. Mislim da bi to bilo za 

sve nas u ovom momentu najrealnije. Tako da ja ću završit svoju diskusiju i zamolit da ovaj 

zaključak, kao što smo donjeli pametan zaključak u amandmanu profesora Kapidžića. Mislim 

da ovdje ima prostora da gradonačelnik sa svojim saradnicima, Resornim službama, našim 

direktorima koji su stvarno za, za, za pohvalu da se nađe rješenje koje neće biti prst u oko 

građanima. Teška su ta poskupljenja. Mi možemo uglavnom svi podnjet koji smo ovdje a boga 

mi nije, nije to za svakog isto. Prema tome, mislim da bi to u ovom momentu bilo najrealnije. 

Pa bi zamolio eto da se o mom zaključku gla-sa. Hvala vam.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Miodrag Tanasilović. Neka se 

pripremi vijećnik Šefik Husić.  

 

MIODRAG TANASILOVIĆ – vijećnik Socijaldemokratske partije  

 

Zahvaljujem dopredsjedavajuća. Srdačan pozdrav za sve prisutne. Evo ja ću nastojat da 

budem što kraći. Dakle, razmatrajući ove dvije odluke koje imamo danas ispred sebe o 

povećanju cijena odvoza i deponovanja komunalnog otpada i povećanja participacije korisnika 

usluga Javne ustanove „Naše dijete“ dakle, apsolutno podržavam obje i smatram da su 

opravdane. ŠTO SE TIČE JAVNO KOMUNALNOG PREDUZEĆA KOMUNALAC želim 

iskazati svoje zadovoljstvo jer sa povećanjem cijene prikupljanja i odvoza komunalnog otpada 

najveći dio od tih sredstava dakle, planiraju koristiti za povećanje plata radnika koji najviše 

vremena provode na terenu tj. na prikupljanju i odvozu komunalnog otpada i radnicima koji su 

zaduženi za košenje trave tj. održavanje čistoće. KADA GOVORIMO EVO O POVEĆANJU 

PARTICIPACIJE KORISNIKA USLUGA JAVNE USTANOVE „NAŠE DIJETE“ takođe 

smatram da je opravdano. Najveći problem kako je evo navedeno, navedeno u njihovom 

obrazloženju jeste povećanje cijena namirnica. Dakle, obzirom da Javna ustanova „Naše dijete“  

podliježe Zakonu o javnim nabavkama dakle, vezane su im ruke kada dobavljači žele da raskinu 

Ugovor o isporuci namirnica zbog poskupljenja i tada su dakle, u velikom roblemu prilikom 

pripreme i isporuke hrane dakle, svojim obdaništima. Ovo povećanje dakle, participacije će 

omogućiti da se prebrode ovi navedeni problemi. I još bi ovaj napomenuo da je sa ovim 

povećanjem participacije cijene usluga dakle, ostaju manje u poređenju sa privatnim 

obdaništima. Obzirom da sam dakle, i sam korisnik usluga ove javne ustanove želim iskazati 
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ogromno zadovoljstvo mog djeteta što pohađa ovu ustanovu a i svoje lično zadovoljstvo. Kao 

vijećnik SDP-a rado ću podržati ove obje odluke. Hvala.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Šefik Husić. Neka se pripremi 

vijećnik Elvir Bijedić.  

 

ŠEFIK HUSIĆ  

 

Evo kolega onaj Tanasilović je uglavnom rekao ovo što sam ja onaj reko u dijelu, htjeo 

reći u dijelu obdaništa i opet kažem evo ovo se pretvorilo, pretvorila se diskusija u, u po mom 

utisku znači, uzimanje nekakvih dnevno političkih poena. Još jednom ću evo zamolit da mi, 

obzirom evo da smo, većina nas je rekla kako će se izjasnit, reću u ime svog Kluba znači, da 

ćemo mi podržat ovu inicijativu pa da idemo na glasanje. Mislim ovo je diskusija koja neće 

imat kraja. 

  

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Replika. Selma Ćatibušić. Kome? Kolegi Šefiku Husiću. Izvolite.  

 

SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

Pa iskreno kolega je već dva tri puta rekao da se diskusija pretvara u neku dnevnu 

politiku. Da mi jesmo ovdje svi na neki način, mislim ne na neki način nego jesmo izabrani 

političari imamo pravo da diskutujemo, al htjela bih samo da kažem da je meni drago da je 

kolega Husić evo treću godinu mandata konačno odlučio da da neku diskusiju kao političar. 

Hvala.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. (ŠEFIK HUSIĆ – Replika.) Vijećnik Šefik Husić. Replika je li? 

Izvolite.  

 

ŠEFIK HUSIĆ  

 

Dobro mislim, ovdje je u ove tri godine sam se tolko gluposti naslušo da me je sramota 

bilo progovorit. Te-ško ovom našem narodu jadnom sa ovakvim političarima. Ovo ovdje je... 

Pola znači svijeta nema pojma o čemu govori, pojma nema o čemu govori uključujući onaj i 

dotičnu kolegicu.  
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ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se Omer Berbić. Replika. Kome? (OMER BERBIĆ – Kolegi Husiću.) 

Izvolite.  

 

OMER BERBIĆ 

 

Pa daje meni ove naobrazbe i škole koje je gospodin Husić imo. Očigledno je doktor za 

sve pa se u sve miješa ko vegeta. Svaka čast. Znači, ako smo došli ovdje jedan dan i zato smo 

plaćeni 700 maraka. Mislim da je paušal i sve ukupno. Jedan dan smo došli i vi želite da ubrzate 

diskusije kako bi otišli kući prije šest možda. To je sramota. I nisu ovdje sve diskusije dnevno 

političke. U svakoj diskusiji je bilo suštine. Ja ni jednu nisam slušo da je neko govorio o cvijeću, 

proljeću itd. I ako se govorilo o cvijeću i proljeću govorilo se o travi koja je do koljena. Tako 

da suština ovdje je svako je imao nešto da kaže, ono što sam ja čuo korektno, konkretno i nema 

potrebe za ovakvim diskusijama. Ako vam se ide kući ustanite, napustite sjednicu, otiđite kući. 

Nas koji smo došli ovdje da progovorimo, da kažemo svoje mišljenje, stav ljudi koje mi 

zastupamo pustite da to naj-ozbiljnije, naj-odgovornije kažemo i da uradimo svoj posao u 

skladu sa onim za što smo mi plaćeni. Hvala ljepo. (SELMA ĆATIBUŠIĆ – Imam repliku 

molim vas?) 

 

NATAŠA PERIĆ 

  

Ne možete. Kome? A Omeru može.   

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Kolega Šefik Husić javio se za repliku je li kome? Omeru Berbiću. 

(ŠEFIK HUSIĆ – Omeru Berbiću.) Izvolite.  

 

ŠEFIK HUSIĆ  

 

Znači, predsjedavajuća samo ovo što je izgovorio treba notirat i mislim da on za ovo 

treba snosit po Poslovniku sankcije onaj, a ovo što kažu ovi belgijski kunići znači, meni je to 

ispod svake časti komentarisat. Hvala.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Moli vas samo da malo stišamo strasti da privodimo kraju. Diskusija je bilo puno i 

konstruktivnih i nemojte molim vas sad pred kraj da dajemo jedni drugima neke kvalifikacije. 

Elvir Bijedić. Izvolite.  

 

ELVIR BIJEDIĆ  

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. (SELMA ĆATIBUŠIĆ – Imam repliku ja.) Sačekajte 

replika Omeru. Replika Omeru. 
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SELMA ĆATIBUŠIĆ  

 

Može i ispravka krivog navoda kolegi Omeru Berbiću koji je rekao da se kolega Šefik 

Husić miješa u sve kao vegeta. (NATAŠA PERIĆ – Nemojte molim vas.) Kolega Šefik se ne 

miješa ni u šta. Presjedio je ovaj svoj mandat i to treba reći jav-no i bez problema. (NATAŠA 

PERIĆ – Nemojte molim vas Selma.) Tako da kad on već priča o nama da mi valjamo gluposti, 

ja bih voljela da makar on valja ne-ke gluposti i drago mi je konačno da čujem neku diskusiju.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Nemojte Selma koristit taj termin molim vas. Ovdje niko...Molim vas nemojte koristit... 

Elvir Bijedić se javio za riječ. 

 

ELVIR BIJEDIĆ 

 

Zahvaljujem predsjedavajuća. JA ĆU SE VRATITI KOMUNALCU ONO ZBOG 

ČEGA SMO OVDJE I NA OVOJ TAČKI DNEVNOG REDA. Dakle, ono što sam naglašavao 

tokom svih sastanaka koje smo imali kao vijećnici i kao Klub SDP-a sa Komunalcem i sa 

direktorom jeste insistirao sam upravo na toj jednoj maksimalno vrijednosti cijeni rada dakle, 

Komunalca, radnika Komunalca koji su direktni izvršioci poslova, teških fizičkih radova dakle, 

bez obzira na vremenske uslove koje imaju. Dakle, i na minusima pri čišćenju snijega, na 

ekstremnim vrućinama i odvozu i deponovanju smeća. Dakle, mi ovdje uz puni respekt dakle, 

prethodnih diskusija nemamo jednostavno zbog tih ljudi pravo da povućemo odluku i da danas 

ne donesemo odluku o povećanju cijena naknada odvoza smeća obzirom da nas...Ljudi ovo 

očekuju od nas u smislu dakle, poboljšanja svog životnog standarda. Nedopustivo je dakle, da 

mi te ljude u Komunalcu koji, opet ponavljam po ko zna koji put, teške fizičke poslove rade da 

ih ostavimo na nekakvom egzistencijalnom minimumu. Očekuju od nas povećanje cijena da 

bi...A imamo obećanje direktora. Potpuno sam saglasan. Kolega Kapidžić je tražio detalje i 

neka to direktor izloži, ali u prethodnim, na prethodnim sastancima smo imali obećanje od 

direktora da će značajan dio tih sredstava po mojoj nekoj računici nekih 80% ići...Govorim o 

povećanju. Da će 80% prikupljenih tih sredstava od povećanja cijena usluga ići na plate ostalo 

dakle, na servisiranje usluga, mehanizacije, gorivo, mazivo, održavanje deponije itd. Dakle, 

potpuno je razumljivo dakle, trebamo razumijeti situaciju i pogona Desetine dakle, i recikliranje 

otpada, sve to košta i ova cijena koja je dakle, izborena nakon ko zna koliko sastanaka, u 

konačnici ja je smatram opravdanom i mislim da danas tu odluku trebamo...Jeste vrlo je teško 

i ja se po prvi put evo u drugom mandatu susrećem sa nekom od cijena, od poskupljenja neka 

od cijena usluga i jeste nepopularno i vrlo je teško. Svi smo i korisnici takvih usluga i mi svi 

plaćamo, ali neke stvari jednostavno, teške odluke moramo donositi. Dakle, sigurno da ću 

podržati ovakvu jednu odluku. ŠTO SE TIČE JAVNE USTANOVE „NAŠE DIJETE“ imali 

smo priliku da čujemo direktoricu i danas a i u prethodnim, opet ponavljam nizom sastanaka 

koje smo imali s njom dakle, svima nam  je jasno i kad ovdje svako od nas  sa svojom 

porodicom, kako to izgleda i koliko je to divljanje cijena koji oni jednostavno ne mogu da prate 

sa postojećim cijenama. Ono što želim da naglasim, a vidio sam da je ovdje u diskusijama 

provejavalo da Grad Tuzla treba da...Grad Tuzla izdvaja preko 2 miliona godišnje za Javnu 

ustanovu „Naše dijete“. Dakle, to su stvari koje moramo znati. Ovo su...Direktorica je u 

izlaganju svom rekla, ovo je poskupljenje participacije. Dakle, roditelji participiraju u cijeni 

usluge obdaništa. Znači, realna cijena je mnogo veća i Grad to u značajnoj mjeri kažem već 

izdvaja. Preko 2 miliona. Poredit Tuzlu sa Banja Lukom kojoj je budžet preko 180 miliona 

maraka...Mi smo evo sad raspravljali o rebalansu. Vidjeli ste koliki je, a zbog čega je ta razlika 

to je sad opet drugi par rukava u koji ne bi trebalo ulazit, danas je prosto nemoguće. Dakle, 
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želim da naglasim da Grad i te kako ima sluha kroz izdvajanja koja sam pomenuo i da i ovu 

cijenu, obzirom na divljanje cijena na tržištu za nabavku svih tih namirnica koje su potrebne za 

cjelodnevni boravak oni...Ja sam stalno to potenciro i zaista im odajem veliki respekt. Dakle, 

djeca jedu namirnice i roditelji imaju pregled na internet stranici. Sad zamislite kako im je teško 

napraviti, sad napraviti internet stranicu i pregled namirnica u nekoj perspektivi kad ne znaju 

šta sutra uopšte mogu ponuditi djeci. Dakle, mislim ovo smatram vrlo opravdanim i dajem i u 

ovom slučaju punu svoju podršku kad je u pitanju poskupljenje participacije. Hvala.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Kolega Rifatbegoviću replika kome? (Elviru.) Izvolite.  

 

ZIJAH RIFATBEGOVIĆ  

 

Pa vidite nije, nije uopšte sporno da treba donosit teške odluke, ali treba donosit uz teške 

odluke i razumne odluke. Ovdje vidimo podjeljenost. Znaači, ja nisam učestvovao u tim 

Kolegijima gdje ste vi donosili te odluke i tako je kako je. Ali ipak postoji jedna ozbiljna 

podjeljenost. Mislim da 15-20 dana do sljedećeg Vijeća neće značajnije uticat a da se preispitaju 

mogućnosti da li postoji tu prostora u poslovanju da se stvari unaprijede. Sad nas ubjeđivat 

ovdje u neke stvari mislim da nema, nema potrebe za tim. Pa svi znamo. Živimo svi. Znamo 

pošto je i hljeb i mljeko nije to...Imamo manje više svi obaveza prema prema je li mlađoj 

populaciji i oko škole i oko svega. Znači, mislim da je to gubitak vremena sad nas ubjeđivat u 

to da li to treba ili ne treba, ali je stvar ovdje da se vidi da li postoji prostora Elvire da se u 

poslovanju stvari unaprijede. Da li postoji ikakva alternativa ovom poskupljenju? Iz diskusija 

sam stekao dojam da postoji ozbiljna podjeljenost znači, onih koji su učestvovali u izradi svega 

ovog.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Aleksandar Vujadinović.  

 

ALEKSANDAR VUJADINOVIĆ – vijećnik Socijaldemokrata BiH 

 

Pa hvala. Slušajući sve diskutante rekao bih da su svi u pravu, svako na svoj način. 

Svako iz svog ugla je gledao na stvari i mnoge stvari je rekao onakve kakve jesu i Alen i Senad 

i Esana i Zijo, tako da jednostavno teško je naći neko kompromisno rješenje. Međutim, meni 

su pred očima znači, u stvari praktično kad razmišljam ti radnici koji su tamo zaposleni sa tim 

toliko minimalnim znači, cijenama da je to za nevjerovat uopšte kako ti ljudi mogu da 

funkcionišu ako je, pogotovo ukoliko se ujedine oni koji vode je li neko porodicu i jedini izvor 

prihoda u toj porodici, a nije vjerovatno ovaj jedan takav slučaj. S druge strane Javna ustanova 

„Naše dijete“. Evo kod mene dijete ide u privatnu pa su tamo isto poskupljenja koja su enormna 

gdje su nam obrazložili znači, praktično sa svim cijenama koje jesu znači, sa nabavkom hrane 

i svime ostalim. To se onda na tom sastanku učini sve logično tako da ovo povećanje je ne-

minovno bilo i samo je pitanje trenutka kada će se desiti. Nepopularno jeste ali ne vidim drugi 

način ukoliko se ne iznađe nekakva mogućnost u nekoj alternativnoj pomoći iz budžeta ili na 

neki drugi način. Hvala.  
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ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se.  

Zaključujem diskusiju vijećnika. Drugi krug? Do-bro. Omer Berbić. Drugi krug. 

Izvolite. Samo malo Omere. Medina znači prvi put se javljate? (Jeste.) Medina. Medina izvolite. 

Neka se pripremi vijećnik Nusret Muminović.  

 

MEDINA LOLIĆ – samostalni vijećnik  

 

Prije svega bih da pozdravim sve prisutne ovdje i željela bih da se osvrnem na izlaganje 

kolege Mirela kada govori o ne pokošenoj travi, o ne pokošenim dvorištima. Znate uzrok tome 

su nesvjesni građani našega grada koji nemaju nemaju razvijenu svijest o zaštiti životne okoline. 

Jer vjerujte, evo ja se nalazim...Glavni sam očevidac, odnosno tu sam preko puta komunalnog 

gdje svako jutro kada dođu u 7 sati na svoje radno mjesto dok očiste smeće koje su ljudi pored 

kontejnera ostavili, koje su pobacali po našem gradu, po našim parkovima oni tu izgube 

vremena tri sata. Što bi naravno mogli upotrijebit da pokose ta nepokošena igrališta ili šta već, 

zelene površine. Mislim da jako puno rade, a da je sve naravno do naših građana. I mislim 

naravno da ovo povećanje i treba da bude. Trebalo je i davno da bude. Htjela bih još da kažem. 

Naravno jesam za povećanje komunalija, ali mislim da bi to možda trebalo manje procentualno 

biti. Umjesto tih 37% da ide 20% jer znamo da su enormna poskupljenja osnovnih životnih 

namirnica gdje naši građani obični ne mogu da sastave kraj s krajem. Znači, da bi to bilo dobro 

da je se išlo na tih nekih 20 da ne bude sve na štetu običnih građana. I htjela sam još da kažem 

i da zamolim da bi bilo ljudski da se uklone oni kontejneri koji se nalazi do samog 

Memorijalnog centra „Kapija“koji užasno smrde. Komunalci stalno čiste ali nije do njih 

vjerujte. Rekla sam šta je uzrok svemu tome. Nesavjesni građani. Eh hvala. A još bi htjela samo 

da kažem o Odluku o davanju saglasnosti za poskupljenje obdaništa „Naše dijete“. Mislim da 

je opravdana i mi svakako znamo da danas cijena jednog običnog pilećeg batka iznosi 6 maraka, 

a da je do skoro bilo 3 marke. Tu djecu...Znamo da koriste menze i da se hrane dva do tri puta 

dnevno, to je sasvim opravdana cijena i naravno roditelji koji dovode djecu u obdanište oni su 

zaposleni čim dovode djecu. Nezaposlen roditelj ne vjerujem da će dovesti svoje dijete, tako da 

potpuno opravdavam to poskupljenje. Hvala.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Replika. Mirel Mišković kome? Medini Lolić. Izvolite.  

 

MIREL MIŠKOVIĆ  

 

Slažem se sa kolegicom. Građani su krivi što je trava do koljena i treba ih po džepu. 

Treba ih kaznit. Slažem se u potpunosti sa kolegicom.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Medina Lolić. Replika. Kome?  
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MEDINA LOLIĆ 

 

Replika Mirelu. Mislim da ste pogrešno me razumjeli. Ja kažem da nesvjesni građani 

oduzimaju vrijeme koje je potrebno u stvari da se odradi onaj posao koji je u nadležnosti 

komunalnog svojim nesvjesnim ponašanjem i mogu slobodno reći bezobrazno.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Sljedeći za riječ se javio vijećnik Nusret Muminović.  

 

NUSRET MUMINOVIĆ – samostalni vijećnik 

 

Hvala dopredsjedavajuća. Konačno ste me vidjeli. Odluka o poskupljenju je krajnje 

nepopularna i svi moramo biti svjesni težine same te odluke. Možda naj-bolje razmišljanje il 

ono, onaj dio o čemu ja razmišljam je gospodin Aleksandar, kolega vijećnik Aleksandar 

Vujadinović iznjeo jer pazite, ovdje ne povećanjem cijena ili ne donošenjem ovakve odluke i 

me-ni su pred očima ti ljudi koji rade za ovakve plate. Svi smo mi toga svjesni i ovdje u 

kontekstu ovih nepopularnih povećanja a za koji ću odmah da kažem da će Klub samostalnih 

vijećnika u potpunosti podržati. Ja predlažem jedan zaključak. Zaključak bi trebao da bude 

formiran na sljedeći način: Da direktor i menadžment Javnog preduzeća Komunalno i kao i 

menadžment Javne ustanove „Naše dijete“ kvartalno nam dostavljaju izvještaje ova povećanja 

u kojoj mjeri i na koji način su popravili status radnika. U kojoj mjeri i na koji način je to došlo 

do hajd da kažem lakšeg, jednostavnijeg i funkcionalnijeg tog rada i jedne i druge ustanove, 

kao i da i kroz to vrijeme mi sagledamo postoje li još kakve mogućnosti da mi možemo olakšati 

i poboljšati rad pomenutih preduzeća. Hvala.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Obzirom da smo iscrpili prvi krug. Omer Berbić. Izvolite.                            

 

OMER BERBIĆ 

 

Hvala ljepo. Evo nisam se stigao javiti oko povećanja za „Neše dijete“. Neki dan smo 

radili neke materijale matematike i uspostavi se da po našem proračunu, sad koliko je on tačan 

il nije uradili smo ga na onako jedan ne profesionalan način moram reći i uspostavi se da, da 

ljudi u „Naše dijete“ čuvaju ne znam po sa-tu po djetetu za nula devedeset maraka. Ovako je 

neka cifra cifra koja ni malo nije, ni malo nije objektivna da vam neko može čuvat dijete, dat 

mu obroke i da to dijete bude zadovoljno, sretno a da roditelji budu, da roditelji budu zadovoljni. 

Nije relano. Objektivno nije realno. Ali se moglo ovakva jedna vrsta odluke mogla se na neki 

drugi način napraviti a ne da ide enorman skok i da se odma puni skok osjeti na novčanicima 

roditelja. Ovdje mi samo moramo stvari drugačije posmatrat jer ovo je kao grom iz vedra neba 

ovo poskupljenje, iako smo svi znali da ima poskupljenja ali ovo se počelo pričat rije 10-15 

dana i dolazi sad do, do faktičkog izvršenja. Moglo se napraviti da, evo imamo suficit u budžetu 

da se jedan dio subvencionira pa da se roditeljima kroz iduću godinu dana objašnjava zbog čega 

je to tako, a ne da im odma ide još 500, 600, 700 maraka godišnje iz džepa na ovakav, na ovakvu 

jednu vrstu poskupljenja koje je opravdano. Moram reć opravdano jer za hranu je. Cijene su 
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stvarno otišle gore ne može to niko reći ali se moglo pola ovog povećanja i subvencionirati 

barem prvu godinu dana, a da iduću godinu roditelji dobiju punu, punu vrstu povećanja. Zašto 

ovo govorim? Ovo govorim zato što mi sve radimo preko koljena i ovo povećanje oko 

komunalca gdje ide ne znam 35%, 30% to se sve moglo raditi na godišnjem nivou i da se to i 

ne osjeti. Moglo se to raditi, usaglašavati se sa inflacijom koja je 8,9,10, 12% i kada 

usaglašavate sa inflacijom imate apsolutno ekonomski opravdane argumente da to radite al ne 

ovako kao grom iz vedra neba. Iz tog razloga ja bi volio da mi ovdje damo jedan zaključak pa 

barem eto koliko toliko da probamo ublažiti, odnosno ljudima objasnit zbog čega je to jer ne 

prati, ne prate ljudi Vijeće. Jednostavno veliki broj ljudi nema ni vremena, ni želje, ni volje da 

zna svu argumentaciju koju smo mi ovdje iznjeli. Naravno novinari mogu prenjet samo 

određeni broj informacija, ne mogu prenjet sve ko je šta rekao i tu onda dolazi do možda i 

pogrešne interpretacije pa bi ja evo volio jedan zaključak: Da menadžment Javne ustanove 

„Naše dijete“ napravi radne grupe sa roditeljima il napravi neku vrstu sastanka sa roditeljima 

djece kako bi im se objasnilo zbog čega je tačno povećanje, kako je došlo do povećanja, koliko 

su skočile cijene, koliko smo mi sada rentabilni il nismo rentabilni, odnosno oni jesu rentabilni, 

nisu rentabilni kako bi ljudi u potpunosti shvatili zbog čega dolazi do ovog povećanja da ne bi 

došlo do neke pogrešne interpretacije ovog, ovog samog povećanja. Evo to je jedna korektna 

možda mjera koju bi mi mogli izglasati ovdje i da se, da ne dođemo mi u situaciju da se moramo 

pravdat za nešto za šta nismo digli ruke il niste digli ruke zavisno od toga naravno kako ja 

glasam. Ovo je prijedlog zaključka naravno. Iz tog razloga mislim da je jako bitno da, da se 

ljudima tačno poentira zbog čega dolazi do ovog povećanja. I na kraju želim samo da kažem. 

Primjetio sam da, da su tu ljudi iz Sindikata komunalca pa evo možda bi bilo interesantno da 

nam se oni prije samog glasanja obrate ukoliko je to po Poslovniku moguće ovaj ja sam...Mislim 

da, da, da bi oni imali šta da kažu oko plata, povećanja itd. (NATAŠA PERIĆ – Oni su trebali 

na početku da se obrate.) Evo to samo ja reko. (NATAŠA PERIĆ - Oni su se ovdje prijavili 

samo kao gosti.) Ništa. To je to. Ja sam završio. Hvala ljepo.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Hvala. Sljedeća za riječ se javila vijećnica Esana Kavazbašić Huskanović.  

 

ESANA KAVAZBAŠIĆ HUSKANOVIĆ 

 

Ja ću kratko. Ovaj mene interesuje samo još jedna stvar srednja stručna sprema. 

Vrijednost satnice srednje stručne spreme u administraciji, neko radi na šalteru, nekoga ko radi 

u centru za kulturu, neko ko radi u saobraćajcu zašto je toliko njihova vrijednost satnice veća 

nego satnice osobe sa srednjom stručnom spremom u Komunalcu? Svi su oni javna preduzeća. 

Zašto je tolika razlika? Jer srednja stručna sprema je srednja stručna sprema. Ti samo možeš 

dobiti kojeficijent već na osnovu težine posla koji obavljaš. Meni bi logičnije bilo da radni-ci 

zaposleni sa srednjom stručnom spremom u Komunalcu imaju najveće plate u odnosnu na 

ostale radnike u drugim institucijama koje se nalaze pod okvirom Grada Tuzle. E to bi volila 

da mi neko objasni.  

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. 
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Zaključujem diskusiju vijećnika i pozivam direktora Komunalca i direktoricu Javne 

ustanove „Naše dijete“ da odgovore na pitanja proistekla iz diskusija prije glasanja. 

 

ADMIR BEĆIROVIĆ – direktor JKP „Komunalac“ Tuzla 

 

Evo zahvaljujem...Zahvaljujem se svim vijećnicima koji su danas diskutovali i evo ja 

ću se potrudit da što kraće odgovorim na postavljena pitanja. Mi smo u elaboratu iscrpno naveli 

većinu podataka sa kojima, koji nas u stvari, koji pokazuju sa, u kakvoj se situaciji trenutno 

preduzeće nalazi. Meni je drago da uprava i radnici ni-su ti koji su prouzrokovali ovakvo stanje, 

obzirom da su svi spoljni faktori tolko uticali da je jednostavno nemoguće bilo ovaj sve to 

isposlovati. Mi smo samo u prošloj godini imali nekih do 800 hiljada više troška i velike su da 

kažem veliki su udari, iznenađujući udari bili kad su određeni elegenti u pitanju. Što se tiče 

ovog što je vijećnik Kapidžić govorio mi planiramo da li kroz kredit ili kroz neka druga, neki 

drugi način izvora finansiranja obezbjedit da kažem opremu, obzirom da mi nećemo imat, imat  

mogućnost da za tako kratko vrijeme akumuliramo ovaj određenu dobit i da možemo kupit 

vozila. Jedan kamion nov je 240, 250 do 300 hiljada, a ovaj za svako ozbiljnije, za svaku 

ozbiljniju nabavku opreme je potreban nekakav dugoročniji, dugoročniji kredit. Mi nećemo, mi 

nećemo tražit garanciju Vijeća obzirom da to neće biti velik, velik kredit. Druga stvar. Osim 

kamiona nabavljaju se i kontejneri, nabavljaju se i kosilice. Teško je sad tačno i precizno reć sa 

kolko ćemo mi opreme raspolagat obzirom da u zavisnosti od tržišnih cijena i procedure 

nabavke, al naravno da se slažem i da izvijestimo i Vijeće oko svih tih naših aktivnosti. Mi smo 

posljednji novi kamion nabavili 2010. godine iz kredita Svjetske banke i od tad pa do sad smo 

nabavljali uglavnom polovne kamione 50, 70 hiljada. Prošle godine smo nabavili kamion koji 

je star dvijehiljadedvanesto godište i njega smo platili nekih osamdesetak hiljada maraka, tako 

da uglavnom je to polovna oprema bila. Ovdje moram reći da mi danas smo izašli sa 

prijedlogom za cijenu usluga prikupljanja transporta i deponovanja komunalnog otpada, a ne 

za zelene površine, higijenu grada i zimsku službu. Mi imamo ugovor sa Gradom i prema planu 

i programu radimo te aktivnosti. Ja moram reći evo ovdje smo i naveli da će plate, sa najnižim 

platama radnicima će biti povećano do, do trideset i dva posto i naravno da, da, mi smo i naveli 

ovdje do 15% sa VSS-om. Međutim, to je ovaj da kažem visok procenat i naravno da mi nećemo 

ovaj i kad bi htjeli mogli to ispoštovat, a u svakom slučaju u ovoj prvoj da kažem fazi ono što 

mi je najvažnije, a to je da zaposlenicima koji rade u odvozu, koji rade u parkovima našim, ovaj 

vrijednim vozačima ovaj koji rade u teškim uslovima, stresnim uslovima ovaj povećamo platu. 

Takođe mi ovaj na broj od 200, od 320 zaposlenika imamo nekih 28 do 30 ljudi sa visokom 

stručnom spremom. Teško je naći dobrog i vrijedng radnika, teško je naći i vrijednog vozača 

međutim, teško je naći i dobrog pravnika, dobrog ekonomistu i inžinjera, tako da mi smo tu 

malo da kažem u u težoj situacji da primjenjujemo nove tehnologije i da nekako širimo ovaj 

posao. Ja vas uvjeravam da smo mi daleko dobro ako ne i najbolje pozicionirani kad je ova 

usluga u Bosni i Hercegovini jer obilazimo i i druga preduzeća. Sa ovim projektima preko 

granične saradnje, sa ovim projektima primarne selekcije otpada daleko smo otišli i samo za 

vašu informaciju mi smo od 2010-te pa, odnosno zadnjih 10 godina napisali u vrijednosti 5 

miliona para od vrijednosti projekata i već smo radili tri-četri projekta preko, preko granične 

saradnje. Međutim pravila se danas mijenjaju. Vi da bi učestvovali u novom projektu morate 

imat 80% od svojih sredstava. Ako su to stotine hiljada ili milionski iznosi preduzeće ne može 

obezbjediti tolka sredstva, završit projekat i onda povuć nazad. Što se tiče ovog odnosa sa 

sindikatom i sa platama. Mi smo uradili Pravilnik o platama i naravno da ćemo ako prođe ova 

odluka odma ponovo sjest i napravit dinamiku isplate tih plata u zavisnosti od prihoda, obzirom 

da imamo 85% naplativost, tako da ne možemo ni očekivat da kažemo ovaj naš predviđeni puni, 

puni iznos. Što se tiče ovih parametara koje smo mi određivali za korekciju cijena. Pazite, mi, 

mi kad sam razgovaramo nama je i 100% malo. Međutim, evo opet smo išli na neki način sa 
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nekom prihvatljivom cijenom da ide po članu marka i po računu za deponovanje.Uvažili smo 

ovaj prijedlog gospodina Kapidžića i SDP-a da se ovaj smanji ta cijena za deponovanje.  I 

takođe se slažem da bi trebalo svake godine ili svake dvije godine ovaj na neki način izvršit se 

nekakva inventura ili snimit stanje jer se parametri i tržišta stalno mijenja i vama se uvijek...To 

su uvijek nepredvidive stvari. Što se tiče individualnih stambenih objekata mi imamo evo naveli 

smo ovdje nekoliko kategorija. Nama je uglavnom prosjek nekih 100 do 150 kvadrata. I kod 

prvog određivanja cijena kada smo 2010-te to, trineste radili bilo je prijedloga da se za 

individualne stambene objekte odredi kvadratura a ne broj, broj članova i tako da vi u 

individualnom stambenom objektu u kući možete imat dva, tri, pet il 10 ljudi. Al isto tako smo 

omogućili da onaj ko živi sam u 150-200 ili 300 kvadrata može mu se obračunavati kao, kao 

jedan član. Građani koji primaju socijalnu pomoć sa Centra za socijalni rad kada donesu 

potvrdu mi ih oslobodimo. U zajedničkom stanovanju maksimalno do 4 da kažem člana se 

fakturiše a posle ko ima pet ili šest to ne fakturišemo tako da u svakom slučaju su ove da kažem 

stvari. Mi, mi smo...Imamo da kažem vozila rekao sam stara po, po 17, 18 godina i jednostavno 

zbog povećanja obima posla troše se i rezervni dijelovi osim što su sami poskupili i broj kvarova 

se da kažem povećava. Mi moramo malo povest da kažem računa i o bezbjednosti naših 

zaposlenika. Onda imate raznih nameta od elaborata o procjeni rizika koji je 15 il 20 hiljada. 

Imate ove da kažem projekte koje i projektna dokumentacija koja ide za deponiju. Pa onda 

nameti za kamere, za održavanje, za razne inspekcijske naloge, tako da jednostavno smo došli 

u situaciju da moramo na neki način da ni-je, da mi fakturišemo po prosjeku kako to fakturišu 

u drugim opštinama nama ne bi ni trebalo povećanje znači, Srebrenik je prosjek po domaćinstvu 

12 maraka, tako da u svakom slučaju onda to ne bi, ne bi se ni, ni dešavalo. A isto tako se 

slažem da se svake godine ili svake dvije godine analizira pa nek ide 2%, 3% marka, po marke, 

pola marke i nebitno jesam za da se dostavi informacija Vijeću. Ali isto tako nemoguće je 

procije-nit u marku kolko će koji radnik imat platu u kad, u zavisnosti znači od prihoda i 

međusobnog dogovora između sindikata i uprave. I ja vam moram reći da u ovom trenutku 

sindikat zajedno sa upravom je jedinstven i ja bi vas zamolio da malo da kažem da podržite ovu 

odluku, a u svakom slučaju ćemo se potrudit da naša usluga bude još bolja i još kvalitetnija. I 

na kraju samo da vam kažem da smo mi došli u situaciju da određene reone koje kupimo jednom 

dne-vno sad kupimo dvaput, a faktura ide ovaj ne ide nikome. Tako da isto vas pozivam kad 

budete raspoloženi da posjetite preduzeće, da obiđemo deponiju i da na neki način još steknete 

bolju sliku o našem preduzeću. Hvala. (vijećnik Alen Kapidžić govori bez uključenog 

mikrofona op.a.) Molim? (vijećnik Alen Kapidžić govori bez uključenog mikrofona op.a.) 

Pazite mi smo postojeći...(NATAŠA PERIĆ – Nemojte se dobaciv. Diskusija je zaključena.) 

Samo malo. Mi smo postojeći kredit Svjetske banke od 440 hiljada bili prikazali i mi ga 

vraćamo iz svojih sredstava, ali dal ga vraćali od sredstava građana ili ga vraćali mi nama je 

bitno da nam ta nova sredstva koja dođu budu na raspolaganju. Jer mi taj kredit, dal se on zove 

kredit, dal se zove projekat, dal se zove nešto mi ne možemo kupit, Alene ne možemo kupit ako 

ne dignemo to je vjerovatno...Desit će se vjerovatno da je to neki anuitet godišnji koji će bit u 

iznosu za to što se ka vraćanje, al ga moramo knjigovodstveno moram ga iskazat ne mogu 

ovaj...(vijećnik Alen Kapidžić govori bez uključenog mikrofona op.a.) Jel ovaj novi kredit 

nema (NATAŠA PERIĆ – Nemojte. Nema diskusije.) kredit Svjetske banke sad nema veze 

sa...(vijećnik Alen Kapidžić govori bez uključenog mikrofona op.a.) (NATAŠA PERIĆ – Znam 

al ne može.) (vijećnik Alen Kapidžić govori bez uključenog mikrofona op.a.) Tako je. (vijećnik 

Alen Kapidžić govori bez uključenog mikrofona op.a.) Evo ovako. Mi ćemo znači, od tih 

sredstava ono što nam je prioritetno to su nam vozila za prikupljanje,  transport i deponovanje 

komunalnog otpada prvenstveno. Drugo. Mi imamo pored toga, redovno nabavljamo 

kontejnere, nabavljamo opremu za parkove, za higijenu, trebat će nam i određen broj vozila 

kad, kad su cisterne u pitanju. Što se tiče zimske opreme tu civilna zaštita je što se kaže na 

zadatku, oni nam pomažu kroz opremu. Uglavnom su to vozila za prikupljanje i transport i 
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deponovanje komunalnog otpada kako bi smanjili troškove rezervnih dijelova, poboljšali 

kvalitet i smanjili taj pritisak na radionicu, jer jednostavno to je ljudi rudarski, rudarski poso a 

taj kredit mi ga možemo i i napisat i nekako drugčije al su to, to je zaduženje koje ćemo mi 

morat ostvarit. Mi smo prije korone imali jednu filozofiju. 600 hiljada maraka dignemo, kupimo 

polovne opreme i na kraju se posle tri godine prođe taj kredit. Nama ostane oprema stara ne 

znam ni ja pet, šest, sedam, deset godina, jer nismo trenutno ni u mogućnosti...Zadnji kamion 

2010-te je kupljen ovaj nov, al kakvi su uslovi kad vi kao direktor razmišljate da li je bolje da 

kupite četri polovna kamiona od 100 hiljada ili jedan kamion 350 ili 250 hiljada, onda se radije 

odlučujemo za ovu situaciju. Al evo mislim da je...Sam odgovorio.                

 

ANA PEJIĆ  - zamjenik predsjedavajućeg   

                         Gradskog vijeća Tuzla 

                        - vijećnik Socijaldemokratske partije 

 

Zahvaljujem se. Zamolit ću samo direktoricu Javne ustanove „Naše dijete“ da odgovori 

na pitanja. 

 

SANJA KARIĆ – direktorica JU „Naše dijete“ Tuzla 

 

 Evo pozdrav još jednom. Što se tiče parametara koje smo upotrijebili kako bismo evo 

došli do matematike koju smo izložili ovdje danas i zbog koje tražimo ovoliko povećanje 

prilikom izrade finansijskog plana koju radimo svake godine, a kojoj pristupamo vrlo temeljito, 

vrlo precizno i posvetimo joj se maksimalno u skladu sa zakonskim propisima. Dakle, imamo 

suočenje prihoda i rashoda na osnovu kojih možemo planirati u konačnici taj finansijski plan 

finansijski plan koji se kod nas sastoji iz vlastitih sredstava i sredstava iz budžeta. Tada znači 

moramo isplanirati prihode koji će odgovarati našim rashodima. Da bi rashodi u konačnici bili 

onoliki koliki su nam potrebni mi taj finansijski plan moramo suočiti i sa planom javnih nabavki 

s obzirom da u skladu sa Zakonom o javnim nabavkama mi ne možemo pokrenuti niti jedan 

postupak ukoliko nemamo sredstva predviđena za to a koja su osigurana u budžetu, odnosno u 

finansijskom planu. Kada smo uradili potpunu kalkulaciju i naravno pristupili tome na način 

kako to zakon od nas zahtjeva mi smo došli do brojke do koje smo i došli, minimalnom iznosu 

koji nam je potreban da zadovoljimo finansijski plan i plan javnih nabavki dakle, da možemo 

nabaviti sve ono što nam je potrebno uz još jednu dodatnu napomenu gdje nam je još i fa-lilo 

sredstava a koje su nam i namirene evo upravo ovim rebalansom sad, danas o kojem ste vi 

raspravljali u iznosu od 50 hiljada KM da bismo zadovoljili tekuće poslovanje. Dakle, kad 

govorimo o svemu ovome mi govorimo o zadovoljavanju tekućeg poslovanja, tekućih plata 

postojećih uz naravno sve ove nabavke koje trebamo da zadovoljimo i da provedemo u skladu 

sa zakonskim propisima, a bez ikakvog povećanja plata, bez ikakvog povećanja broja radnika 

znači, apsolutno da ostanemo na onom nivou na kojem jesmo u datom trenutku. Također ja se 

nekako...Nismo se, nismo radili referisanje na druge vrtiće u našoj analizi, u našem izlaganju 

jer smo se fokusirali isključivo na nas, isključivo na naše poslovanje, naše potrebe, prihode i 

rashode ovo o čemu sam govorila. Međutim, moram spomenuti da evo smo mi možda jedini 

jav-ni vrtić koji nije došao do poskupljenja. Evo ovo je sad o čemu mi govorimo. Devet je 

javnih vrtića na nivou Kantona koji su već jednom ili više puta radili povećanje iznosa 

participacije gdje smo mi možda i jeftinije...Evo u Živnicama npr. je 220 maraka participacija 

doseže i do tog iznosa i mnogi razmišljaju i da-lje da idu u ta poskupljenja, ali o tome se zaista 

evo i ne govori i o tome i ne znate i to nije imalo medijski prostor, a o privatnim vrtićima zaista 

ne bi ni, ni govorila, tako da je to jedan sasvim poseban segment. Ali evo zaista uz sve ove 

parametre koje imamo ovo poskupljenje je bilo mini-malno da zadovoljimo tekuće poslovanje. 

(NATAŠA PERIĆ – U redu. Dobro. To je. Hvala Sanja. Hvala.) Evo to je to.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Prije glasanja pauza 15 minuta. 

  

Zamolit ću samo većinu da se sastane. (Pauza.) 

 

Pozivam vijećnike da zauzmu svoja mjesta. 

 

Pristupamo glasanju. 

 

Obzirom da je vijećnik Zijah Rifatbegović predložio. Obzirom da je...Prije nego 

krenemo na glasanje vijećnik Zijah Rifatbegović je predložio zaključak: Gradsko vijeće traži 

od menadžmenta Javno komunalno preduzeće „Komunalac“ Tuzla i Javna ustanova za 

predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla da kvartalno dostavljaju...Ma koji je sad? 

(SLAĐANA KRAJINA – Pa prethodni.) Aha. Pardon.  

– Gradsko vijeće se na današnjoj 27. redovnoj sjednici Gradskog vijeća ne-će 

izjašnjavati o poskupljenju usluga Javno komunalno preduzeće „Komunalac“ Tuzla i Javna 

ustanova za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ nego traži od gradonačelnika Grada 

Tuzle da se u saradnji sa menadžmentom Javno komunalno preduzeće „Komunalac“ Tuzla i 

Javna ustanova za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ pokuša iznači drugo 

prihvatljivo i zadovoljavajuće rješenje za nesmetan nastavak obavljanja molim vas tišina 

djelatnosti, a da se ne povećavaju cijene usluga odnosno participacije.  

Ovo je važno jer kako budemo sad glasali onda prelazimo na glasanje za odluku. 

Hoćemo? Glasanje je okončano. De molim vas malo se skoncentrišite.  

Znači, pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu,  

8 vijećnika je glasalo za, 8 je bilo protiv i 14 suzdržanih. 

 

Sada prelazimo na glasanje za ove dvije odluke. Znači, pod a) 

Pozivam vijećnike da se izjasne o prijed...Molim? Recite. 

 

OMER BERBIĆ  

 

Samo sekundu. Ja bih volio za zapisnik. Ukoliko smo napravili sad ovaj presedan da se 

o jednom zaključku glasalo koji bi mogao da odgodi...(NATAŠA PERIĆ – Nije presedan. Sad 

će vam objasnit.) Samo da nam objasnite pošto do sada nije, mi nismo imali mogućnost da ovo, 

ovo, ovo radimo. (NATAŠA PERIĆ – Jeste bilo. Jeste. Dobro niste možda vi bili al u ovom 

mandatu al jest bilo. Objasnit će sekretar.) Okej. Samo da mi objasnite. (NATAŠA PERIĆ – 

Može, može. Nije presedan, nije.) I ja slažem se sa zaključkom, ali samo da ovo znam šta je u 

pitanju.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vas malo tišine. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Hoću naravno. Mi smo imali ovakve situacije u praksi znači, da se traži zaključkom da 

se ili odloži za narednu sjednicu ili da se neka tačka skine sa dnevnog reda i onda se uvijek 

glasalo o tom zaključku jel o tome da li će taj zaključak dobit većinu il ne zavisilo je dal će se 
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preć na na izjašnjavanje o odlukama. (NATAŠA PERIĆ – Pa da. Eto to je objašnjenje.) Znači, 

imali smo. Imali smo.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Ništa. Stavljam na izjašnjavanje prijedlog Odluke o davanju prethodne saglasnosti na 

odluku o utvrđivanju cijena odvoza i deponovanja komunalnog otpada na području grada Tuzla. 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA 

ODLUKU O UTVRĐIVANJU CIJENA ODVOZA I DEPONOVANJA KOMUNALNOG 

OTPADA NA PODRUČJU GRADA usvojena sa,  

19 glasova za, 6 je bilo protiv i 5 suzdržanih.  

 

Prelazimo na drugu odluku to je Odluka o davanju prethodne saglasnosti na odluku 

Javne ustanove za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla o visini participacije 

korisnika usluga sa kriterijima za umanjenje. Molim vijećnike da se izjasne. Omere molim te. 

Glasanje je okončano.  

Konstatujem da je ODLUKA O DAVANJU PRETHODNE SAGLASNOSTI NA 

ODLUKU JAVNE USTANOVE ZA PREDŠKOLSKI ODGOJ I OBRAZOVANJE „NAŠE 

DIJETE“ TUZLA O VISINI PARTICIPACIJE usvojena sa,  

23 glasa za, 5 je protiv i 1 suzdržan.  

 

Molim sekretara da pročita zaključke.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Prvi prijedlog zaključka:  

- S obzirom na činjenicu da neka od javnih preduzeća i javnih ustanova čiji je osnivač 

Grad Tuzla duži vremenski  period nisu korigovali cijenu usluga iako je postojala realna potreba 

usljed negativnih tržišnih uticaja, sugeriše se istim da, u okviru godišnjeg izvještaja o radu i 

poslovanju, analiziraju kretanje troškova i uticaja istih na poslovanje te potrebu korigovanja 

cijena usluga. Zadužuje se Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu da 

analizira predmetnu problematiku iz dostavljenih izvještaja te da, u saradnji sa organima 

upravljanja preduzeća i  ustanova, usaglasi dalja postupanja i mjere u cilju prevazilaženja 

utvrđenog stanja u poslovanju. 

 

NATAŠA PERIĆ  

  

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani prijedlog usvojen sa, 

23 glasa za, niko nije bio protiv i 6 suzdržanih.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći prijedlog zaključka:  

- Gradsko vijeće Tuzla predlaže da se sredstva potrebna za rad Javne ustanove za 

predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla obezbjede iz suficita u Budžetu Grada 

Tuzla u narednom periodu, a kako bi se mladim roditeljima djece umanjili troškovi a sve u cilju 

bolje demokratske slike našeg grada i kvalitetnije natalne politike.  
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NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu, 

8 vijećnika je glasalo za, niko nije bio protiv i 21 suzdržan.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći prijedlog zaključka:  

-  Gradsko vijeće Tuzla traži od menadžmenta Javno komunalnog preduzeća Komunalac 

Tuzla i Javne ustanove za predškolski odgoj i obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla da kvartalno 

dostavljaju izvještaj Gradskom vijeću u kojem će biti analizirano u kojoj mjeri je povećanje 

cijene usluga odnosno participacije popravilo ekonomski status radnika te koliko je poboljšalo 

i unaprijedilo rad ovog Preduzeća odnosno Ustanove. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani prijedlog usvojen sa,  

28 glasova za, nije bilo protiv i 1 suzdržan. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla  

 

Sljedeći prijedlog zaključka:  

-  Gradsko vijeće Tuzla sugeriše menadžmentu Javne ustanove za predškolski odgoj i 

obrazovanje „Naše dijete“ Tuzla da organizuju sastanke sa roditeljima djece na kojima će se 

dati precizno i detaljno pojašnjenje sa uporednim pokazateljima i urađenim analizama kako bi 

u potpunosti shvatili razloge zbog kojih je moralo doći do povećanja participacije.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da pročitani zaključak nije dobio potrebnu većinu,  

8 vijećnika je glasalo za, 1 je bio protiv i 20 suzdržanih.  

 

Jel to to? Jel ima još? (SLAĐANA KRAJINA – Nema. To je to.) Dobro.  

 

Prelazimo na osmu tačku:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE POD:  

a) ODLUKE O IZMJENAMA ODLUKE O DAVANJU U ZAKUP POSLOVNIH 

ZGRADA, POSLOVNIH PROSTORIJA I GARAŽA  

b) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI ZAVNOBIH-a BROJ 13  

c) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI ZAVNOBIH-a BROJ 13  

d) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI SLATINA BROJ 8  

e) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TURALIBEGOVA BROJ 24  
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f) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI HADŽIBAKIRBEGA TUZLIĆA BROJ 

1  

g) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TRG STARA TRŽNICA BROJ 2 I  

h) ODLUKE O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U 

ZAKUP POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TURALIBEGOVA BROJ 18  

 

Predlagač: gradonačelnik.  

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu.  

Materijal su razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise, Komisija za ekonomske 

odnose, Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (nema.)  

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje pročitane odluke. Molim 

vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je ODLUKA O IZMJENAMA ODLUKE O DAVANJU U ZAKUP 

POSLOVNIH ZGRADA, POSLOVNIH PROSTORIJA I GARAŽA  

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U ZAKUP 

POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI ZAVNOBIH-a BROJ 13  

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U ZAKUP 

POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI ZAVNOBIH-a BROJ 13  

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U ZAKUP 

POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI SLATINA BROJ 8  

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U ZAKUP 

POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TURALIBEGOVA BROJ 24  

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U ZAKUP 

POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI HADŽIBAKIRBEGA TUZLIĆA BROJ 1  

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U ZAKUP 

POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TRG STARA TRŽNICA BROJ 2 I  

ODLUKA O IZBORU NAJPOVOLJNIJEG PONUĐAČA ZA DAVANJE U ZAKUP 

POSLOVNE PROSTORIJE U ULICI TURALIBEGOVA BROJ 18 usvojene sa,  

23 glasa za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na devetu tačku:  

 

RAZMATRANJE I USVAJANJE:  

a)  ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA IMENOVANJE NA 

UPRAŽNJENA MJESTA ČLANA NADZORNOG ODBORA IZ REDA DRŽAVNOG 

KAPITALA U JAVNO KOMUNALNOM PREDUZEĆU „CENTRALNO GRIJANJE“ 

D.D. TUZLA. (sa Rang  listom najuspješnijih kandidata)  

b)  ODLUKE O PRIJEDLOGU KANDIDATA ZA IMENOVANJE NA 

UPRAŽNJENA MJESTA ČLANA NADZORNOG ODBORA IZ REDA DRŽAVNOG 

KAPITALA U JAVNOM PREDUZEĆU RAZVOJNO PODUZETNIČKI CENTAR 

TUZLA – INKUBATOR „LIPNICA” D.O.O. TUZLA. (sa Rang  listom najuspješnijih 

kandidata) I  
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INFORMACIJA O PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA 

IZBOR I IMENOVANJE ČLANA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI 

„CENTAR ZA KULTURU“ TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA SA RANG 

LISTOM KANDIDATA  

 

Predlagač je gradonačelnik  (pod a i b) i Komisija za izbor člana Upravnog odbora iz 

reda osnivača u Javnoj ustanovi “Centar za kulturu” Tuzla (pod c).  

Obrađivač: Služba za ekonomski razvoj, poduzetništvo i poljoprivredu a materijal su 

razmatrali: Komisija za statutarna pitanja i propise (pod a i b), Komisija za ekonomske odnose, 

Komisija za poduzetništvo i klubovi vijećnika. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) Imamol kvorum? (SLAĐANA 

KRAJINA – Ima, ima.) Imal potre...Aha.  

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje odluku...A informaciju jel tako 

konstatujemo da je primamo k znanju? (SLAĐANA KRAJINA – Ja al  hajde prvo glasajte za 

ove dvije odluke.)  

Znači, glasamo prvo za dvije ove odluke pročitane. Glasanje je okončano.  

Konstatujem da su pročitane odluke usvojene sa,  

20 glasova za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih i konstatujem da je 

INFORMACIJA O PROVEDENOM POSTUPKU PO JAVNOM OGLASU ZA IZBOR I 

IMENOVANJE ČLANA UPRAVNOG ODBORA U JAVNOJ USTANOVI „CENTAR ZA 

KULTURU“ TUZLA, ČIJI JE OSNIVAČ GRAD TUZLA SA RANG LISTOM KANDIDATA 

primljena k znanju.  

(vijećnik Nikica Vidović govori bez uključenog mikrofona op.a.) Može. Izvolite. 

(vijećnik Nikica Vidović govori bez uključenog mikrofona op.a.) Slažem se. Slažem se.  

Zamolit ću kolege iz...Ostale kolege iz i pozicije i opozicije da dođu da prisustvuju 

sjednici. Hajde. Pa de idi ih zovi. Ma ima ovdje sačekajte. Sačekajte.  

Pauza 5 minuta. Samo 5 minuta. 5 minuta. (Pauza.) 

 

Molim vas. Molim sve da uđu u salu. 

 

Nastavljamo sa radom. 

 

Imam jedan prijedlog nadam se...Konstruktivan prijedlog mislim. Nadam se da ćete 

prihvatit. Obzirom da smo danas imali tešku i obimnu sjednicu Gradskog vijeća, sa teškim 

tačkama, brojnim diskusijama i već je i umor i koncentracija su...Pad koncentracije je prisutan 

predlažem da:  

IZVJEŠTAJE PREDUZEĆA I USTANOVA PREBACIMO ZA JUNI, JULI I AVGUST. 

Znači, govorim o svim preduzećima, mada ćemo mi to na Kolegiju utvrdit. Nama je avgust 

svakako prazan. Što se tiče nekih odluka tu nema puno o čemu ćemo raspravljat, pa ćemo 

rasporediti sva ova preduzeća znači, juni, juli i avgust i tako da s te strane budemo...I da više 

pažnje posvetimo svim preduzećima. Mislim da bi sad išlo ono de samo da prođe.  

A da ostavimo tačke deset (10). One se tiču davanje saglasnosti na Pravilnik o 

izmjenama i dopunama Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji gradskih organa uprave.  

To je bitno da bude sad zbog zakonskog ovog roka. Od prvog juna valjda važi. I da ide 

tačka Razmatranje i usvajanje izvještaja o radu javnih ustanova. Ne pardon.  



74 
 

Utvrđivanje prečišćenog teksta odluke o komunalnom redu i izvještaj Komisije za izbor 

i imenovanje. Eto. (SLAĐANA KRAJINA – I tekuća.) I tekuća. A direktori nek idu. A ne, ne 

morate se izjasniti prvo o zaključku. Ko je ZA? (SLAĐANA KRAJINA – Evo samo sekundu.) 

Glasanje je okončano. Pa evo brzo će ovo ići. Glasanje je okončano. Konstatujem da je prijedlog 

za...(SLAĐANA KRAJINA – Evo hoćeš da ja?) Hajde. 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Evo ovako samo da je sa, 25 glasova za, bez glasova...(NATAŠA PERIĆ – Molim vas 

samo malo da konstatuje Slađana ovaj rezultate.) 

Konstatuje se da je sa, 25 glasova za, bez glasova protiv i sa jednim suzdržanim glasom 

usvojen sledeći zaključak:  

- Za narednu sjednicu Gradskog vijeća odlaže se, odlažu se sljedeće tačke Dnevnog 

reda: 11. RAZMATRANJE I USVAJANJE  ovo moramo zbog stenograma IZVJEŠTAJA O 

RADU I POSLOVANJU JAVNIH I DRUGIH PREDUZEĆA ČIJI JE OSNIVAČ ILI 

SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2022. GODINU:  

– Javno preduzeće Gradska veterinarska stanica d.o.o. Tuzla  

– Javno preeduzeće Sportsko kulturno privredni centar „Mejdan“ d.o.o. Tuzla  

– Javno preduzeće Razvojno poduzetnički centar Tuzla-Inkubator „Lipnica“ d.o.o. 

Tuzla.  

I  tačka 12. RAZMATRANJE I USVAJANJE IZVJEŠTAJA O RADU JAVNIH 

USTANOVA ČIJI JE OSNIVAČ ILI SUOSNIVAČ GRAD TUZLA ZA 2022. GODINU PA 

POD:   

a) Javna ustanova Gradski stadion „Tušanj“ Tuzla.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Dobro. Ništa znači, idemo sada sa tačkom jedanaest. (SLAĐANA KRAJINA – Tačka 

deset.)  

 

Nije pardon. Deset: 

 

RAZMATRANJE I DAVANJE SAGLASNOSTI NA PRAVILNIK O 

IZMJENAMA I DOPUNAMA PRAVILNIKA O UNUTRAŠNJOJ ORGANIZACIJI 

GRADSKIH ORGANA UPRAVE I STRUČNIH SLUŽBI GRADA TUZLE 

 

Samo malo. Predlagač je gradonačelnik.  

Obrađivač: Stručna služba za poslove gradonačelnika a materijal su razmatrali: 

Komisija za statutarna pitanja i propise i klubovi vijećnika.  

Obavještavam vijećnike da je Komisija za statutarna pitanja i propise dala pozitivno 

mišljenje o usklađenosti Pravilnika o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutrašnjoj 

organizaciji gradskih organa uprave i stručnih službi Grada Tuzle sa Zakonom o državnoj službi 

u Tuzlanskom kantonu i sa Uredbom o poslovima osnovne djelatnosti, dopunskim poslovima 

osnovne djelatnosti i poslovima pomoćne djelatnosti iz nadležnosti organa državne službe u 

Tuzlanskom kantonu koje obavljaju državni službenici i namještenici, uslovima za vršenje tih 

poslova i ostvarivanju određenih prava iz radnog odnosa. Mišljenje Komisije za statutarna 

pitanja i propise, broj 01/04-A-7980-2023 od 29.05.2023. godine ste dobili u materijalu 

podijeljenom pred početak sjednice.  
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Napominjemo da je i Samostalni sindikat državnih službenika i namještenika u 

organima državne službe, sudske vlasti i javnim ustanovama u Federaciji BIH, Sindikalna 

organizacija Grada Tuzla, dala saglasnost na Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o 

unutrašnjoj organizaciji gradskih organa uprave i stručnih službi Grada Tuzle. I ovo Mišljenje 

ste dobili podijeljeno pred početak sjednice. 

Imal potrebe za uvodnim izlaganjem? (Nema.) 

Imal potrebe da se pročitaju izvještaji komisija? (Nema.) 

Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika. 

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika i stavljam na izjašnjavanje prijedlog Odluke o davanju 

saglasnosti na Pravilnik o izmjenama i dopunama Pravilnika o unutrašnjoj organizaciji gradskih 

organa uprave i Stručnih službi Grada Tuzle i molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je 

okončano. 

Konstatujem da je  PRAVILNIK O IZMJENAMA I DOPUNAMA PRAVILNIKA O 

UNUTRAŠNJOJ ORGANIZACIJI GRADSKIH ORGANA UPRAVE usvojen sa,  

25 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

Prelazimo na tačku trinest:  

 

UTVRĐIVANJE PREČIŠĆENOG TEKSTA ODLUKE O KOMUNALNOM 

REDU  

 

Podsjećam da je Prečišćeni tekst Odluke o komunalnom redu pripremila Komisija za 

statutarna pitanja i propise. 

Pripremljeni Prečišćeni tekst sa propratnim zaključkom Komisije ste dobili u materijalu 

podijeljenom neposredno pred početak današnje sjednice.  

Otvaram raspravu Klubova vijećnika. (vijećnik Omer Berbić govori bez uključenog 

mikrofona op.a.) Pa nema...(SLAĐANA KRAJINA – Evo ja ću.) Evo može Slađana. Ništa. 

Ništa. 

 

 SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Ja, ja. Samo prečišćeni tekst znači, bilo je pretrpio je niz izmjena i dopuna i dužni 

smo...Jest. Statutarna Komisija je pripremila tekst a sad je...Samo se izjasnite. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Dobro. Otvaram raspravu klubova vijećnika.  

Zatvaram raspravu klubova vijećnika.  

Otvaram raspravu vijećnika.  

Zatvaram raspravu vijećnika.  

Konstatujem da je Gradsko...(SLAĐANA KRAJINA – Stavi. Stavi. Moraš stavit na 

izjašnjavanje.) Ipak na izjašnjavanje? (SLAĐANA KRAJINA – Ja. Ja.)  

Stavljam na izjašnjavanje Prečišćeni tekst odluke o komunalnom redu. Glasanje je 

okončano. 

Konstatujem da je PREČIŠĆENI TEKST ODLUKE O KOMUNALNOM REDU 

usvojen sa,  

25 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanh.  

 



76 
 

Prelazimo na:  

 

RAZMATRANJE IZVJEŠTAJA KOMISIJE ZA IZBOR I IMENOVANJA 

 

(MIREL MIŠKOVIĆ - Poslovnička.)  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Izvolite. Mirel Mišković. (vijećnik Mirel Mišković govori bez uključenog mikrofona 

op.a.) Dobro. Hvala. (SLAĐANA KRAJINA – To je ova izmjena u Komisiji za poduzetništvo 

je li? Dobro.) 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanje je podnijela izvještaj sa sjednice održane 29. 05. 2023. 

godine. 

Komisija za izbor i imenovanje je razmatrala prijedlog Hasiba Hirkića, samostalnog 

vijećnika, za izmjenu člana Komisije za zaštitu prava nacionalnih manjina, te je usvojila sljedeći 

zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanja je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Hasiba Hirkića, samostalnog vijećnika, da se:   

- Halid Bajrami razrješi dužnosti člana Komisije za zaštitu prava nacionalnih manjina,  

- a da se na dužnost člana Komisije za zaštitu prava nacionalnih manjina izabere Enis 

Džambić.  

 

NATAŠA PERIĆ 

 

Molim vijećnike da se izjasne. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je prijedlog prošao sa,  

26 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih.  

 

 SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanje je razmatrala prijedlog Lejle Osmančević, samostalne 

vijećnice za izmjene u savjetima mjesnih zajednica, te je usvojila sljedeći zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanje je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Lejle Osmančević, samostalne vijećnice, da se:  

- Jasenka Žigić razrješi dužnosti predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Grabovica,  

- a da se na dužnost predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Grabovica izabere Jasmin 

Selimi,  

- Stjepan Pavić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Kiseljak,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Kiseljak izabere Amir Hasanbašić, 

- Aldin Mujezinović razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne...Jel ovdje Aldina?  

- Aldina Mujezinović razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta, 

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Brčanska Malta izabere Admir 

Ikinić,  

- Adem Delić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Dragunja,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Dragunja izabere Zejnil Hodžić, 

- Arnel Šabanović razrješi dužnosti predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Breške,  
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- a da se na dužnost predsjednika Savjeta Mjesne zajednice Breške izabere Vernes 

Džafić.  

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Molim vijeć...Aha. Konstatujem da je pročitan...Da su 

pročitani prijedlozi usvojeni sa,  

27 glasova za, nije bilo protiv i nije bilo suzdržanih. Umor je već.  

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanje je razmatrala prijedlog Kluba vijećnika 

Socijaldemokratske partije za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Mosnik, te je usvojila 

sljedeći zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanje je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Kluba vijećnika Socijaldemokratske partije, da se:  

- Dušan Tešić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Mosnik,  

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Mosnik izabere Nuraga Hujdur. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne. Samo još...Samo malo molim vas. 

Konstatujem da je pročitani prijedlog usvojen sa,  

27 glasova za, niko nije bio protiv i nije bilo suzdržanih. 

 

Samo da pročitam razloge zašto pojedina preduzeća i Službe nisu dostavili po programu 

svoje...(SLAĐANA KRAJINA – Evo imaš još jedan prijedlog.) A ima? (SLAĐANA 

KRAJINA – Ima još jedan.) Pa ko je? 

 

SLAĐANA KRAJINA – sekretar Gradskog vijeća Tuzla 

 

Komisija za izbor i imenovanje je razmatrala prijedlog Zorana Jovanovića, samostalnog 

vijećnika, za izmjenu člana Savjeta Mjesne zajednice Donja Obodnica, te je usvojila sljedeći 

zaključak: 

Komisija za izbor i imenovanje je razmotrila, te Gradskom vijeću Tuzla na izjašnjavanje 

upućuje prijedlog Zorana Jovanovića, samostalnog vijećnika, da se:  

- Muhamed Hrustić razrješi dužnosti člana Savjeta Mjesne zajednice Donja Obodnica, 

- a da se na dužnost člana Savjeta Mjesne zajednice Donja Obodnica izabere Samir 

Saletović. 

 

NATAŠA PERIĆ  

 

Molim vijećnike da se izjasne o pročitanom prijedlogu. Glasanje je okončano. 

Konstatujem da je pročitani prijedlog usvojen sa,  

21 glas za, nije bilo protiv i 6 suzdržanih. 

 

POD TAČKOM TEKUĆA PITANJA IMAMO:  

 

Obavještenja Komemorativnog centra o razlozima prolongiranja izrade Izvještaja 

o radu i poslovanju za 2022.  
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Obavještenje Službe za kulturu, sport, mlade i socijalnu zaštitu o razlozima 

prolongiranja izrade Gender akcionog plana Grada Tuzle za period 2022.-2024. i 

Obavještenje Stručne službe za poslove gradonačelnika o razlozima prolongiranja 

izrade Izvještaja o realizaciji Strategije razvoja grada Tuzla do 2026. 

  

Konstatujem da smo ovo primili k znanju i zaključujem sjednicu. Hvala.  

 

(S obzirom da je Dnevni red iscrpljen i 27. redovna sjednica Gradskog vijeća Tuzla 

zaključena ista je završena u 17:35 sati.) 
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